
MURDERER JEFFREY MACDONALD 

 

On July 20, 1989 Laurin Sellers wrote:  

ñNot Even Death Will Stop Stepdad From Fighting Killer  

Freddy Kassab plans to prevent his former son-in-law's release from prison. He even plans to fight 

from the grave. 

Dr. Jeffrey McDonald, whose 1979 trial on charges of killing his wife and two daughters was the 

basis for the best-selling book Fatal Vision, is eligible for parole in 1991. 

McDonald is serving three life sentences at Terminal Island in California. 

In 1972, Kassab was walking through the darkened house in Fort Bragg, N.C., where his 

stepdaughter, Colette, and two grandchildren, Kimberly, 5, and Kristy, 2, were beaten and stabbed 

to death, when the awful truth hit him. 

The murders, two years earlier, couldn't have happened the way McDonald had described them. 

''We reconstructed the murders using what McDonald said. We even came back at night so we 

would have the same lighting conditions as the night of the murders. And absolutely nothing fit,'' he 

said. 

It was at that moment, standing in the house that would be sealed as evidence for 15 years, that 

Kassab switched from being McDonald's staunchest supporter to a man obsessed with putting him 

in prison. 

Kassab was convinced that McDonald, the good-looking charmer Colette had dated since junior high 

school, had slaughtered her and their daughters and then faked an attack on himself. 

''When we were walking out of the house, I was warned that convicting McDonald wasn't going to be 

that simple,'' said Kassab. ''I remember saying, 'It doesn't matter. I've got the patience of Job.' 

''From that moment on, it was a battle.'' 

That was 17 years ago. And the battle is not over yet. 

The 68-year-old retired egg salesman, who took on the U.S. Army, the FBI and the U.S. Justice 

Department to get his son-in-law prosecuted, is now waging a war from his home to keep him behind 

bars. 

McDonald is launching another campaign to get a new trial. 

Kassab said a two-hour documentary, False Witness, which aired nationally last Wednesday and is 

scheduled to air again in Brevard County tonight, is part of McDonald's plan to win public sympathy. 

The show recounts the murders on Feb. 17, 1970, at McDonald's home in Fort Bragg and the young 

Army doctor's claim that drugged-out hippies slaughtered his family and wounded him. 

But the makers of the documentary also say they have evidence that McDonald's jury didn't have 

when it convicted him in 1979 after six hours of deliberations. He was sentenced to three life terms. 

''The film is a horror,'' said Kassab, who refused to be interviewed for the show because he said the 

producers only talked to people on the defense side. 



Kassab said the documentary, which was co-produced by the BBC and Ted Landreth Associates, 

distorts some facts and simply omits others. Also, some witnesses, he said, are telling the camera a 

different story than what they told in court. 

Landreth could not be reached for comment.  

''The show is shameful,'' added his wife, Mildred, 72. 

''But we've got to watch it so we can fight it,'' said Kassab. ''We made up our minds to face anything 

that came along.'' 

About every three months, there's been something else to face. 

''It's been one thing after another for almost 20 years,'' said Kassab, who moved to Rockledge 

hoping to find some peace and quiet. ''It has eaten up our lives.'' 

The case has gone to the U.S. Supreme Court seven times. There also have been court battles over 

profits from the sale of the book Fatal Vision. 

The book's author, Joe McGinniss, who initially believed McDonald was innocent, was hired by 

McDonald to write a book exonerating him. But after weighing the evidence, McGinniss reached the 

same conclusion as Kassab and the jury. 

''The newspapers and television people say I'm running a vendetta and that I've become obsessed,'' 

Kassab said. ''Well, so what? The SOB is lucky I didn't kill him. Everything I've done has been legal. 

''The man is guilty beyond a shadow of a doubt. You think I'm going to let somebody murder my 

daughter and grandchildren and I'm going to say, 'Forget about it'?''ò 

http://articles.orlandosentinel.com/1989-07-
20/news/8907202792_1_kassab-mcdonald-fort-bragg  

Wiki says https://en.wikipedia.org/wiki/Jeffrey_R._MacDonald  

Now take a read of the stoic relentless struggle for truth and justice by the 

amazing and inspiring Freddy and Mildred Kassab 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-kassab-how-it-started.html 

Read also Fredôs 1985 rebuttal of dirty defence lawyer Dennis Eismanôs 

article in óThe Shingleô http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-

kassab2shingle_1985-04-05.html  

Here is the chronology 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/chronology.html 

Here are the claims versus the facts ï itôs an extraordinary long list 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/facts-claims.html  

I comment throughout this pdf in red. 
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The wonderful Bob and Pep Stevenson [brother and sister-in-law of 
Colette] and Christina Masewicz say: ñThe Army did not say the charges 

were not true. Colonel Rock  said that ò and ñColonel Rock said in effect, go 

look for Helena Stoeckley .ò  http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/   
 
Christina also says: ñMoving on to the Article 32  hearing, which in my 

opinion was premature: Colonel Warren V. Rock was the hearing officer 
in charge  at the Article 32 hearing . 

 

Captain Beale was his legal advisor . Furthermore, I think it was a 
conflict of interest for Captain Beale to have been Colonel Rock's 

advisor . He was a friend of MacDonald's , and visited him in the BOQ 
during the Article 32 hearing, bringing his wife for MacDonald to examine.  

 
Colonel Rock's job was not to exonerate MacDonald or find him to be gu ilty . 

His sole responsibility was to determine if a crime was committed , and, if so, 
could the suspect be involved , and to determine whether there was sufficient 

evidence for a courts -martial .  
 

I do not believe that Dr Sadoff's opinion of MacDonald was a correct one. 

Furthermore, based solely on the things he said, for whatever the reason, it 

would appear that he was more on a friendly, personal level  rather than a 

physician hired to do a job. Hi s job was not to like or dislike MacDonald, but 

to report his finding regardless whether they were for or against MacDonald.  

Colonel Rock was an interesting man, yet he refused to talk about his 
recommendations or the reasons he came to his conclusion , other than 

he was impressed with the psychiatric reports/testimony . It is apparent that 
he put a lot trust in Dr. Sadoff, who clearly stated "In my opinion I 

don't believe that this man committed these crimes ."  

Colonel Rock did say in 1971, as the hearing officer at the time, that he 
thought attorneys for both side were perhaps a bit childish in some of their 
tactics. However, in the remainder of his statement, it was evident that he 

was not impressed with the in vestigation done by the CID and in many areas 

sided with the story MacDonald told . From that time on he remained 
closed mouth . If there w ere  other reasons, they remained with him until his 

death. As to Colonel Rock, he was not objective  in many of his ruli ng. It is 
hard to understand how a 30 -year army man would/could criticize the army 

investigation  the way he did. ò 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/corner-2009-08-29.html  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/corner-2009-08-29.html


Also on that page are photographs of how the victims were found, and 

the autopsy pictures.  

And she says: ñIt has never been argued that the Army didn't botch its 
original investigation and prosecution. It clearly did. But the reinvestigation 

was a different story .ò 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/corner-2008-07-25.html 
 

Bob adds: ñFred Kassab is dead now.  His work in seeing the crime 
avenged by the conviction and imprisonment of the murderer was 
accomplished against seemingly overwhelming odds, but there is more to 
be done ï FRED KASSABôS UNFINISHED WORK IS TO KEEP THIS 
BRUTAL KILLER BEHIND BARS FOR THE REST OF HIS LIFE.  I 
promised Fred that one day, when necessary, I would follow in his 
footsteps, and that I too would do whatever was necessary to keep Jeffrey 
MacDonald in jail é where he belongs.ò     
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/soj-stevensonnote.html 
 
There is an abundance of evidence of Jeff MacDonaldôs guilt 
[overwhelmingly the physical evidence that was present in the house totally 
contradicts the Helena Stoeckley óhippyô story] such that anyone who 
suggests otherwise is either a friend of Macôs or a member of his defence 
team or is a NWO disinformation agent. 
 
It is very evident that right from the get-go there was a masonic 
conspiracy to get Jeff MacDonald off the hook.  My focus in this pdf is on 
the Article 32 army hearing.  It was not premature as Christina believes, it 
was MASONIC.  The masons want you to believe that the Article 32 
revealed a seriously flawed investigation into the murders such that the 
army had no choice but to dismiss the charges against MacDonald.  That is 
absolutely not true; it is pure propaganda.  Secret Societies [all of which I 
refer to as ómasonicô for ease of reference] control all authorities ï police, 
CID, FBI, the army é all ójusticeô systems and all media [in fact, pretty 
much everything except individuals and small businesses]; thus 
freemasonry enabled the murderous psychopathic lying monster Jeff 
MacDonald to remain a free man for the NINE AND A HALF YEARS it took 
his victimsô family to finally get him locked up.  During those 9 long arduous 
years of struggle no-one has mentioned freemasonic influence é that is 
the biggest secret that must be kept.  Jeffrey MacDonald is exactly the 
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type of person the freemasons recruit and promote to lofty levels - he is a 
highly intelligent, depraved malignant narcissist and a pathological liar.    
 
Reading through the Article 32 transcripts 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/article32.html where 
numerous witnesses gave ridiculously vague testimony, and constantly 
contradicted themselves and contradicted each other reminded me of 
the so-called Boston marathon bomber Jahar Tsarnaevôs sham trial.  And 
just as in the Tsarnaev masonic trial, the despicable corrupt men in charge 
ï the óInvestigating Officerô Warren Rock and his legal advisor Beale, and 
the Major General Edward M Flanagan who dismissed the charges due to 
ñinsufficient evidenceò ï turned a deaf ear to the numerous lies being told at 
the Article 32 hearing.  Consequently ï and the bottom line is ï it didnôt 
matter what definitive proof was presented at the Article 32 hearing, such 
as the blood stains which were from Mac and his three butchered victims, 
all of whom had different blood types, which was a statistical anomaly that 
had revealed exactly what had happened in the apartment, Colonel 
Warren Rock, who was almost certainly a high degree mason, was always 
going to find Mac not guilty.  Also, as Christine says, it was an obvious 
conflict of interest for Colonel Rock to have been taking legal advice from 
Jeff MacDonaldôs FRIEND Captain Beale, who must also have been a high 
up mason.  [Not that being his friend was of any great significance since 
the FREEMASONS were pulling out all the stops to protect Mac.  Had it not 
been for the determination, persistence, perseverance and courage of 
Coletteôs family, they would have succeeded.]   
 
Macôs masonic controlled dirtbag lying defence team and the masonic 
media want us to believe that the masonic controlled army botched the 
investigation; that evidence was lost/tainted/destroyed/mishandled/poorly 
preserved/tampered with é  [although during Macôs 1979 trial 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-08-23-
discussion.html the masonic kiss ass, scumbag extraordinaire Bernard 
Segal contradicted himself [and not for the first time] when he said: ñYour 

Honor cannot here entertain or consider the suggestion that the 

investigation was  incompetent .ò!]  The truth is there was no actual 
investigation because the Article 32 proceeding was a masonic charade; 
there was only the pretence of sides ï the prosecutors and defence were 
on the same masonic team.  The reality is we do not know what actually 
happened after Jeff MacDonald murdered his wife and daughters, nor will 
we ever know, because most, if not all, of the people who turned up at 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/article32.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-08-23-discussion.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-08-23-discussion.html


Macôs house soon after the murders are masonic controlled liars.  In fact, 
we canôt even be sure of who turned up at Macôs house because the key 
people who testified at the Article 32 gave vague and inconsistent accounts 
which contradicted each otherôs testimonies.  We would only get 
somewhere near the real truth of what happened following the murders if all 
the alleged telephone/radio communications made soon after are 
published, and if the FBI/CID interviews allegedly recorded are published, 
also if everyone who was allegedly at the crime scene had been 
interviewed, with those interviews recorded and published [the Ervin inquiry 
found that not all of those people allegedly present at the crime scene were 
interviewed by CID; also that not only were interviews of the military police 
not recorded, not all of the MPs were interviewed, and the ones that were 
interviewed only had to prepare written summaries 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1-1970-12-06-mmalley.html]  

Anyone who has looked at the evidence can see that Jeff MacDonald is 
without a shadow of a doubt guilty.  No amount of spinning can change that.  
So all those who defend the evil git with their professionally written websites, 
articles, books or their documentaries, which show that they know enough 
about the case [such as BBC employee, award-winning TV director 
Christopher Olgiati, the numerous anonymous scumbags who pollute the 
blogosphere, all the ónewsô reporters, all the well-known disinfo agents such 
as Ken Adachi and Jeff Rense and the likes of the late Ted Gunderson, 
who was shortlisted for the top job of FBI director ï nuff said, Errol Morris 
and his friend Harvey Silverglate [who gets a mention in 
http://sharonkilby.co.uk/wp-content/uploads/2017/07/THE-JANSPORT-
BACKPACK.pdf and was one of Macôs lawyers], Jerry Allen Potter 
and Fred Bost, https://en.wikipedia.org/wiki/A_Wilderness_of_Error, 
Stephen Karadjis, https://www.crimetraveller.org/2017/08/an-innocent-
man-part-ii-the-trial-of-captain-jeffrey-macdonald-a-critique-of-the-case/  
John Boston, http://dingeengoete.blogspot.com/2012/07/dr-jeffrey-
macdonald.html Janet Malcolm, Margo Howard etc etc] are bare-faced 
bloody liars, and are obvious scum of the earth masonic sellouts ï 
disgusting New World Order gatekeepers.  

The Helena Stoeckley story was not just a lie told by MacDonald, it was a 
masonic work of fiction.  That is evident by the fact nearly five decades 
after the murders the masonic controlled ónewsô media and the masonic 
controlled NWO shills [many of whom are anonymous bloggers] continue 
to promote the lie that Mac is innocent/has suffered a gross miscarriage of 
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justice, and they continue to parrot the line that ónew evidence suggests 
MacDonaldôs story of intruders may be trueô despite the fact there is not a 
scrap of evidence to support it [see some of the comments under this 
discussion on the facts and legal issues raised by the case      
https://www.youtube.com/watch?v=vCrNHuueYFI for an example of 
masons masquerading as ordinary members of the public, defending Mac], 
and the people who did testify to possibly seeing Stoeckley [a well-known 
drug user who socialized with other heavy drug users and who was a 
narcotics informant and thus very well known to the ï masonic controlled ï 
police] or seeing or hearing a group of people which might have included 
Stoeckley in the vicinity of Macôs house around the time of the murders                
[Kenneth Mica, Edwin and Winnie Casper, John and Susan Chester 
and William Posey] clearly perjured themselves when giving testimony.    
More on those liars coming up.    
 
It was only because of immense pressure from the Kassabs that there was 
a óre-investigationô whereby ï in Fred Kassabôs words ï ñThe Armyôs 
investigative report http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1974-04-
30_1aff_kearns.html prepared on or about June 1st 1972 contains 
extensive evidence which persuasively indicates the defendantôs guilt.ò 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-gov_1974-04-30.html   
 
See also the ócomments and review of the MacDonald case documentsô by 
Peter Kearns for a good read 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1984-06-08-pkearns.html  
I quote some of his comments:-  
ñThere are so many errors of omission and outright lies and distortion of 

peopleôs testimony and garbage piles of hearsay éò   

ñFive or six years ago Mazzerole was one of the murderers ï now that weôve 

shown he was in jail on the night of the murders , they j ust drop him without 
so much as a goodbye.ò  

ñBeasley is lying about the black male and his description.  This is a bold - faced 
lie .ò 

ñThere is a real miscarriage of justice here when a guy like this can make such 
fabricated comments in an official court proceeding .ò 

ñThe reference to Mac and his connection with drug abusers is another 

Beasley lie .ò     
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ñBeasley is lying here  ï this comment about Cathy Perry is a lie.ò 

ñIsnôt it strange how no-one can give a full name to ñMosesò but they all can 

put stripe s on his jacket?ò 

ñDeclaration of Shedlick.  Iôd be embarrassed to sign my name to something 

like this !ò 

ñShedlick should have been an orchestra conductor.ò 

ñShedlick is now confusing me!  Heôs the best American fiction  writer since 

Hemingway!ò 

ñBlaine kno ws damn well Mac killed his family .ò 

ñGunderson is a poor example of an investigator .  Howôd he last so long in 

the bureau ?ò    

ñThis whole exhibit is the best fairy tale  Iôve read.  Both Gunderson and 

Shedlick should hang their heads in shame .ò 

Read also the affidavit of Thomas J Donohue, Special Agent of the FBI        
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/aff-donohue-1984-07-
09.html  I quote some of it:  
ñSpecial Agents Conroy and Donohue identified themselves to Davis as 

Special Agents of the FBI. Davis immediately wanted to know why he was 

being contacted, and if it had anything to do with the MacDonald case, 

stating that they had "been running us." When asked who "they" were, he 

stated Prince Beasley and Ted Gunderson and other guys . He was asked if 

"been running us" meant harassing and he said yes . He advised that he had 

been arrested by Beasley, who was accompanied by a Walhalla Police 

Officer, at Seneca, S.C., and taken back to Fayetteville, N.C., by Beasley and 

the police officer.  

Davis stated that at the time they saw the news bulletin, Helena mentioned 

that these people would be hounding her now, or words to that effect .  

 Davis advised that she stated "they" were trying to involve her in it  and she 

was not involved.  

16. Davis recalled that Beasley was talking to Helena with Segal. Beasley, 

according to Davis, seemed to be coaching her . They showed her pictures 

of the murder scene, these pictures being contained in a book. She was 

terrified by the people and the way they were acting .  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/aff-donohue-1984-07-09.html
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17. Davis noted that his wife Helena was particularly fond of children and 

that the photographs of the dead children terrified her . 

 

18. Davis advised that Segal mentioned to him and to Helena that she could 

not go to jail for this, meaning the MacDonald murders, but that they 

wanted to clear MacDonald . Segal explained that because of things that had 

happened legally before this, citing  other cases, th at Helena could not go to 

jail.  

 

19. Davis advised that it was more like an interrogation of Helena than an 

interview. It was obvious, according to Davis, that Segal wanted Helena 

to confess to the murders .  

20. Davis advised that Segal had promised her she would not go to jail, that 

she could get a new identity and a new start for herself and that Ernie (the 

name used by Segal for Ernest Davis) would be with her .   The scumbag 
lawyer Bernard Segal was making promises that he knew were lies to get 
the totally innocent and vulnerable Helena Stoeckley to óconfessô to a crime 
that he knew his client had committed.   
 

21. Davis advised that from time to time he would step out of the room 

during thi s interview and that on these occasions , Segal had also 
promised these things to him in order to get Helena to go along with 

what he wanted her to do . 
 

22. Davis advised that Segal definitely implied that they would get these 

things promised if Helena would "cooperate." He had asked Davis to "talk to 

her" and wanted Davis to persuade Helena to cooperate . Davis noted that 

Segal never definitely said what he wanted, but he did make it obvious in 

the way he talked. Davis noted that Segal was a lawyer, and never came out 

and said exactly what he wanted, but talked around it so that the meaning 

was clear to him . 

24. Davis called the interrogation "a circus" that started out at the gory part 

of it and was not started gently. It seemed to him during the talk with 

Helena and Segal that she was on trial.  He recalled mentioning to Segal 

that it looked like Helena was on trial rather than MacDonald.  Davis 

advised that it looked to him as if Helena had been "beaten with a 

whip ."  



25. Davis advised that during this t ime that Helena was talking with Segal 

and Beasley that she never made any definite statement concerning the 

murder .  

At that time Segal seemed to be putting words in her mouth . 

28. Davis noted that after being shown pictures, Segal would say to her "do 

you recognize that?" and then would say, "you do recognize that ," or words 

to that effect. Davis stated that this was an example of how he felt Segal 

was trying to get her to answe r the questions in a way that he 

wanted them answered . 

29. Davis advised that after Helena testified, she stayed in a motel with him. 

He stated this was from approximately Friday to Saturday afternoon. During 

this period of time, Helena noted, "these peopl e", meaning people with the 

defense, were trying to tell her what happened rather than let her say 

what she remembered . She told Davis that she was being abused by 

the defense and did not like what was going on .  

30. Davis stated that he was asked to leave Raleigh, N.C., by Segal and was 

told by Segal that he would be put in jail if he did not leave . When Davis 
asked Segal why he would be put in jail, he told him for contempt of 

court, for influencing Helena . Davis rec alled telling Segal that that was 
what he was doing to Helena . This conversation with Segal was over the 

telephone on Saturday, from Segal to Davis at the motel room in which he 

was staying with Helena.   Why wasnôt this criminal Segal and all the other 
lying MacDonald attorneys locked up for perjury and aiding and abetting a 
murderer? 
 
32. Davis advised that the time he left Helena at the motel room she was 

physically okay.   

He was told by Helena later that when sh e w as in the motel, a "black 

guy" jumped her and hit her and broke her nose . She told Davis that 

she had been given medication . Davis understood from conversations with 

Helena that Segal had her taken to a hospital, he thought by one of Segal's 

secretaries. He understood this was done under a low profile and possibly no 

record was made at the hospital .  No surprises there!  

37 . Dav is advised that Helena first talked with Ted Gunderson after the 

trial , when he and Helena were living in Greenville . 

39. Davis advised that when Gunderson called Helena at the grocery store, 

he, Davis, listened in on the conversation. He recalled that Gunderson told 

Helena, "we're working on a book," and that he wanted to talk to Helena and 



wanted her address . Helena did not want anything to do with him and did 

not give him the address. Gunderson then threatened her . He told her, 

"she c ould be in big trouble -  he had enough to put her away ," or 

words to that effect .  Fukkin loathsome thug shill Gunderson.   

43. After two days at that residence, Ernest was arrested. He advised that 

he had found out that Helena had taken an arrest warrant for him for assault 

on a female. Davis explained that they had been having marital difficulties 

while in Greenville and in Fayetteville and this warrant was a result of those 

difficulties.   

 

44. Davis advised that he left the house and went to a store and made a 

telephone call and the police department picked him up. He stated that he 

went to the County Jail at Fayetteville.   

 

45. Davis stated that after he was in the jail for about two hours, Beasley 

came to the jail and arranged to talk with him. He advis ed that he wanted to 

talk to him and told him that he would get him out on bond if Davis would 

say, " what they wanted you to "  or words to that effect. Davis advised 

that Beasley told him that they would fly him to the west coast to talk to 

Gunderson but if  "you don't say what we need, I'll put you back in 

here ," or words to that effect.  

46. It was understood from the conversation with Beasley that they wished 

to talk to him about a book or a movie concerning the MacDonald case. 

Beasley at that time had told  him that MacDonald was "off the hook ."  

54. Davis was asked if any promises had been made to him at the time of 

the trip to California. Davis stated that they, Gunderson and Beasley, told 
him, "we could have anything we wanted." When asked to explain this,  

Davis said that he had been promised a new identity, they would be 
able to move away to a new location, be furnished money, and that 

nothing would happen to Helena .   False promises ï all to clear a cold-
blooded murderer.  Wonder what the masonic reward was for those lying 
lowlife louts ï Gunderson and Beasley, and their ilk.   
 

58. Davis advised that he was interviewed at Gunderson's office three or 

four times. He advised that present at the interviews were Gunderson, 

Beasley and Homer Young . He stated that Homer Young was not in there the 

entire time but wa s in and out of the interviews.  

62. Davis was allowed to read a signed statement which he was supposed to 

have signed.  



He stated that he never saw this statement before and never had it 

read to him . He advised that some of the things in the statement are what 

he had told Gunderson and Beasley. He advised that other things in the 

statement are not true and some are different from what he told 

them. He noted that things were turned around in the statemen t and 

the words were changed .  Business as usual for the masonic mafia. 

64. Davis advised that during the time he was interviewed by Gunderson 

and Beasley, about three days, he would be at Gunderson's office the entire 

day. He stated that the interviews started early in the morning and ended 

late at night. He stated sometimes they started as early as 3:00 a.m. and 

lasted till midnight or 1:00 in the morning . He did note that they had 

interruptions in the interviews when they talked to each other. He noted that 

the atmosphere was confusing and " they were trying to put words in m y 

mouth ."   

66. During that period of time, Davis had found a job. He advised that one 

day, date unrecalled, they were walking to the Bi -Lo Food Store when 

Beasley and Fred Massey , the Assistant Chief of Police  at the Walhalla 

Police Department, stopped them . They were in Beasley's automobile. 

Massey was in uniform. Beasley grabbed Davis and handcuffed him . 

Massey was there and sort of blocked the exit of Davis.        

 Davis noted that he was handcuffed all the way back to Fayetteville, North 

Carolina . 

 76. Davis advised that he stayed in jail for two days and was then bailed 

out by his mother and father - in - law who signed his bond . Davis advised that 

while he was in California, he had been promised by Gunderson a  new 

identity, a new place to live, a job, financial security, and that no charges 

would be placed against Helena or himself .  

 

82. Davis advised that the only money he was ever given was about 

$21.00 for bus fare  from Raleigh to Fayetteville on his return from 

California. This money was given to him by Gunderson in cash . 

83. Davis advised that nothing else was given to him by Gunderson nor 

were any of Gunderson's promises kept . 

Helena said that she had been picked up on the side of the road  in 

Seneca and taken to California, by Gunderson .  Dirty masonic thugs in suits 

stalking easy prey like poor Helena and her husband.   



85. Davis advised that he remembered this because Helena had called him 

from an airport and told him that she was on her way to California, with 

Gunderson. It was during this same telephone call that Gunderson spoke 

with Davis and told him that he was with Helena and he was trying to help 

her out .  The slimy snake Gunderson wanted her locked up for being an 

accomplice to murder.  The filthy liar Gunderson [who was paid around 

$100,000 for his services http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-

ltr_kassab_1981-01-26.html or was it $150,000 and growing? 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-ltr-stombaugh_1983-03-

05.html] and his dirty lying masonic mates should have been doing bird for 

being accessories to murder after the fact.  Thank God Freddy Kassab had 

the wherewithal and the true grit to painstakingly and repeatedly present 

the facts and expose the likes of Gunderson ï who happily feed lies to their 

masonic mates in the media yet shy away from testifying under oath ï for 

the despicable cowardly creatures they are.  In his letter to the masonic 

controlled Los Angeles Times 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-kassab-ltr_1982-04-

08.html Freddy says: ñI have recently challenged Mr Gunderson to put up 

or shut up.  I offered to help him in his so-called quest for justice by 

arranging for him, if he has the knowledge he says he has, to make a 

sworn deposition to the U.S Dept of Justice [his former employers].  So far 

nothing.  I submit that Mr Gunderson is terrific when talking to reporters, 

however itôs quite a different matter to testify under oath as he well knows.ò  

Freddy however thought the press were just publicizing the limited 

information they were fed; Iôd say they were/are masonic propagandizers.  

Have a read of another letter Fred wrote ï more than 12 years after the 

murders ï to another dastardly friend of MacDonald Dr. Stephen Shea               

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-kassab_1982-07-26.html   

86. Davis was later told by Helena that she had talked with Gunderson about 

the MacDonald case during that trip. She had told him that she had been 

driven into the ground, could not eat or sleep and had no clean 

clothes .ò  She was eventually found dead in her flat after developing 

cirrhosis of the liver which must have been exacerbated by the constant 

hounding from Macôs masonic army.   

See also http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/aff-bivory_1984-

06-20.html  I quote: ñThe results of the laboratory examination in which 

neither Stoeckleyôs, Harrisô, Fowlerôs nor Mitchellôs prints matched any of 
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those found at the crime scene  were reflected i n USACIL report number 

FADCFP8LR26 dated June 24 th  1971.ò 

Helena Stoeckley herself states that she ñcould never figure out how any 
band of hippies as alleged by Dr MacDonald could have walked through an 

officerôs barracks section of Fort Bragg inasmuch as there are numerous 
military police patrols patrolling the area regularly .ò 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/3-1979-08-27-fbi-rpt.html  
   
Christina says:  ñHelena Stoeckley confessed and recanted several times . 

She could not keep her story straight . Her stories did not match what 
MacDonald said . Helena said she had sex with MacDonald, that she had 

broken into the MacDonald home a few weeks prior to the murder s and stole 

a bracelet . NO such report was ever filed and MacDonald never said anything 
about a robbery . She said the word "PIG" was written horizontally on the 

headboard of a bed, when in fact it was written vertically . I could go on and 
on, but why bothe r. The fact of the matter is that all of Helena's statements 

were inconsistent with MacDonald's account of what occurred, inconsistent 
with each other, inconsistent with physical evidence found at the crime 

scene, and were obtained by people who were less tha n ethical in the 
manner they obtained them .ò 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/corner-2011-05-15.html  
 
As for him being a ófinkô ï this loathed doctor who ratted drug abusing 
soldiers to the CID ï this is what MacDonald says:  ñ1969-70 was the first 

time (!) the U.S. Army began counseling drug addicts -  one of my specific 

duties was to counsel all drug abusers  in our unit .   
 

The troops viewed the army docs as "rats "  (i.e., as having "turned in" their 

patients to the C.I.D.   
 

Helena Stoeckley herself, I believe, referred to me as a rat  to Ted 
Gunderson . 

 
A very specific connection between the drug underground &  myself -  

documented in the Potter/Bost book & our F.O.I.A. files -  was the episode in 
January 1970 when I worked at Cape Fear Valley Memorial Hospital 

(CFVMH), moonlighting as an emergency physician. In this episode, I save 
the life of a soldier  from the 82nd Airborne, brought in by some friends. He 

was O.D.'d , and the save was quite dramatic, including an emergency 
tracheosteomy. The friends in the waiting room were arrested , shortly after I 

spoke to them about the patient. They were arrested because, unk nown to 

me, my nurse had reported the O.D to the Fayetteville Police , [Iôm sure if 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/3-1979-08-27-fbi-rpt.html
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that was true he would have known about it] and the police quickly arrived, 

arrested the visitors, and carted them off to jail , where they implicated a n 

unnamed  black male  as the drug supplier. It turns out that the  unidentified 

visitors were close associates of Helena Stoeckley , and one doesn't have to 
be Columbo to realize that I would be blamed for the arrest. Shortly after 

this episode, my family was attacked by the Sto eckley group, with a black 
male among them, this after Helena Stoeckley admits that they were coming 

to "warn the Captain to be more sympathetic to drug users ".   Well we know 
that the Stoeckley story is a lie; who knows how much [if any] of the story 
about the O.Dôd soldier is true.    
 
My point is, there is no question that in Dec., Jan., & Feb., back then on 
several occasions I had to remove unruly groups creating havoc in the 

Emergency Dept . Usually it was drunk soldiers  pouring coffee or beer on 
each other and then other visitors, who would be petrified. Sometimes, it 

was a group of Helena Stoeckley -  like castoffs , really grungy and making no 
pretenses at liking "mainstream" people. I believe Fred Bost even has 

someone in the Stoeckley crowd as documenting one episode where they 
recall it was I who evicted them . This is another potential trigger for the 

Stoeckley crowd and their move on my family . Personally, I would suspect 
this type of episode as more likely adding fue l to the fire. That is, they  

already had my name as the " drug counselor ", and they were angry over 
the O.D. visitors being arrested , and being evicted from the E.D. simply was 

gasoline on that fire. ò  http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-
on-drugs.html  
 
This, however, is the Q & A Mac had with Newsday Reporter John 
Cummings on July 23rd 1970: ñQ. You haven't dealt with a lot of GIs on 

drugs ? 
 

A. Absolutely not . I was a medical officer for the 6th Special Forces Group 
and a group surgeon for the 3rd Special Forces until it was disbanded, and I 

was preventive medical doctor  . . . A preventive medical doctor prevents 
disease i n troops , and in Special Forces in particular, it's in native areas. So 

I would be in charge of food, water, sanitation and vaccinations. Things 

along this line. Somehow , some of the reporters got the idea  that preventive 
medicine . . . they see i t as drugs, and  I was labeled as a drug specialist. I 

really had nothing to do at all with drugs in the Army out of the 
ordinary . 

 
Q. And you had nothing to do with soldiers who had a drug problem ? 

 
A. Oh, I did. But all doctors did . I had seen some patien ts and, as matter of 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-on-drugs.html
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fact, on two occasions, Womack (Army Hospital, Fort Bragg, N.C.) 

Emergency Room and at Cape Fear (N.C. Hospital), we see many soldiers 
who come in with drug reactions. But this is basically normal duty  in 

hospitals, not out of the ordi nary  . . .ò  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/newsday-jc.html  
 
Now, since there was an investigation into the Armyôs handling of the case, 
why were none of the ï numerous ï witnesses who testified at the Article 
32 [including CID agent William Ivory who was, astonishingly, involved in 
the óre-investigationô] and the masonic puppets ï Rock, Beale, Flanagan, all 
the lawyers é charged with perjury, perverting justice, corruption, wilful 
misconduct in public office, malfeasance, conspiracy to pervert justice, 
misconduct in the line of duty é ???  Well because all those traitors to the 
truth were serving the masonic powers.  Iôll expand on that.     

Take a look at the report which was written by the loathsome lying little man 
Colonel Warren Rock [with assistance from his masonic cohorts ï fellow 
protectors of a baby killer] http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-
article-32_rock_1970-10-13.html  These are his órecommendationsô:-  ñIn the 

interest of military justice and discipline, it is mended  that: (1) All charges 

and specifications against Captain Jeffrey R. MacDonal d be dismissed because 
the matters set forth in all charges and specifications are not true . There are 

no lesser charges and/or specifications which are appropriate.   
 

(2) That appropriate civilian authorities be requested to investigate the alibi 
of Helena Stoeckley , Fayetteville, North Carolina, reference her activities and 

whereabouts during the early morning hours of 17 February 1970, based on 
evidence presented during the hearing .ò   

That óevidenceô came from numerous people who clearly lied on oath and 
should have faced criminal proceedings.  Iôll expose those liars in a minute.  

Rock also states: ña summarized version of pertinent testimony  was 

made. ò  His idea of ópertinent testimonyô didnôt include the parts which show 
witnesses contradicting themselves!   

Rock was happy to turn a blind eye to the numerous contradictions made 
within individual testimonies [not least of all the one given by the habitual 
liar Jeffrey MacDonald himself, which Rock explains away as ñany 
discrepancies being  logical based on the testimony of the psychiatric 

experts, the time factor, his natural attempt to forget the horrible sights of 
17 February, normal human failure to remember routine actions and the 

confusion following the blow to his head ò] and also the vagueness of 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/newsday-jc.html
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testimonies.  In other words, Colonel Rock and his legal advisor, corrupt 
Captain Beale, simply ignored the fact that vitally important testimony was 
being given from people who were not credible witnesses.  

Youôll notice he was happy to point out some contradictions of testimony of 
the people who, we are told, turned up soon after the murders though. This 
is what he states: ñThere is conflicting evidence as to the degree the 

crime scene was preserved  from the time the first MP arrived on the 
crime scene and until photographs were taken  some minutes later .  The 

controversy specifically relates to the fact of whether or not the white towel 

and blue pajama top were on Colette's body when first seen by the  MPs, the 
location of the handset of the telephone in the east bedroom, the relocation 

of the white flower pot holder in the living room  by some unknown individual  
and the number (12 to 14) of military police, CID agents, and medical 

personnel initially in  the apartment and their movements through the rooms 

with the chance of inadvertently altering the crime scene .ò  The 
defence/media/shill spiel is that the photographs reflect an altered crime 
scene.  Iôll cover that in more detail further down.   

What Rock doesnôt tell you are the contradictions between the testimonies 
of the people who supposedly turned up at the crime scene soon after the 
murders that I point out é the contradictions that the masonic media and 
NWO shills donôt tell you é the óout of the masonic matrixô ones i.e. the 
stuff that will reveal the real corruption, which is the secretive masonic 
influence.    

Remember the masons want you to believe that the Article 32 revealed a 
seriously flawed investigation into the murders such that the army had no 
choice but to dismiss the charges against MacDonald.  The masonic media 
and the shill repeaters are telling you that the governmentôs theory of a 
staged living room [it was staged ï but not just by Mac] was scuppered 
when it became evident during the Article 32 proceedings that much of the 
óconfusionô was directly a result of crime scene changes made by on-the-
scene personnel such as military police and ambulance attendants.   

What Rock and the lying lawyers and all the other criminals who 
participated in the Article 32 charade and the media donôt want you to know 
is that the testimonies of ALL of those key witnesses who allegedly 
attended the crime scene soon after the murders CANNOT BE TRUSTED, 
since ALL of them perjured themselves.  Since that is the case, we do not 
know, and we will never know what really happened at Macôs apartment 



soon after he slaughtered his family ï we donôt know who turned up there, 
we donôt know who moved the furniture or who threw the weapons out é  

The idea incidentally that there was anyone óunknownô at Macôs house soon 
after those murders [and especially since this unknown person remained 
unknown throughout the Article 32 proceedings and thereafter é LOFL] is 
another glaring clue that the Article 32 was a total sham; so too the claim 
that Macôs pajama bottoms were discarded at the hospital by someone 
unknown.  More on that coming up.   

Rock also tells you that the Army doctor Cpt Neal gave evidence which 
contradicts the testimony of CID agents Ivory and Shaw.  I quote: ñCPT 

Neal , the Army doctor who examined the deceased at the apartment, states 
that he turned over Colette's body to examine her.  CID Agents Ivory and 

Shaw  stated he did not move the body. ò  He fails to point out however that 
all three of those men lied at the Article 32.  Iôll come to Ivory and Shaw in 
a minute.  It is revealed that ñDr William P Neal who pronounced the 

Macdonald females dead at the scene furnished information to the effect that 

his testimony in certain parts of the Article 32 hearing was in error and he 
set forth yet a different account of his activities  in the MacDonald 

residence  on 17 th  February 1970.ò  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1971-05-25-cid-inves-
excerpt.html  So, why did Dr Neal lie at the Article 32 hearing?  Why was 
he not charged with perjury?   

And he says that Jan Snyderôs testimony is in direct conflict with that of the 
Chesters.  He doesnôt however let it be known that Mr and Mrs Chester are 
the liars since they completely contradict each other and they massively 
contradict themselves.  More on that coming up.  

Despite the fact that the twat Warren Rock points out that Mac majorly 
contradicts himself telling SP6 Michael Newman [the officer in charge of the 
emergency room] which was overheard by Sgt Kenneth Gillespie [medical 
corpsman] that two of the supposed attackers were negroes, the great 
pretender Rock would have you believe that ñAfter listening to the lengthy 

testimony of the accused in the hearing room and closely observing his 

actions and manner of answering questions it is the opinion of the 

Investigating Officer that he was telling the truth .ò  The opinion of an 
outright liar counts for nowt.  Anyone with an ounce of moral fibre in them 
knows that Jeff MacDonald has constantly lied through his teeth ever since 
he butchered his family.     

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1971-05-25-cid-inves-excerpt.html
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Also that: ñThere is, generally speaking, a logical explanation for the location 

of blood types where found .ò  That logical explanation of course 
incriminates MacDonald; a fact which the sly and dishonest Colonel Rock 
chose to ignore.   

There is no need for me to comment on all the other statements Rock 
makes, as everything he says has already been addressed.  My focus is on 
exposing the numerous lies told by key witnesses, and the scandalous 
number of woolly testimonies, all of which expose the FArticle 32 hearing 
as a masonic conspiracy to exonerate the murderer Jeffrey MacDonald.    

Take a look first at the testimony of Bennie Hawkins , CID Chief 

Warrant Officer no less 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-24-a32-
hawkins.html [July 24th 1970] to see how the Article 32 absolutely reeks of 
freemasonry.  I quote Rockôs summary of Hawkinsô testimony: ñCW2 

Bennie J. Hawkins  testified he is a CID Agent who traveled to Suffol k 

County, New York , in May, 1970 , to interview a "colored male 
(Joseph Lee ), approximately 5 -9 in height, 170 lbs in weight, black hair 

and brown eyes" (p 962), who associated with a group of three 
others . From photos and police records Hawkins described  the 

others as  two Caucasian males  -  one was 5' 10", 180 lbs, dark brown 
hair and brown eyes, the other was 5' 6", 150 lbs, blond hair and blue eyes -  

and one female , 5'5/6 1/2", 110 lbs, blond hair  and blue eyes . The four 
were close friends and ran together as a group . They were also friends 

with the accused's brother  from the summer of 1969 to May, 1970, and 
lived with him and others in a house  on Fire Island, New York .  

 
Hawkins stated the girl was known (according to police informa tion) 

to have dressed in knee boots and a floppy hat and had different 
shade wigs .ò  

Well isnôt it a coincidence that there was a group of four hippies who 
matched the description of a group of four alleged intruders, and that they 
just happened to be living with Macôs brother James [known as Jay].  The 
story is that Jeff MacDonald was in New York visiting his brother and that 
he saw this group of four people [although Jeff MacDonald himself 
during his Grand Jury testimony called Hawkinsô testimony a ñwild 
bizarre storyò and denied ever being aware of the óNew York fourô! 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1974-08-13-gj-jmac.html]   
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Hawkins says that on 11th May 1970 he travelled to the Suffolk Police 
Department in New York to identify a group of four who had been óreported 
on a reportô that he had received on 9th May 1970 from a Detective 
Sergeant at the Suffolk County Police Dept.  These four people were 
described as above, also that they were dressed in óhippie-typeô clothing 
and that the coloured male was seen wearing an army field jacket.  The 
story is that these four had been arrested [although no reason is given for 
the arrests and no-one inquired as to a reason] and photographed.  
Hawkins had been given access to the police records and had seen the 
photos.  He says that on 11th May he had been able to interview one of the 
four ï a black man named Joseph Lee.  Yet he didnôt think to ask Lee for 
the names of his three friends.  [His testimony is that ñthere was a house 

on Fire Island, rented on Fire Island and it was occupied by this group of 
four, Captain MacDonald's brother, and others whose names I could not 

obtain .ò]  Nor did he think to obtain them from the police records [yet he 
says he visited their home addresses after accessing information from the 
police records!]  Hawkins of course wasnôt asked [by either of the defence 
or prosecution lawyers ï Segal or Somers or by the óinvestigatingô officer 
Rock or his legal advisor Beale] why he didnôt know the names of the 
other three.  

Hawkins says that on 13th May 1970 he had investigated the whereabouts 
of these four people on the early hours of the murders.  Asked how he had 
made that investigation when he had not been able to interview three of 
those people he said ñthrough other  unnamed friends  of this group  that 

were identified at the  masonic  controlled  police dept .ò  He says he 
spoke to two of those friends, but that he couldnôt recall their names.  He 
only knew one who was an óundercover typeô police officer living in the 
same building named óJoeô [surname unknown].  No-one of course asked 
him why he was unable to state the names of these friends of the 
group of four when he had supposedly accessed information about 
them also from police records.  Nor of course did anyone ask why those 
friends were on police records either!  And since an undercover police 
officer named Joe was supposedly living with these four hippies, why 
wasnôt he asked to testify at the Article 32?  Why wasnôt this Joseph 
Lee asked to testify?  Is it because that story [not just the Stoeckley 
óhippyô story] is completely made up masonic bullshit too? 

Letôs continue, Hawkins says he was unable to interview the three friends 
of Lee as he couldnôt locate them.  The story is that at the request of his 
Chief grubby Grebner [who Iôll come to] he asked the Suffolk County 



authorities ï on the 24th July, the morning of his Article 32 testimony ï to 
continue looking for the elusive three.  Somehow though, he managed to 
get their fingerprints!  He says: ñI  obtained fingerprints of the four 

individuals .ò  [When asked if the prints were sent to the lab ñwithin three 

weeks of todayôs dateò he replied that it was prior to that.]  Why did no-one 
question how he had managed to obtain the fingerprints of Leeôs 

three friends when he hadnôt been able to locate them???  [ He says 
he obtained them, not that he obtained them from the police records.  And 
since he also says ñI did not send them to the crime lab myself ò then he 
obviously didnôt obtain them from the police because he would simply have 
instructed them to send them to the lab.]  

Rather than raising the issues I have, there was instead masonic fogging of 
issues to bolster the óhippy intruderô story ï the purpose of the Hawkinsô 
testimony was so that Somers could ñshow that he  [Mac] has had an 

opportunity  to see four people just like this , and from this source derived a 

possible source of description for these four people , and that they are 
memories of his from having seen them in the past , and that the 

opportunity to have fabricated this story presents it self from his 

seeing these four people .ò  The focus therefore was on the description of 
these mysterious characters [it didnôt matter whether or not these people 
actually existed], and what they wore.  Somers says: ñIf I may, we are not 

requesting that this witness testify  --  in fact, we have not had this witness 
testify, nor would we, that these people as a conclusion meet the description 

given by Captain MacDonald .  Now this witness knows that description, and 
could give it.   All we are doing is presen ting his testimony as to these four 

people .  You can decide for yourself, and of course, more particularly Colonel 
Rock can decide for himself how closely or how far from the original 

description that Captain MacDonald gave, the description of these 

people  comes .ò  Well thatôs just laughable, isnôt it.  If the Farticle 32 was 
not masonic, and Somers was genuinely trying to prove MacDonald guilty, 
he absolutely would not have been interested in the supposed hearsay 
concerning a group of people [who he hadnôt established even existed] 
because a witness said that they resembled the imaginary people who Mac 
and his masonic army say murdered Macôs family.  [And that ï so the story 
goes ï is based on just photographs of three of them to boot.]  But here he 
is pleasing the masonic powers and pushing for such testimony to be 
heard.  After fellow masonic puppet Beale, pretending to weigh up the ópros 
and consô allows the vitally important Hawkinsô testimony, saying: ñLet's 

permit him to testify to the fact  [LOFL] that he talked to this one individual 

who stated that Captain MacDonald's brother was known to have associated; 



secondly, we  will permit him to testify as to the description of the four 

individuals ò Segal of course pretends to object.  [He says: ñWe were up to 

single hearsay , now we are up to double hearsay ò, what he doesnôt let on ï 
since he and all the lawyers and the ócoughô óinvestigatingô officer are all 
acting their part in a masonic charade ï is that it is much worse, it is the 
pretence of hearsay, or rather double hearsay.]  If Somers was not a 
masonic kiss ass he would have been focusing on facts to prove Mac 
guilty, and he would have been exposing the fact that numerous people 
who testified at that hearing were making perjurious statements.  There 
had already been plenty evidence of that before the Hawkinsô testimony in 
the testimonies of:- Shaw, Ivory, Tevere, Mica, Paulk, Grebner é       

One Q & A section was: ñQ  Did the pictures  of any of these individuals that 

you either saw, or the pictures  you observed, show a man wearing a 

mustache ?  
A   Yes, sir.   

Q  Was it a black or white male with a mustache?   
A   The black male and one white male .  

Q  Two persons had mustaches ?  

A   Yes, sir .ò  So, Hawkins knew that detail, but not the names of the other 
three!  

Hereôs another: ñQ Did that person  tell you anything about the habitual 

wearing  apparel?   
A   Yes, sir, he did.   

Q  And what was that?   

A   The individual I interviewed  told me that the female dressed in boots  and 
a floppy hat .  He, on numerous occasions, wore what he called a field, 

army - type field jacket .  The description of the ónegro intruderô is that he 
wore a field jacket with E-6 stripes. 
Q  Mr. Hawkins, have you been involved in the investigation of this 
MacDonald case otherwise than this?   

A   Yes, sir, I have.   
Q  Do you know the description given by Captain MacDonald of his 

four assailants ?  

A   Yes, sir, I do .  
Q  What was that?   

A   Captain MacDonald gave a description of a group of four to include one 
colored male, two Caucasian males and one Caucasian female .  

Q  Do you know anything more  than that?   
A   No , sir, I don't .ò  

 



And: ñQ  Were you aware that Captain MacDonald described a black male 

wearing a field jacket with E - 6  Army Sergeant stripes on  it ?  

A   Yes , sir .  Er, didnôt he say that he only knew that Mac had said there 
was one coloured male, two Caucasian males and one Caucasian female?   
Q  Did the undercover agent  who lived in the building with these people give 

you any description of the clothing worn by those people , other than the 
jacket of Mr. Lee?  A   Yes, sir .  

Q  Whose clothing was described to you?   
A   The girl's clothing, sir.   

Q  What did he say about the girl's clothing?   Now this is by the undercover 
agent ?  

A   Yes, sir, this is the undercover.   He stated that the girl did wear the 
hippie type boots, what I call knee boots, floppy hat, wigs .ò  

 

The following Q & A is typical masonic piss taking pretence:  
ñMR. SEGAL:   At this time, may it please the investigating officer, I call 

upon the government to make available the notes  of the interview with the 

witness Joseph Lee, since the witness has been permitted to testify as 

to the  [ahem] hearsay  nature , that informal statement, we should be able 

to cross examine by the use of those notes .  There is no evidence that this 
CID Chief Warrant Officer óCriminal Investigatorô Bennie Hawkins did 
interview a black man named Joseph Lee; if he had done he would not 
have needed to make notes, he would have recorded it, and the recording 
would have been made available at the Article 32 hearing.  The evidence 
points to the pretence of hearsay.    
 

CPT SOMERS:   The witness didn't bring those notes with him .  He's not 
referring to them, and he can  testify without them .   

 
MR. SEGAL:   That is known as suppression of evidence, sir, to allow a 

witness to testify on  [cough] hearsay  when he had full notes , is to keep 

from the full examination of this inquiry the facts about this case .  LOL, fake 
as fuck Segal talking about the facts of the case.  It is absurd to purport 

that he has committed to memory every single word on that .  As a matter of 

fact, I'll ask to hold in abeyance the ruling on my request until I ask  Mr. 
Hawkins that question.   
Q  Mr. Hawkins have you memorized everything you wrote down as a 
result of your interview with Mr. Lee ?  

A  Yes, sir, I have .   

Q  Every word ?  When did you examine the paper that had the notes of Mr. 
Lee's interview on it?   

A   I have examined that paper on numerous occasions .  



Q  When is the last time you examined it , sir?   

A   This morning , sir.   
Q  This morning.   Where were you when you examined that?   

A   In my office, sir.   
Q  Why did you examine it this morning?   

A   Just to refresh my memory, sir .  
Q  So that you would not omit any details?   Is that right, sir?   

MR. SEGAL:   I call upon the government to make that statement 
available  again, sir.   

 
CPT SOMERS:   The government has replied to that request and takes 

umbrage at the  suggestion of suppression of evidence  which I think is 

a terminology which the defense too lightly uses.    LOL, Somers pretending 
to take umbrage at the suppression of evidence; he didnôt take umbrage at 
the suppression of truth concerning the masonic maneuvers which enabled 
Mac to remain a free man until 9 ½ years after the murders; oh no, this fake 
fukker played a major part in suppressing the truth.     

CPT BEALE:   No, you misunderstand my question.   When you read that 

document this morning, and when you finishing reading it, was your memory 
then refreshed?   Did you then --  were you able to recall all the facts that you 

had on the document? As when you came here to testify today ?  
 

WITNESS:   I don't understand what you mean, sir.   It refreshed my 
memory, yes, sir .  

 
CPT BEALE :   Okay, fine.   Then your request for the production of the 

document is denied .ò  Ferfuckôs sake; if this was not masonic [ok, letôs 
assume Hawkins had interviewed a black man named Lee and had made 
notes for whatever reason instead of recording it] Beale would have 
expected Hawkins to produce his notes.  How else could he expect facts 
to emerge at the Article 32?  Iôll say it again, there is nothing to support the 
story that Hawkins interviewed a man named Joseph Lee, never mind 
whether or not he took notes.   

Youôll notice that Segal is happy to berate Hawkins over forgetting to 
mention that Lee threw his jacket away, but he didnôt think to ask Hawkins 
whether or not he wrote in his notes the names of the three friends.  [I 
quote: ñQ  And Mr. Lee said that he wore, sometimes, an item of apparel 

that he called a field jacket.   Is that right, sir?   
A   Yes, sir.   

Q  Did you ask him to let you examine that jacket?   



A   When I interviewed him as to the jacket he told me he threw the jacket 

away  because it was worn out.   
Q  Could I ask you in the beginning of my cross -examination whether you 

told us everything that Mr. Lee said to you ?  
A   Yes, sir.   

Q  And did you not tell me that you had already told us on direct 
examination everything that Mr. Lee said to you ?  

A   I did bring out the jacket.   
Q  Did you mention anything about Mr. Lee having thrown this jacket in a 

garbage can in the month of January 1970, less than a couple of weeks, 
apparently before the killing at the MacDonald house ?  Did you tell us that?   

A   No, sir, I did not.   

Q  Is that in your notes  of your interview of Mr. Lee ?ò]   
 
Nor was he bothered about finding out the name of the other person 
Hawkins says he interviewed who is a friend of the group of four, or Joeôs 
surname!!!  No, the sly skunk Segal pretends to raise issue over credibility: 
ñQ  Mr. Hawkins, did you ask Mr. Lee what his relationship was with the 

group of people that lived in the rented house on Fire Island?   
A   He was just a friend,  sir.   

Q  The request was --  did you ask him what his relationship was ?  
A   No, sir.   

Q  Then why did you just try to answer that he was just a friend if you never 
asked him what his relationship was ?  

A   Because they all ran together, sir.   
Q  Why did you  attempt to answer the investigating officer that Mr. Lee was 

just a friend of the other people if you never asked him what his relationship 

was ?  
 

CPT SOMERS:   I object to that.   In the first place, he's answered it, and in 
the second place I think the co unsel is now badgering the witness.   

 
MR. SEGAL:   Sir, this is a critical question as to the credibility of a 

witness  [LOFL] who purports to make an answer, and when confronted and 

admits that he never asked the question that would have provided him with 
the basis for giving the answer.   That type of witness credibility 

certainly has to be examined and scrutinized carefully .ò  Segal means 
masonic scrutiny, not the real scrutiny of witness credibility. 
 
Segal is happy to continue talking in vague terms about the friends.  For 
example he asks: ñHave you caused to put out through circulation a wanted 

notice for questioning or interview the description of these names and 

addresses of the persons you are talking about ?ò  And take a look at this Q 



& A: ñQ  Now in reference to this house on, you say on Fire Island, do I 

understand that there were a group of at least six people  who were residing 

in that house?   
A   I can only say, sir, that the group of four, Captain MacDonald's brother, 

and others .  The o thers, I have no knowledge of how many . 
Q  Well, did this entire group rent those premises ?  

A   Yes, sir, the entire group .ò  How could Hawkins know that óthe entire 
groupô rented that house when he didnôt know how many people were in 
that group?   
 
When it suits him, Segal doesnôt ask for clarity and he is happy to let his 
questions go unanswered.  For example: ñQ  Did you ever see a written 

report  back in this regard?   

A   This I don't know , sir. ò  What does he mean he doesnôt know?  Either he 
did see a report or he didnôt.  Why didnôt Segal pick him up on that? 
 
As for the arrest of these four mysterious characters Hawkins says they 
were arrested in March 1970, but that he didnôt know the date.  Since he 
supposedly had access to police records, why didnôt he know the date?  
Why wasnôt he asked that?  Why wasnôt he asked why they were arrested?    
 
Captain Clifford Somers, chief prosecutor, was clearly óinô on the masonic 
conspiracy.  He was only pretending to be arguing Macôs guilt.  No non-
mason lawyer would have been permitted to participate in that 
Farticle 32 hearing.  Aside from the fact no genuine prosecutor would 
have entertained such nonsense as the Hawkins testimony [hearsay, my 
arse] but since he did, the fact he didnôt question the vagueness of it, the 
fact he didnôt question Hawkinsô inability to name three of the óNew York 
fourô and the other ófriendsô and the fact he didnôt question how fingerprints 
were obtained from people who could not be found are all red flags which 
point to Somers also being just another masonic collaborator. 
 
I did some digging around on the óNew York fourô and came across this site 
http://www.themacdonaldcase.com/  At first sight it seems to be genuine; 
but donôt be fooled, it is written by an anonymous disinfo agent [or agents] 
to spread disinformation via the following linked sites:  
 

 
 

http://www.themacdonaldcase.com/


 

 

 

 

Notice there is no link to the genuine site 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/index.html written by Christina 
Masewicz and Coletteôs brother Bob Stevenson. 

óJust the Factsô [so-called] is written by a man named Philip Callahan.  He 
is spouting unsourced information.  Have a read of his piece on the óNew 
York Fourô http://www.macdonaldcasefacts.com/html/suspects.html   

I wrote to Callahan on 4th September 2018 as follows:  

ñDear Mr Callahan 

I am researching the Jeff MacDonald murder case and I stumbled upon 
your site.  I wonder if you would kindly answer some questions that I have.  
On your óSuspectsô page regarding the óNew York Fourô you state: ñLaw 

enforcement officers arrested Kenneth Barnett, Annette Cullity, Gary 

Burnett, and Joseph Lee in Suffolk County, New York on May 9, 1970 .ò  

Please could you tell me where you source this information because the 
CID officer Bennie Hawkins says ï in his Article 32 testimony ï that the 
group were arrested in March 1970.  

You also state: ñHawkins discovered that these four individuals had 
rented a house in Fire Island with Jeffrey MacDonald's brother, Jay , in 

the summer of 1969.ò  Apart from what is stated in the Hawkins Article 32 
testimony, do you have any official documentation to show that Jay lived 
with the óNew York Fourô?  As far as I am aware Jeff MacDonald does not 
confirm that.   

And: ñJeffrey MacDonald had visited his brother during that summer 
and was seen conversing with people who matched the descriptions of 
the New York Four at the Shortstop Bar  in Long Island.ò  Where do you 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/index.html
http://www.macdonaldcasefacts.com/html/suspects.html


source that information?  It didnôt come from the Hawkins testimony.  When 
Hawkins was questioned as to whether Lee had told him that he had ever 
seen Jeff MacDonald or that Mac had ever seen Lee, Hawkins says he 
didnôt.  As Bernard Segal says there is no evidence that Mac was ever in 
the same community with this óNew York Fourô; there is no evidence that 
the óNY4ô knew Mac, ever saw him or that he ever saw them.  Jeff 
MacDonald himself says during his August 13th 1974 Grand Jury testimony 
that he spoke to a couple of Caucasian males at the Shortstop Bar, that 
neither of them had a mustache [Hawkins says that the black male and one 
white male had a mustache], that there was no black man there, and that 
he didnôt remember a blonde woman being there either.    

Also: ñHawkins obtained fingerprint exemplars of the New York Four 
and their prints did not match any of the prints fou nd at 544 Castle 

Drive .ò  Where is that information sourced?  Hawkins was asked if he had 
any knowledge of the steps taken to compare the fingerprints of these four 
individuals with the prints found in the MacDonald house, and if he had 
ever seen a written report back in that regard.  He said he didnôt know.   

And: ñIn December of 1970, Jeffrey MacDonald and his lawyer, Judge 

Rogers (William Rogers), went to the Suffolk County Police 

Department to read the May 9, 1970 arrest report .ò   Where is that 
information sourced?   

Kind Regards  

Sharon Zakiò 

Phil Callahan responded a few hours later as follows: 

ñSHARON: Thanks for visiting my website.  The source  documents on the 

New York Four can be found at  www.the macdonaldcase.com  [ha ha, why am 
I not surprised at that] and includes...  

  
-  Testimony of  Bennie Hawkins at the Article 32  Hearings.  

  
-  The CID Reinvestigation Report.  

  
-  Grand Jury inquiries  by Victor Woerheide.  

  
The record clearly demonstrates that Jeffrey MacDonald is a serial fabricator, 

so one cannot take much stock in what he confirms or doesn't confirm. The 
CID Reinvestigation Report  put forth information that  several patrons at 

http://www.themacdonaldcase.com/


the Shortstop Bar viewed Jeffr ey MacDonald speaking to individuals who 

matched the descriptions of the New York Four . MacDonald gave a different 
story to the Grand Jury involving a minor scuffle with several alleged drug 

dealers at the Shortstop Bar. IMO, the CID's version is far more credible. It's 
important to remember that no patron at the Shortstop Bar witnessed this 

alleged argument/scuffle. The CID report  is also the source of the 
information regarding MacDonald's visit to the Suffolk County Police 

Department . Hope this helps. I w ould be happy to answer any further 
questions on the MacDonald Case.  

  
Phil.ò 

 

The next day he sent this response: 
 
ñSharon: I perused the source documentation  and constructed the following 

narrative .   
  

The CID established  that in the summer of 1969, MacDonald's brother, 
Jay, shared a house on Fire Island  with the following individuals .  

  
Kenneth Barnett   White Male  

Annette  Cullity   White Female  
Gary Burnett   White Male  

Joseph Lee   African -American Male   
  

The New York Four were introduced as suspects  during police checks made 
by representatives of the CID along with various police agencies  in 

the home area of the MacDonald family in New York State. In police 

reports , members of the Suffolk County Police Department furnished 
background information rega rding Jeffrey MacDonald and his brother James 

MacDonald. The various reports  mention that Barnett, Cullity, Burnett, and 
Lee fit the physical descriptions of the 4 hippie intruders. The CID and 

Suffolk Police  investigated the New York Four, determined thei r 
whereabouts on February 16 -17, and comparisons of latent fingerprints 

developed at the crime scene with the New York Four did not reveal 
matching impressions .  

  
In response to your question regarding Bennie Hawkin's reference to 

receiving the "report" on  May 9th .  That is not what I asked!  Phil realizes 
there is a glaring contradiction of supposed arrest dates, but rather than 
being curious about that, he tries to cover it up by twisting what I asked 
him!  Hawkins was referring to the date when  he receiv ed the CID report , 

[Phil is twisting what the dodgy Bennie Hawkins says, which is that he 



received a report from a Detective Sergeant at the Suffolk county Police 
Department on 9th May] not the date of when the New York Four were 

arrested by the Suffolk County Police. Hawkins went to investigate the New 

York Four on May 11th, but he was only able to obtain an interview with 
suspect Joseph Lee.  

  
Hope this helps,  

 

Philò 

 
I responded: 
 
ñHi Phil, 

 
Thank you for your prompt response.  My question was where do you 
source the information that the óNY4ô were arrested on May 9th 1970 
because Hawkins states that the group were arrested in March 1970.  And 
FYI Hawkins also states that he received a report on 9th May from a 
Detective Sergeant at the Suffolk County Police Department, not the 
CID.     

You mention police reports, please would you be so kind to provide links to 
those reports.  As for the CID report you refer to, please could you provide 
a link to that document too. 
 
Many thanks, 
 
Sharon.ò   
 
Phil responded: 
 

ñSHARON: You can read the CID's synopsis of the New York Four beginning 
on page 77  of the following link.  

  
http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972 -05 -

31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf  
  

The general public does not have access to  the 3 year, 10,000 page  CID 
Reinvestigation Report, so the full scope of the New York Four investigation 

is unclear.   Believe me, if I had access to that information, I would have 
included it in the SUSPECTS section of my website. Bennie Hawkins Article 

32 testimony, information gathered at the Grand Jury Hearings, and Freddy 

http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf
http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf


Kassab's private/public commentary does help  to fill in some of gaps .  That 
doesnôt tell me and my readers where you source your information Phil.  
As for there being a three year 10,000 page CID reinvestigation report, 
where is that information sourced?  Chief Warrant Officer Peter Kearns was 
the lead investigator in the óre-investigationô which covered the period 
December 1970 to May 1972 i.e. approximately 1 ½ years.  He authored a 
3,000 page report which the US armyôs CID command issued and delivered 
to the Department of Justice.   
  

The remaining knowledge that I have regarding the New York Four comes 
from several case researchers. One of those case researchers provided me 

with the date of the New York  Four's arrest .  Case researchers who 
shall remain anonymous, and whose information is not published.  
Considering that  Peter Kearns himself allowed this researcher  who is a 
figment of my imagination to  peruse through the complete  reinvestigation 

report, I'm confident  that May 9th, 1970 is the  date when  all 4 suspects 

were arrested on an unrelated matter .  It seems he just plucked that info 
out of thin air too!  
 

Phil.ò 

 
So according to Phil the shill, these four people were arrested on May 9th 
1970, although he cannot provide the source of that information, and he 
cannot say why these four were arrested, except that it was nothing to do 
with the murders of Colette, Kimberley and Kristen.  And if that is the case 
why did Mac and his lawyer go in December of 1970 to the Suffolk 
County Police Department to read the May 9, 1970 arrest report???  
[Not that there is any official documentation to support that claim either.]   
 
Oh, what a tangled web we weave, when first we practice to deceive.               
 
According to the linked documentation which is óFROM THE CID 
REINVESTIGATION February 17, 1970 - April 10 1972ô: ñThe óNew York Fourô 
were introduced as suspects in this investigation during police checks 
made by representatives of CID with various police agencies in the home 
area of the MacDonald family in New York State.  In police reports 
members of the Suffolk County Police, Hauppage, New York under that 
agencyôs file 70-88438 furnished background information regarding Jeffrey 
MacDonald and his brother James MacDonald.  The various reports in 
the file [prove these reports exist.  Publish them] make mention that 



certain associates of James MacDonald fit the physical description of 
the intruders as identified by Jeff MacDonald and these persons were 
identified as:-  
Kenneth BARNETT [Male/Caucasian] NY 

Annette BURNETT, Nee CULLITY [Female/Caucasian] NY 

Gary BURNETT [Male/Caucasian] NY 

Joseph LEE [Male/Caucasian] NY.ò   Woah, Joseph Lee was 
Caucasian???  Methinks the masonic bullshit brigade keep tripping up 

over their never ending mountain of LIES.  ñ é the entire mountain of 
lies will crumble under the weight of that one truthò.  Delamer Duverus 
https://www.youtube.com/watch?v=vq8rHPsY4Jk  

There is no information given as to how these four people met the physical 
description of the mythical intruders [which is not surprising since     
MacDonald contradicted himself numerous times on the descriptions of the 
fictitious folk ï he couldnôt even decide if heôd seen one negro or two, nor 
could he decide if there were four assailants or at least six.]  There is no 
mention that Jay lived with this group of four, nor is there anything to 
say that these four people lived with each other or that they even 
associated with each other.    
 
It is not true that ñThe CID Reinvestigation Report  put forth information 

that  several patrons at the Shortstop Bar viewed Jeffrey MacDonald speaking 

to individuals who matched the descriptions of the New York Fourò as Phil 
says.  
 
So why was Bennie Hawkins unable to give the names of Barnett, 
Cullity and Burnett? 
 
The CID report also states: ñThe reports reflect that shortly after the 
murders BARNETT was observed in the Bayport, NY area in óan oldô 
Pontiac or Chevrolec Sedan equipped with North Carolina license plates.  
At the time BARNETT was accompanied by an unknown Caucasian female 
described as having long blonde hair and wearing a floppy hat; [so this long 
haired floppy hatted woman was not even Cullity] that a third [unidentified] 
occupant of the vehicle was a male Caucasian who spoke with a southern 
accent.  Now why would such ridiculously vague information as two 
unknown people ï a male Caucasian and a female Caucasian who 

https://www.youtube.com/watch?v=vq8rHPsY4Jk


happened to have long blonde hair and happened to be wearing a floppy 
hat on the day she was supposedly observed by another anonymous 
person ï be important enough to be found in a CID synopsis which 
was taken from a 3000 page report???  [Or if Callahan is to be believed, 
taken from a report that was originally 10,000 pages long.]  John C 
HAMPSON [race not stated] NY was also mentioned in the files as 7C and 
the fact that he frequently wore an Army field jacket and thus also fit the 
description of one of the assailants as related by Jeffrey MacDonald.ò  The 
Stoeckley hippy story has the negro [supposedly Lee] wearing the army 
field jacket.   
 
During the February 19th 1971 Jack Pruett and Peter Kearns interview of 
MacDonald http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-pruett-
kearns_1971-02-19.html Mac doesnôt recognise the people whose photos 
he is shown of the óNY4ô and Hampson  [the only one whose race is not 
stated] [scroll down to about 2/5 of the way down.]  Now notice what is 
revealed about Hampsonôs photo ï it is the only one which has the words 
ñNew York Police Department photograph No. 12357, date January 4, 
1971ò stated on the back.  There is no mention of any of the others being 
police photos; nor do any of them have any dates written on them.  This 
suggests that Hampson genuinely was of interest to the police [possibly 
having been arrested on January 4th 1971 for some unknown reason] 
however that date [which was nearly one year after the murders, at which 
point it was abundantly evident that Mac was the murderer] reveals that 
Hampson was clearly not being investigated in connection with the 
MacDonald murders.  There is no real evidence on the other hand that the 
other four were actually being investigated by the police.    
 
Also according to the CID óreinvestigationô report: ñThe file reflects that on 
18th December 1970 Jeffrey MacDonald and an apparent legal 
representative, identified as judge RODGERS [William ROGERS, Police 
Justice, Patchogue, NY] presented themselves in the office of the Chief of 
Police, Suffolk County.  In an interview with the Acting Chief of Detectives 
they were advised of the extent of the assistance rendered to CID by that 
agency in the conduct of the investigation and were allowed to read the 
police files prepared by that agency which were furnished CID.ò  It is not 
stated that Mac and his lawyer read the May 9th 1970 arrest report.  It 
isnôt even stated that the óNew York Fourô were arrested, let alone that 
they were arrested on 9th May 1970 [or March 1970.]    
 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-pruett-kearns_1971-02-19.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-pruett-kearns_1971-02-19.html


It is confirmed in the CID report that the fingerprints of the óNY4ô did not 
match any of the prints found at the MacDonald residence.  
 
Of course, since the story of the Stoeckley hippy intruders is a masonic 
invention [it is very evident that Mac was the murderer i.e. there never 
were any hippy óintrudersô] it stands to reason that the story of the óNew 
York Fourô is a masonic concoction too.  That exposes CID Chief Warrant 
Officer Bennie Hawkins as an outright liar, and his testimony of visiting 
Suffolk County Police Department and interviewing one of the óNY4ô as 
complete masonic bullshit. 
 
And since that is the case this CID synopsis cannot be trusted either.  Re-
investigation, my arse.  It was the pretence of a re-investigation.  As said it 
would have been known very soon after the murders that Mac dunnit.  It 
was certainly very evident by the end of the Farticle 32 that Mac was 
the murderer.  That being the case there was never any need for 
anyone to be interviewed as a murder suspect.  Notice this CID óre-
investigationô report doesnôt tell us when these ósuspectsô were 
questioned; and notice the vagueness and deliberate obfuscation.  
Course that brings into question the integrity of Peter Kearns and Col. 
Jack Pruett.  They were of course instrumental in bringing the baby killer 
to justice, however the question that needs to be asked is why did they and 
the other óre-investigatorsô [and all the lawyers/judges who had any 
involvement in the MacDonald murder case since they must have known 
what had previously been said on oath] turn a blind eye to the shocking 
criminality being perpetrated at the Article 32 hearing?  If I can read the 
farticle 32 transcripts and know that perjurious statements were 
continuously being made with impunity é Iôm sure Kearns and Pruett 
et alia knew it too.  But everyone simply ignored all that.  And instead of 
exposing Warren Rock as a masonic conspirator, Kearns and co quote 
from his report.  Why?  Well, because they too are beholden to the all-
powerful masonic fraternity, and are bound by blood oaths to keep its 
secrets.  Remember, Rock said to go and investigate Stoeckley and her 
gang, so the masonic controlled CID óre-investigatorsô ï Kearns, Pruett, D 
J Bennett et al report that the police did just that. 
 
If I was to hazard a guess at what was really going on, Iôd say that the 
masonic collaborators figured that the Article 32 with its ófindingô of 
óinsufficient evidenceô against Jeff MacDonald would be the end of it; I 
believe they were shocked at the fight Freddy and Mildred Kassab put up in 



their quest for justice.  It was at this realization that the masons knew there 
would have to be a óre-investigationô, which meant that they then had to put 
names to people they say were investigated as possible murder suspects, 
such as the three unknowns of the óNY4ô.  [Notice incidentally that the 
CID óre-investigationô report doesnôt reveal the name of the other 
person Hawkins says he interviewed who is a friend of the óNY4ô, or 
óJoeôôs surname.]  Course that óre-investigationô meant that only Mac 
would be found guilty of his crimes, and brought to justice; all the other 
criminals of the farticle 32 who protected him with their filthy lies were never 
brought to book.  Why?  Because if any of them had been charged with 
perjury, or other related criminal offences, a can of worms would have 
opened which would have exposed the Article 32 masonic charade for what 
it was.  And that was never going to be allowed.  The freemasonic 
influence in any area of government [local or national] or the ójusticeô 
system ï whether in the army or on civvy street ï is the biggest secret 
which must be kept.        
 
The fact that Phil Callahan cannot source his information, and that he tried 
to cover up the glaring arrest date contradiction rather than questioning it 
[and worse, then saying that this group of four were arrested on an 
unrelated matter] shows that he too is unconscionably and willfully 
parroting a masonic script, presenting it as fact i.e. he too is working for the 
masonic bullshit brigade.  Notice how he points out the obvious ï that 
Jeff MacDonald is a serial fabricator, whilst hiding the fact that he too is a 
serial fabricator since he promotes the óNew York Fourô masonic invention.  
Knock me over with a feather if he is not the author of 
www.the macdonaldcase.com   I would add that he is almost certainly one of 
the puppeteers behind the various pseudonyms propagating disinfo on the 
linked óWebsleuthsô, óInternational Skepticsô and ótopix ï Jeffrey MacDonaldô 
discussion sites.  The fact that he references Fred Bost 
http://www.macdonaldcasefacts.com/html/conversations_bost.html but 
doesnôt expose him as an obvious masonic controlled disinfo agent says it 
all.  
 
Now take a closer look at the above-mentioned linked sites.  At first glance 
the óMacDonaldôs Magical Mystery Tourô 
http://www.themacdonaldcase.com/html/mmt.html appears to be an  
excellent summary of the extraordinarily long list of contradictions in the 
Jeff MacDonald case, but donôt be fooled, look a little closer and you realise 
that some of the information [such as the stuff on the óNY4ô] is unsourced, 

http://www.themacdonaldcase.com/
http://www.macdonaldcasefacts.com/html/conversations_bost.html
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which is a big red flag alert that disinformation [originating from high degree 
freemasons] is being promulgated.  Common sense dictates that the rest of 
the information presented here cannot therefore be reliable either.    
 
As for the discussion sites, I would be very surprised if anyone genuine 
comments on those threads.  Sitcoms Online 
http://www.sitcomsonline.com/boards/showthread.php?t=189015&page=32 
[not linked] is yet another internet forum spreading disinformation about the 
MacDonald murders via anonymous persons [shills] masquerading as Joe 
Public.  Take a look at their ñView Poll Results: Do you believe Jeffrey 
MacDonaldôs story?ò  Only 51% believe he is guilty as charged.  That folks 
is the power of propaganda.  
 
Letôs take a look at some examples of that.  Have a read of 
http://www.internationalskeptics.com/forums/showthread.php?p=12145482 

A masonic puppet named JTF copy/pastes from Callahanôs piece on the 

óNew York Fourô, giving the source as www.macdonaldcasefacts.com   A 

discussion ensues between various pseudonyms, including Henri McPhee  
who voices Macôs innocence, giving the impression that there is intelligent 
debate going on between genuine members of the public, whereas if the 
truth be told youôll find that all these pseudonyms are operated by the same 
person. 

JTF says: ñThe irony of the landlord's latest pot shot is palpable. It is fair to 

say that the Ice Pick Baby Killer was being "economical" with the truth in 

regards to the New York Four .  Notice how inmate attempted to separate the 
New York Four from the alleged group of Caucasian males he confronted  at 

the Shortstop Bar?   Who knows whether or not Mac ever confronted 
anyone at the Shortstop Bar.  I doubt it.  This was a tactical  maneuver on his 

part for he knew full well that multiple witnesses  saw him conversing with 
two white males, a black male, and a white female at the Shortstop Bar .  

Yeah ok, who are these multiple witnesses? 

 

Whenever inmate was backed into a corner by documented fact  [fact, my 
foot] he would invariably use words like "bizarre" to dismiss the ominous 

nature of the issue at hand. To this day, inmate has never publicly 
commented on his trip to Fire Island or his visit to the Suffolk County Police 

Station to read the arrest report of the New York Four .  His Grand Jury 
testimony is a prime example of inmate's attempts to duck and dodge his 

inspiration  for the physical descriptions of the hippie home invaders .ò   

http://www.sitcomsonline.com/boards/showthread.php?t=189015&page=32
http://www.internationalskeptics.com/forums/showthread.php?p=12145482
http://www.internationalskeptics.com/forums/member.php?u=63704
http://www.macdonaldcasefacts.com/
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And: ñDespite his penchant for mixing in a little truth with a pack of lies  
[which is exactly what the masonic controlled NWO disinformation agents   
such as JTF do; the best lies are those which contain an element of truth] 
inmate's bluster about the "bizarre" investigation by CID Agent Bennie 

Haw kins actually got him off the hook. That was the last time this issue 

(e.g., New York Four) was a major legal talking point in this case. It was not 
mentioned at the 1979 trial nor was it mentioned in any subsequent 

government brief.   
 

The problem for inma te is that this issue will always be part of the 
documented record and I would love to ask inmate  several questions about 

this issue. I'm surprised that no interviewer has broached this subject with 

him.   I would love to know the identity of the person who hides behind this 
JTF handle, and I would love to know how much this lying lump of shit is 
being paid to spout this masonic crap, and who the paymaster is.      

     
-  If this is a non - issue , why did you feel the need to visit the Suffolk County 

Police De partment ?   

-  If this is a non - issue, why did you feel the need to have your lawyer 

present when you read the New York Four's arrest report ?   

    
-  Is it merely a coincidence that members of the Stoeckley Seven do not 

match your descriptions of the intruders whereas the descriptions of the New 
York Four do match ?  

 

-  How do you explain the fact that multiple patrons at the Shortstop Bar saw 
you spea king with 4 individuals who match the descriptions of the New York 

Four ?  http://www.macdonaldcasefacts.com/html/suspects.html ò 

I would like to see the evidence that an arrest report of this óNew York Fourô 
exists.  

It is a gross understatement to say that the Ice Pick Baby killer was being 
óeconomical with the truthô.  Mac is clearly a pathological liar and nothing he 
says can be trusted.  But what isnôt being revealed is that extremely 
powerful secretive masonic forces are on his side, propagandizing the 
public into believing that he has suffered a gross miscarriage of justice.  
High level freemasons are the biggest bullshit liars on the planet.  And óJTFô 
is working for the same masonic powers who dreamt up the óNew York 
Fourô.                              

http://www.macdonaldcasefacts.com/html/suspects.html


Take a look at this thread 
http://www.sitcomsonline.com/boards/showthread.php?t=189015&page=32  

I quote from this masonic disinfo agent 

 06-05-2014, 09:22 AM   # 471  

TheCars1986  
Proud  Daddy  
Senior Member  

 

  

ñSome people will not let go of the fact that Helena Stoeckely and Greg 
Mitchell (among others) were involved somehow. Despite repeated 

confessions and then denials to uncertainty from both, they still believe 
they were involved somehow. Despite the DNA te sting results that prove 

that none of the unsourced fibers in the house came from either of them, 
they still think they were involved. But there is another group of suspects 

that come off as much, much more promising from a pro -MacDonald 
standpoint . They w ere dubbed the New York four . After the Article 32 

hearing, the government was ordered to find and investigate other 
suspects. Four suspects were arrested in New York because they matched 

the physical descriptions given by MacDonald , and resembled the poli ce 

sketches made .  Police sketches which were made by the same masonic 
masterminds who concocted the ódrug-crazed hippy murder gangô story.  
Here's where it gets interesting:ò 

 

The poster goes on to quote from Callahanôs piece on the óNew York Fourô 
http://www.macdonaldcasefacts.com/html/suspects.html but doesnôt state 
the source.  The poster also says:   

ñSounds good so far, right? The suspects had previous contact with him , 

and rented a house from his brother .  Thatôs a variation of the script.   
These suspects would then seem to have a better motive to attack 

MacDonald as opposed to random drugged up hippies whom MacDonald 
claimed to have never seen before in his life (Stoeckely  and Mitchell ).ò  

 

This enables a discussion by someone who operates the various 
pseudonyms, thus keeping alive the masonic machinated óStoeckley hippy 
gangô of murderers and the óNew York Fourô Stoeckley gang look-a-likes; 

http://www.sitcomsonline.com/boards/showthread.php?t=189015&page=32
http://www.sitcomsonline.com/boards/showpost.php?p=4908079&postcount=471
http://www.sitcomsonline.com/boards/member.php?u=43720
http://www.macdonaldcasefacts.com/html/suspects.html


the purpose of which is to sow doubt in the publicôs mind that Jeff 
MacDonald might not be the murderer after all.    

And take a look at this thread  
https://www.websleuths.com/forums/threads/nc-macdonald-family-murders-
at-fort-bragg-1970-jeffrey-macdonald-innocent.89604/page-64  The shill 
behind Murtagh21  says: ñMcGinniss made no mention of the "New York Four" 
in Fatal Vision. The following is a topic from my website that discusses the link 
between MacDonald's mythical  hippie home invaders and Jay MacDonald's 
roommates at Fire Island.ò  

What this shill doesnôt let on of course is that both the ómythical hippie 
home invadersô and the óNew York Fourô are the construct of Jeff 
MacDonaldôs extremely powerful freemasonic friends.  Nor does 
Murtagh21 let you know that those same masons control the person who 
operates Murtagh21 and all the other pseudonyms on these shill sites.    

Murtagh21 then goes on to quote from Callahanôs masonic engineered 
disinformation on ósuspectsô.  

And that is how the masonic masterminded stories become assumed 
facts.    

Back to the Farticle 32.  For more proof that Somers is just another dirty 

masonic collaborator have a read of Mrs. Winnie Casper ôs testimony 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-10-a32-casper.html 
[August 10th 1970.]  Rockôs summary is: ñMrs. Winnie A. Casper, 400 North 

25th Street, Mineral Wells, Texas, testified by a conference telephone call 
that on 16 -  17 February she and he r husband resided at 344 North 

Dougherty which is about 200 yards from from  the rear of the MacDonald 
residence.  She stated she went to bed approximately 2345 hours  on 16 

February and was awakened by her younger daughter at 0345  [note the time 
ï itôs around the time weôre told that Mac called the authorities after heôd 
murdered his family] on the 17th to take her to the bathroom.  At some 

time between 2345 and 0345 (closer to 0345 ) when "(she was) not 

quite awake and drifting off to sleep  (she) heard laughing, 'running' (p 

1041) and scuffling " (p 1035) outside her open bedroom window on the 
second floor.  She said she heard two male voices and one female voice  and 

thought it was teenagers.  She also heard a giggle and believes the voices 
were going in th e direction of Castle Drive .  

 
When her husband  came home for supper on 17 February he asked if 

something woke her up "last night , and I said yes it did and he said, well, 

https://www.websleuths.com/forums/threads/nc-macdonald-family-murders-at-fort-bragg-1970-jeffrey-macdonald-innocent.89604/page-64
https://www.websleuths.com/forums/threads/nc-macdonald-family-murders-at-fort-bragg-1970-jeffrey-macdonald-innocent.89604/page-64
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was it kind of laughing , you know, sound like the kids next door, and I said, 

yes." (p 1036)   
 

Mrs. Casper thinks , upon questioning by government counsel, that she 
remembers her husband telling two CID agents at approximately 1800 hours  

on 17 February that he heard running and footsteps between 1900 and 2130  
hours on 16 February. (p  1032 -1045) ò 

 

Youôll notice that Rock completely ignores the fact that Casperôs testimony 
is vague, and that she constantly contradicts herself [Iôll come to that], 
such that her testimony ï just like Hawkinsô so-called óhearsayô evidence 
[masonic bullshit] ï should have been struck out.  As we know though, 
since the Article 32 was masonic, the purpose of those testimonies was 
not to extract any truth about what really happened surrounding the time 
of the murders, but rather, wherever possible, to extract information which 
would support the story of a ógang of murderous hippiesô or which would 
help vindicate the baby killer Jeff MacDonald in some other way.    

If you read through the testimonies of various people who knew MacDonald 
and testified to his character youôll see that they are all glowing [Rock 
states: ñIn each case , these witnesses observed a close and loving  

interfamily relationship ò; if you didnôt know otherwise youôd be convinced 
that Mac and Colette were in a blissfully happy marriage, that everything 
was perfect and that Mac was the perfect husband and father, such that he 
simply could not have been capable of committing such horrific crimes.]  

Have a read of Captain James  Frank  Moore ôs testimony 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-11-a32-moore.html 
for an example of that.  I quote: ñColette fixed sandwiches and food for us at 

lunch.   I saw them on many occasions like this.   
Q  Let me ask you, Captain Moore, based on your observations of Captain 

MacDonald; first of all, you've seen his relationship to his wife.   On these 
occasions when you were together, what would you say Capta in MacDonald's 

attitude was toward his wife?   
A   A very outstanding husband , I would say.   I'm older than him, have been 

married a long time, and I could learn things from him, his relationship with 
his wife, as far as being nice, friendly, courteous, remembering to say little 

thing like, "Honey, the sandwiches were real good" or "you look extremely 
nice today ," or just --  I just kind of stumble on, I don't say these things 

probably like I should.   I did, I learned some things from Jeff and his relation  
with his wife.   

Q  Did you ever hear Captain MacDonald threaten his wife in terms of doing 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-11-a32-moore.html


bodily injury to her or strike or ill use her in any way ?  

A   Oh, no.   Oh, no .  
Q  Captain Moore, what was Captain MacDonald's attitude toward his 

children ?  
A   He directed his children in good things, he corrected them firmly.   He 

never shouted at them or struck them that I saw.   He'd explain to them, you 
know, "if you do this or if you don't do that, you could have ill effect or bad 

effects by doing it," like, espe cially around the pony or playing around the 
yard, you know; "you don't chase the ball into the street because a car will 

hit you ," instead of screaming at them, especially the older girl.   Never 
screamed or yelled  at her.   He was very patient with them .  Whenever we 

got off at lunch, when we'd go there to eat, the kids would coming running 
out to meet their daddy and climb on him and pull on him.   They were 

extremely happy to see him .  When I go home, my thirteen year old says, 
"well, dad, you're home, so what, big deal," but his kids seemed very happy 

to see him .ò  

According to bus driver Mr Russel Franklin though Kimberley said her 
daddy was mean.  Have a read of the March 20th 1971 statement of CID 
investigator Bennie Hawkins 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1971-03-20-stmt-b-
hawkins.html who interviewed Franklin.  I quote: ñFranklin stated that 
Kimberley MacDonald was one of  his passengers; that about two weeks ago 

Kimberley approached him and stated to him ñBus driver, I wish you were 
my daddy.  I havenôt got a good daddy; my daddy is mean.ò     

As for Macôs real character, continue reading the above statement.  It is 

revealed from various testimonies including those of Lynette Long and Judy 

Dewitte that Mac stated that every time he went on a trip he went out with 

other women, that he liked buying women things, that Mac attended 

various ójump partiesô where a girl would ñperform sodomy on a manò and 

ña man performed sodomy on a girlò, with such scenes being 

photographed; one party Mac attended [hosted by Special Forces] got out 

of hand ï the personnel were in the pool nude and ñjust about everything 

imaginable was happeningò.  It was ñapparent that these parties turn into 

regular orgies where anything and everything goes, from drugs to any 

sexual act.ò  Dewitte said that she and Mac ñmade outò and that ñit was 

great having sex while on LSD and weedò etc etc.  See also page 100 

onwards of the CID óre-investigationô report    

http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-

31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1971-03-20-stmt-b-hawkins.html
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As for Colette, she ñsuffered from economic abuse to a point. She most 

definitely suffered from brow -beating, intimidation, isolation, neglect, and 

threats . Did MacDonald use physical abuse? That is something we will never 
know for sure, but we know he slapped her once in the presence of others .  

He was the boss, period .ò  And ñMany things she wrote are very sad, and 

they show beyond any doubt that MacDonald  was abusive in the things he 
did and said to her . She knew he was "chasing around" with other women , 

but as she also wrote, "my babies are the most important thing in my life, 

and I have to stay strong for them." ò  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/2009-03-bsayq.html  Read 
also http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/corner-2008-08-28.html  
I quote: ñI believe that the suitcase was packed because Colette wanted to 

take the children and go home . I also know that two other suitcases were 
found packed with children's cloth es. She had tried that Sunday prior to the 

murders, but things did not work out. Colette even knew what plane to take, 
the time of the takeoff and landing .ò 

It is not surprising therefore that any mention of Jeffrey MacDonaldôs 
numerous adulterous affairs were quickly suppressed at the Article 32 

hearing.  Have a read of Captain Richard Thoesen ôs testimony 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-10-a32-
rthoesen.html  I quote: ñQ  If I was to tell you that in December of last year 

Captain MacDonald had sexual relations with a WAC in Texas , would that 
affect your opinion?   

 
MR. SEGAL:   That is objected to , and move to strike as impertinent, 

insulting and offensive to this court and to the accused .  There's no 
basis for such a remark .  It is an outrageous  and if the government had 

evidence they thought they could introduce, they would if they kne w how to 
do it .   They have no such evidence  and to make such a remark in this case is 

only for the purpose of showing this matter in a totally tragic and 

unfortunate fashion.   
 

CPT SOMERS:   The government does, in fact, have such evidence  and 
would not have raised the point --   

 
CPT BEALE:   Just a second, counsel.   Captain Thoesen, if you would, we'll 

excuse you while we have a little discussion about this matter .  
 

(Captain Thoesen withdrew from the hearing room.)   
 

COL ROCK:   This hearin g will be recessed.   
 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/2009-03-bsayq.html
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COL ROCK:   This hearing will come to order.   Let the record reflect that all 

parties who were present at the recess are currently in the hearing room, 
with the exception of Captain Thompson, Assistant counsel for the 

government, and t he witness, who has been excused.   
 

CPT BEALE:   Let the record reflect that this matter has been considered and 
the ruling will be that the question that was put to the witness will be 

stricken from the record .  However, this in no way will preclude the 
qu estion --  the right of the counsel for the government to produce evidence 

of poor character  or however he wants to characterize it at the appropriate 
juncture in these proceedings , namely; his rebuttal.   There has been many 

"character" witnesses who have t estified and this question obviously was not 
put to any of those.   It will not be permitted to be put to this particular 

witness at this time.   
 

CPT SOMERS:   May I ask, sir, is it that none of the character witnesses 

for the defense may be asked this quest ion ?  
 

COL ROCK:   That's correct .    
 

MR. SEGAL:   I think that's anticipatory, sir.   I think --   
 

CPT BEALE:   To answer the question, Mr. Segal, it's to the effect that 
putting this type of a question to any of these character witnesses 

will not be permitted .ò  

Also in Thoesenôs testimony is more gushing praise for Mac.  This is what 
he states about Macôs marriage: ñCaptain MacDonald's attitude toward his 

wife was definitely out of love.   They had rare communication.   In other 
words, a communication which I feel is very rare in married people today .  I 

had admiration --  they had admiration and respect for each other and they 

were happy ò.  And: ñA relationship that was evolved out of loving one 

another; a relationship that evolved from communicating with one another 

freely and openly, a relationship that had respect for each other .ò  This is 
what he says re the kids: ñCaptain MacDonald understood his children, loved 

him children very much, had a respect for them as individuals and got along 

with them very well .ò 

Back to Winnie Casper.  Her testimony is vague and full of 
contradictions.  For example when asked by Somers about the time that 
sheôd heard ñtwo different male voices and one definite female voice  

laughing and scuffling ò she said ñIt was closer to 3:45 .  It was not 

11:45.   It was closer to that time because I had been in bed, oh, I don't 
know, quite a while , and was just drifting off to sleep and I heard this , 



and it was definitely not 11:45 .   That's about the time I went to bed. ò  She 
told Segal however that after going to bed at about 11:45 pm ñI don't know 

what time I went to sleep.   It was a good half hour , I would say .  I was 

just drifting off to sleep when I heard laughing and scuffling  outside 

of my window .ò  So if she was in bed at 11:45 pm and it was a good half 
hour when she was drifting off to sleep at which point she heard noises, 
that would mean that she heard the sounds at around ¼ past midnight [not 
3:45 am].  No-one picked her up on that inconsistency or asked her to 
clarify.    

Casper wasnôt sure when she had discussed what sheôd heard with her 
husband; when asked that question she says: ñthe following morning ò and 
quickly changes that to say it was ñthe following evening really ò.   Why 
would she think she had spoken to him about it in the morning when she 
says he wasnôt there in the morning ï he had come home at suppertime?   

She also contradicts herself on the time she and her husband spoke to two 
CID agents.  She tells Segal: ñThere were two men --  came from the CID 

that same evening  at five - thirty or six o'clock in the evening .ò  She 
tells Rock: ñI know it was the Tuesday afternoon , sometime the day of the 

murder .ò  And were they eating dinner when CID came [she says: ñyes, they 

spoke  to both of us, yes, um -hum.   We were eating dinner and they 

came ò] or did CID come after dinner: ñWe were both there, and I was with 

the children, back cleaning the table off ò?  

As for the voices that she says she heard, she contradicts herself about 
that too saying that sheôd ñdistinctlyò heard two different male voices and 
one definite female voice, whilst also agreeing with her husband that it ñdid 

sound like the kids  next door .ò  Kidsô voices are very different to adult 
voices, especially menôs voices.    

She even gives contradictory and ambiguous statements when asked 
about what she and her husband told CID.  For example, when asked by 
Segal if her husband had made a similar statement as herself to the CID 
she states ñYesò, but when asked by Somers if she had heard what her 
husband had told CID she replied: ñI suppose I did .ò  What kind of answer 
is that?  Why wasnôt she asked to be specific?  Either she did hear what 
her husband told CID or she didnôt.  She adds: ñI --  at the time I don't 

remember what he said .ò  Remembering what her husband said and 
whether or not she even heard what he said are two different things.  Why 
wasnôt she pulled up on that?    



She also says: ñI think  --  I think I said we  did hear voices  and they were 

under the window that night, and I don't remember  if I was specific at all. ò  

So she isnôt sure/doesnôt remember, and notice she wasnôt picked up for 
talking in terms of ñweò ï this was her testimony, not her husbandôs; he 
testified for himself [Iôll come to that.] 

And take a look at the following Q & A: ñQ  What time did your husband go 

to bed that evening ?  

A   Early, as I remember.   I think maybe ten .  
Q  Would you repeat that answer, please?   

A   I think ten.   I really don't know.   You will have to ask him.   I really don't 
know.   He went to bed before me.   

Q  Could he have told the CID  that he went to bed at 10:30 ?  

A   Yes, he could have, yes .  
Q  Could he have told the CID that he heard this running and footsteps 

between seven and nine - thirty  that evening ?  
A   As I remember, he did say that.   As I remember, I think he did say 

that .ò  So, first of all she says he did tell CID that he heard the noises 
between 7:00 pm and 9:30 pm, then she says she thinks he said that, 
whilst also saying that she couldnôt say exactly what he told them, in fact 
she wasnôt even sure if she even heard what he had told them.  Notice no-
one picked her up on her woolly account; notice also that no-one objected 
to those leading questions!    

Her husband First Lieutenant Edwin George Casper II  not 

surprisingly gives an altogether different version.  In his August 9th 1971 
statement http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1-1971-08-09-
ecasper-stmt.html he says that between 7:00 pm and 9:00 pm he ñheard 

some voices  outsideò and ñrunning through the water ò; at about 11:00 pm 
he went to bed and ñsometime after was awoken by voices  outsideò.  The 
noises he heard were ñlaughing and foot splashing in the water ò.  Notice 
what this plonker [who must be a high wanking freemason] says in answer 
to the question of how many people he thought were outside his quarters, 
he says ñfrom the sound of the voices [pleural] I would say more than one .ò  

Stating the obvious or what!  So, Edwin Casper says he heard voices and 
foot splashing somewhere between 7:00 pm and 9:00 pm and he also 
heard voices [laughing] and foot splashing sometime after 11:00 pm.     

So if on August 9th 1971 he was able to give a sworn witness statement of 
those facts i.e. a statement made under oath under penalty of perjury, why 
when giving testimony [also under oath] at the Article 32 on September 
10th 1970 http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-09-10-a32-
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casper.html i.e almost a year prior was he unsure as to whether or not he 
had in fact even heard anything somewhere between 7:00 pm and 
9:00 pm; let alone as to whether or not he had told CID that he had?  This 
is the Q & A, with Somers asking the questions ï with no objections to his 
leading questions of course: ñQ  When you were interviewed by the people 

you described as CID agents, could you have told them that you heard this 
at a period of time between  7:30 and nine  in the evening ?   
A   I don't know.   I don't know .  I --  you know I'm telling, you know, 
remember what all the questions were, and what I remember saying.   I 

might have.   I thought  that I heard it earlier  when I was downstairs 
reading the paper between tha t time because that's when I was downstairs 

reading the paper.   Now, either I --  I don't know, I can't remember what I 

really said .  
Q  It's possible then that you might have said between seven - thirty and 

nine ?  
A   Right, but I don't know for sure  because I was awoken that night also 

between approximately 2400 hours and 0300  because I remember I went to 
bed and I was awoken. ò  

 
As for the ónoisesô this pair say they heard, Winnie does not say that they 
sounded like ñrunning through the waterò or ñfoot splashing in the waterò, 
she says ñIt was like --  like pushing one another and then like running , this 

sort of thing, pushing one another and laughing, or joking or running, just 

scuffling sounds .ò  And Winnie says that she told Edwin that it was 
ñimpossibleò for him to have heard these noises between 7:00 pm and 9:30 
pm.  Also, unlike Winnie [who says the group were moving away from her 
house] Edwin describes them as ñrunning back and forthò in half hourly 
intervals.  That is just another obvious lie since he also says he was ñhalf-
asleepò at the time, so how could he possibly know that?  And how can he 
be specific about the time interval that people were ñcoming up towards the 

apartment and then running ba ck down ò when he is so vague about when 
he heard the noises which he says had woken him ï he says it was 
between midnight and 3:00 am; his reasoning behind that is ñI usually go 

to bed between ten - thirty --  between ten ï eleven  é If it had been like four 

or five in the morning, I'd be up , because I have to get up about five -

thirty  or six ò which makes no sense anyway as he contradicts himself as 
to when he is up in the morning ï he says he is up at 4:00 am, then says 
he has to get up at about 5:30 am.  Winnie also contradicts herself on when 
she thought she heard this commotion.  As for the window being open, 
Edwin says it was open ñjust about all the way ò, Winnie says it was ñat least 

six inches ò.  As for who they had discussed what they thought they had 
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heard during the night with, Edwin says: ñBut my wife said, you know, later 

on when they --  the CID agent --  came by  and asked me if we had heard 

anything unusual , I mentioned this  éò, Winnie, on the other hand, in 
answer to being asked ñwhat was the circumstances that you came to 

discuss the voices that you heard earlier that morning  on the 17th with 

anyone else in your house? ò says: ñWell, my husband came home for 

something and I had been --  because it was raining and drizzling out.   So he 
came home for supper and --  and said that, did you hear something 

last night , did something wake you up last night , and I said, yes it did, and 
he s aid well, was it kind of laughing, you know, sound like the kids next 

door, and I said, yes, it did sound like the kids next door, because, you know 
--  and he said, yeah, it's kind of funny.   So that's how I knew I wasn't 

dreaming. ò  Neither can they agree on the time that the CID agents 
supposedly showed up.  Edwin says it was about seven oôclock, Winnie 
says it was óduring the afternoonô [she also says it was five-thirty or six 
oôclock.]  As for where the interview took place, Edwin [saying he thinks he 
and his wife were interviewed together rather than separately] implies that it 
was inside the house as he says ñI think they --  they asked me some 

questions and my wife came in  and they, you know, asked her 

approximately the same questions. ò   According to the CID agents, they did 
all their interviewing on peopleôs doorsteps. 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-09-08-a32-park.html  
 
So, does anyone question the Caspersô vague and contradictory accounts?  
Course not; they just continue their little pantomine.  Have a look at the Q & 
A from the farticle 32 great pretenders as Edwin Casperôs testimony is 
coming to a close: ñQ  Lieutenant  Casper, do you have somebody else there 

with you?   Right now?   
A   My family.   

Q  Are you conferring with someone as you answer these questions ?  
A   Sir, my wife is trying to tell me what happened .  

Q  You are not letting that affect you, are you?   
A   No, sir.   

CPT SOMERS:   Excuse me just one moment, Lieutenant Casper.   Sir, I have 
no objection to his conferring with his wife.   Does the defense ?  

MR. SEGAL:   No.ò  

So why did the óinvestigating officerô Colonel Rock reference Winnie 
Casperôs testimony [and her husbandôs testimony] as if they were truthful 
accounts, when both Mr and Mrs Casper were clearly telling a pack of 
lies?  They constantly contradicted themselves and each other, but Rock 
and his little friend Beale flat out ignored all that, didnôt they!  And guess 
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who else turned a blind eye; well the CID agents responsible for doing the 
óre-investigationô of course.  In their masonic authored óre-investigationô 
report the Caspers get a mention ï in two very short paragraphs ï on p 72.  
And what is revealed?  More contradictions in the story.  I quote: ñShe 
placed the time at about 0230, 17 Feb 70 when she heard the voices é  
She located the time because her daughter ñwakes up between 0100 and 
0400.ò    

Another dead giveaway that tells you the Article 32 was masonic is the fact 
that Segal did not object to Somers discussing information supposedly 
obtained from CID which he had not himself seen.  I quote: ñQ  If I told you 

their names were Judson and Park er , would that seem possible?   The name 
is Park; Somers knew that.   
MR. SEGAL:   That's objected to .  Why didnôt Segal ask Somers where he 
got this info?  
A   That would be possible, because I couldn't say for sure.   

MR. SEGAL:   That's objected to .  Possible.   It again opens up a lot of things 
we are not going to go into.   She said, she didn't know the names of the CID 

men.   I doubt they left a calling card.   
CPT BEA LE:   Captain Somers, can you indicate for us?   

CPT SOMERS:   Well, as a matter of fact she did speak, I think --   

CPT BEALE:   Do you have evidence ?  So Beale asks Somers if he had 
evidence [that the CID men were Judson and Park.]  Somers did have 
that evidence, but didnôt produce it.   

CPT SOMERS :   I think I can --  I think  I can indicate that she did, in fact, 
speak to Judson and Parker.   It's of no real concern to me who they 

were .  He knew he could.  He already had Vernon Parkôs work sheet!  Why 
didnôt he say so?  As for it being óno concernô, Segal should have been very 
concerned about unsourced information.   
CPT BEALE:   She says she doesn't know, so lets move on to another 

area.   The objection is sustained.  Q  You did, in fact, then speak to two CID 
people?   

A   Yes, I did.   
Q  If I were to tell you that you told those people that you went to 

bed at 10:30, would you say that was impossible ?  
A   That I went to bed at 10:30 ?  

Q  Yes. 
A   Oh, gee, no, that's impossible .   

Q  You couldn't have told them that?   
A   No, because I remember watching the weather very definitely.   

Q  If I were to tell you that you told these people  that you heard these 



footsteps running at sometime between seven and nine - thirty in the 

evening , would you say that was impossible ?  For all anyone knew, Somers 
could have been making things up.  Why wasnôt there an objection by 
Segal over Somers stating such things?  Well because that would be an 
óout of the boxô objection, of course. 
A   Yes, I would, very definitely, yes.   

Q  Then you did not tell them either of those things.   Is that correct ?  
A   I certainly did not .ò  

It wasnôt until nearly a month after Winnie Casper gave óevidenceô [told a 
bunch of lies] on September 8th that Segal asked for the CID work sheet 
of their interview with the Caspers.  This is the Q & A with Vernon Park: 
ñQ  Do you have --  did you make up the written memorandum of the 

interview with  the Caspers ?  
A   Sir, I did the writing on the work sheet .  

Q  And do you have that with you, sir?   
A   No, sir, I don't .  

MR. SEGAL:   At this time I call upon the government, sir, to make available 
to us the interview which this witness has made reference  to , and which he 

says he prepared and which he's testifying about.   
CPT SOMERS:   Sir, I have only one copy of this  and it has been marked on 

the back information which is irrelevant to it.   I will be happy to provide 

this to the defense  to use at this tim e; however, I doubt that you would 
want this introduced.   

COL ROCK:   All right, we can substitute it later on.   I'd like to see it too 
after --   

MR. SEGAL:   Please show it to the investigating officer.   
COL ROCK:   No, go ahead and show it to him.   

(The doc ument was handed to counsel for the accused .) ò   

 

According to the óCID menô Vernon Park and James Judson  
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[September 8th 1970] the Caspers told them that they both went to bed at 
around the same time ï 10:30 pm ï and that they had heard nothing 
throughout the night; that Edwin Casper told them that he had heard ñsome 

running footsteps ò sometime between 7:00 pm and 9:30 pm that 
evening ñand that it belonged to some children in the neighborhood .ò  Well 
that majorly contradicts what the Caspers say!  That of course is no 
surprise since the Article 32 was, after all, a masonic charade.  As for the 
órunning footstepsô coming from the neighbourhood kids, Park says that 
both Winnie and Edwin had said that.  I quote: ñWell, sir, when I put down 

as said on there "running footsteps from 7 to 9:30" I saw no reason to have 
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to add it on because 7 to 9:30 at night was early in the evening.    When 

they  said it was children  running, then it was children running .ò  Edwin 
only thought it was the kids next door.  He says that Winnie said that it 
couldnôt have been them because they had moved.  I quote: ñI heard what 

I thought was the next door neighbor's kids  running up the path and 

the splashing of the feet in the water awoke me, and I just rolled over and 
didn't think anything and went back to sleep.   But my wife said, you know, 

later on when they --  the CID agent --  came by and asked me if we had 
heard anyt hing unusual, I mentioned this, and I said of course, it was kids 

next door , and my wife said, no, they had already moved .  So then I 
didn't know who it could have been .ò  

 
Park and Judson are just another pair of liars; a fact which is also ignored 
by the óinvestigating officerô Warren Rock and his ólegal advisorô Beale [and 
of course the CID óre-investigatorsô.]  This is part of Parkôs testimony: 
ñQ  Now what time did you commence making these interviews on February 

17th ?  
A   Sir, I'm not sure of the exact time because I took off early and went 

home to eat, and it was after the normal Army working day, after four - thirty  
because we wanted to be sure as many people were home as possible.   So I 

would think we started about five o'clock .  
Q  And when did you return to your headquarters?   

A   We stopped about seven or seven - fifteen  because it was getting 

dark. ò  Judson gives an altogether different account.  This is the Q & A: 
ñA   We had an interview with both Lieutenant and his wife at his residence, 

myself and Mr. Park, who was my partner that night .  We talked to them at 

the porch, asked them various questions that we asked throughout the 
night and early afternoon  from people, door to door.ò  
 
According to these numpties Judson was grabbed by an unidentified 
neighbour of the Caspers.  This was the reason given for remembering the 
unremarkable interview with the Caspers.  Park states: ñAt this particular 

time I was asking questioning  and writing down the responses on the 

work sheet.   So when we went to the next house I stood back.   He knocked 
on the door and when he produced his credentials, the guy grabbed his arm 

through the screen door and tried to pull him in thr ough the door .  And 
that's why we remember --  that's why I remember it because it stuck 

in our minds .  He acted a little scared. ò  Park also says: ñwe were met 

with several weapons  coming to the door .  People were generally in a 

state of panic. ò  Judson contradicts that account, saying that he was doing 
the questioning.  He states: ñWell, two doors down, I was conducting the 

interview , one of the Lieutenants tried to grab my credentials from me  éò  



These two sell outs have been told by their masonic handlers to spew that 
garbage.  If Judson really had been grabbed by someone then that is the 
person they would remember, not the Caspers who ï according to them ï 
had heard nothing during the time of the murders.  And as for the noises 
which the lying lieutenant wasnôt sure if he had heard [easy to see how he 
got to be a lieutenant], Park says CID ñwere interested in what had 

happened after midnight, so 7 to 9:30 really had no relevance .ò  That 
being the case why were the Caspers testifying at the Article 32?  Scratch 
that; Iôve already answered it.  Incidentally notice there is no testimony/no 
statement from the mystery grabber!   
 
As for being met with several weapons, thatôs bullshit too.  There is no 
evidence that these two clowns Judson and Park even interviewed anyone 
door to door re the MacDonald murders, let alone that they were met with 
people brandishing weapons.  Ironically Segal inadvertently exposes their 
testimonies as dodgy.  Have a read of this Q & A with Park: ñQ  Now  in that 

period of time you interviewed how many people?   

A   I would say between thirty - five and forty .  Why couldnôt he give a 
specific number?  He said he and Judson were taking notes, so they would 
have had all the names of everyone that theyôd interviewed. 
Q  So how long did you spend on an average with each interview?   

A   Now not very long, five to ten minutes  at the most. ò  Segal exposes 
that as being impossible: ñQ  Now would you say that I am correct in my 

mathematics when I tell you that if you did twenty interviews an hour, 

figuring you made two hours of work, and you did forty interviews at 
the maximum, that that would be three minutes per interview ?  Do 

you agree with that mathematics?   
A   That's close .  

Q  And that you actually didn't consume three minutes on each 

interview  because you had to go and travel from house to house .  Is that 
correct also?   

A   Partially, yes, sir.   
Q  Well, you did have to travel f rom apartment to apartment, from house to 

house?   
A   Yes, sir, which is door to door.   

Q  Door to door, except everybody wasn't home  and every consecutive 
door, were they ?  

A   No, sir.   
Q  And in all instances when you knocked and rang the bell, the doors did 

not open instantaneously, did they ?  
A   No, sir.   

Q  There was the normal delay  and sometimes longer and sometimes 



shorter .  Is that right?   A number of seconds were consumed on each house 

with the act of knocking on the door and waiting for that perso n to respond ?  

A   Yes, sir.ò  Or, put another way, since Park says that he and his partner 
did a couple of hours interviewing [i.e. from about 5:00 pm to about 7:00 
pm or 7:15 pm] and letôs assume each interview took 5 minutes, that 
means they had interviewed around 24 people [it would of course be much 
less than that as time would have been spent walking from one house to 
the next, and waiting until someone answers the door é]; in other words 
they could not possibly have interviewed anywhere near 35-40 people.  
Course the reality is that since Colette and her daughters were murdered 
more than 13 hours prior to the time that these two stooges supposedly 
started questioning the locals, ample time had passed for the authorities 
[freemasons] to know that Jeff MacDonald was the murderer.  There was 
therefore never a need for door to door enquiries [and if anyone had made 
enquiries with the public in the neighbourhood it would have been just for 
show.]   

Not surprisingly of course these two masonic puppets also contradict 
themselves.  Judson tells Somers: ñWell, two doors down, I was conducting 

the interview ò,  and when questioned by Segal, he says that Park was doing 
the questioning.  I quote: ñQ  And who did the questioning  of the Caspers?   

A   Mr. Park .   
Q  On that interview he did both jobs, both the questioning  and the writing?   

A   Yes.ò  
 
Park contradicts himself when answering questions on his óreading fileô.  I 
quote: ñI took the reading file  and the interviews work sheets  to the CID 

office and laid them on the administrative desk .ò  Then he says it was 
only the work sheet.  I quote: ñMost of them read or wrote a reading 

file.   Usually the senior man in the team would write a reading file , which I 
would read and if anything needed to be brought forward I would take it to 

the CID.   But the only thing I usually turned in, or the only thing I turned 
in, was the interview work sheet which was what they wanted .ò  

And: ñWell, sir, at the time I was usually the only one who kept an account 

of everything I did, and when I turned the stuff in, all we were interested 

in was interview work sheets .  Now I may have a copy of it somewhere 

at home, but it is not anything that we keep .ò  Read also this Q & A: ñQ  Mr. 

Park, you said you prepared this reading file in a diary fashion .  Is that 

right?   
A   Yes, sir.   

Q  And that was for your own benefit, you said ?  



A   Yes, sir .  

Q  I don't quite understand what you mean that it was for your own 
benefit?   

A   Sir, at the time I was Operations Sergeant.   I read everything that went 
through to the higher office.   Everything out of that office went through 

me.   As I said, I was a journalist before I came in the Army, and I just had a 
habit of  writing down everything, so I wrote down everything for my own 

personal benefit , so I could go over it and see if there was something else 
I needed to look into later.   

Q  That wasn't for the benefit of the investigation of the MacDonald 
case, was it ?  

A   No, sir, it was not , because I pointed out that particular incident  to 
the chief investigator , and he said the time and I told him the time and he 

said we are only interested after midnight. ò  

 
Park also says: ñYes, sir.   I've --  if I may say so, when I was first contacted 

about this, I almost described the particular house they were talking about 
simply because the Lieutenant grabbing Judson's arm.   That's why I 

remembered it so vividly.   But also I believe --  well, I know --  that it was 
the only house who said they heard anything at all  during the 

night .ò  Er didnôt he say that the Caspers said they had heard nothing 
during the night? 
 
He also says: ñWe were interested in what had happened after midnight ò 

which is another contradictory statement because he also said that he and 
Judson wanted to know if anyone had seen any strangers or any strange 
vehicles in the days leading up to the murders.  In answer to the question: 
ñDid anyone ever suggest to you that it might be relevant to this case  to find 

out whether people had on other days, shortly before February 17th , 
seen individuals of that description that you had been given  by Captain 

MacDonald? ò he says: ñWell, sir, as I said earlier, we asked had they seen 

any strangers, any strange vehicles in the area .  We did not confirm the 
time.   That left everyone open to say yes, I saw one two days ago, if they 

had .ò  And in answer to the question ñAnd did you also tell everyone to 

search their memories, whether they had seen anyone in recent days  who 

fit the description ? he says:  ñYes, sir, as we left we asked them if they did 

to please call us .ò  

 
Aye yai yai, contradictions galore! 
 
So aside from the fact that these two CID agents Judson and Park are 
complete tossers who have zero credibility, Winnie and Edwin Casper are 



also devoid of any credibility ï they were clearly lying, and their accounts 
are therefore completely unreliable, such that their testimonies and that of 
the CID plonkers should have been struck from the record; and they 
should all have been facing criminal charges.  But that didnôt happen, did 
it.  The farticle 32 pretenders werenôt interested in truth, they wanted to 
hear from liars ï anyone who would assist the masonic mafia in their quest 
to exonerate a fellow brother ï the murderer Jeff MacDonald.  The 
Caspersô testimonies were important to them as it supported the 
óintruderô story.  So why did the chief army prosecutor Clifford 
Somers not object?  Because he too was/is beholden to freemasonry.  
If that wasnôt true he would have, as sure as hell, raised issue about the 
numerous contradictions in the Caspersô testimonies, and the fact that they 
were both very unsure and vague.  He didnôt utter a squeak.  He wasnôt 
allowed to raise any óout of the boxô questions or comments.  The only 
objections he was allowed to make were the masonic approved ones; for 
example he says: ñI object.   It's leading and is repetitive.   I ask that it be 

strickenò when Segal asked Winnie Casper to confirm that she had heard 
voices during the period between 11:45 p.m. on the 16th, and 3:45 a.m. on 
the 17th.    

 

So, who else gives testimony that lends support to the óStoeckley gang of 
assailantsô story?  Well, yet another couple of fools who were happy to sell 

out to the masonic powers, and lie their heads off on oath ï John 
Chester  http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-12-a32-

jchester.html and his wife Susan Chester   
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-14-schester-
a32.html  Both these liars testified on August 12th 1970.  Susan Chester 
testified first.  John Chester used to be a Captain in the U.S armed forces ï 
yet another high-ranking army officer who was prepared to perjure 
himself in service to freemasonry, in order to protect an evil baby killer; 
wonder how many U.S taxpayers knew that their hard-earned money was 
funding those wicked people.   
 
This is what the masonic controlled corrupt and despicable little man 
Warren Rock states: ñMrs. Susan Chester, Post Office Box 767, Pinehurst, 

North Carolina, testified by conference telephone call, that in February, 

1970, she and her husband lived at 306 Castle Drive, adjacent to the 
apartment of Mrs. Jan Snyder.  On 17 February Mrs. Chester and  her 

husband (then CPT Chester) returned home for lunch and conversed with 
Mrs. Snyder.  Mrs. Snyder told them: that she was awakened that night (16 
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-  17 February) sometime after 0300 hours  because her daughter was 

crying; that she heard a car running outsi de her house; that she looked out 
the window and saw a girl with long blond hair running from the 

direction of the MacDonald house ; and that this girl got into a red or 
maroon colored convertible and it pulled away .  

 
Approximately two weeks later the Ches ters related this information to 

FBI  agents  who came to their apartment.  (p 1192 -1212) ò   

 
And: ñMr. John W. Chester, Post Office Box 767, Pinehurst, North Carolina 

testified that in February, 1970, he was an Army Captain  living at 306 Castle 
Drive adjacent to the apartment of Mrs. Snyder.  On 17 February Mr. Chester 

returned home for lunch and heard Mrs. Snyder say, in his and wife's 
presence, that she (Snyder) was awakened between 0300 -  0330 hours  

(on the night of 16 -  1 7 February)  by her children yelling; that she 
heard a commotion outside in front of the apartment ; and that she 

looked out the window and saw a woman, with long hair, and some 
men get into an automobile and drive away . Mr. Chester was present 

for the entir e conversation  on the subject .   Actually John Chester says 
that he wasnôt there for the entire conversation! 

 

Ten days or two weeks later an FBI agent was given the information  and 
three weeks after the incident Mr. Chester went to the CID office and 

related the information . Mr. Chester also testified he was present when 
Mrs. Snyder related the same information to three neighbors .  

 
Later, on 21 February at approximately 0800 hours, Mr. Chester was in bed 

when he was awakened by the sound of Mrs. Snyde r banging on the wall 
separating their apartments . He asked her, through the wall, what was 

wrong and she stated there was somebody out front with a gun . Mr. Chester 
went to the front bedroom, looked out and saw a late model light 

colored sedan with two in dividuals in it.  The driver had a high -

powered rifle with a telescopic sight which was pointed at the 
second story level of their apartment building . He went to get a 

shotgun and when he returned the car was driving off and was about 100 
yards up the stree t.  Immediately Mrs. Snyder came over to the 

Chester's apartment and together they telephonically reported the 
incident to the MPs . Mr. Chester testified the driver of the car was a man  

[John Chester does not say that the driver was a man] and he did appear  

to be looking through the sights of the rifle . He could not observe the 
other individual in the car . There were other people outside at the time but 

Mr. Chester did not remember how many.  He drew a diagram (Exhibit A -34) 



of the area which illustrated the general position of the vehicle he observed 

on the 21 st.  (p 1212 -1233) ò   

 
So we have the Caspers testifying that they heard voices [Mrs Casper 
saying one was a definite female voice] and people running, around the 
time [weôre told] of the murders, now we have the Chesters testifying that 
their neighbour Mrs Jan Snyder saw a girl with long blonde hair [the 
description given by Mac of one of the so-called óassailantsô] running from 
the direction of the MacDonald house at around the time of the murders; 
also that a few days after the murders a man was seen seemingly 
looking through the barrel of a high-powered rifle with a sniper scope 
which was pointed in the direction of the Chestersô and Mrs Snyderôs 
apartment building; the spin from Segal on that story being that Jan Snyder 
was being threatened for reporting to the authorities and her neighbours 
what a pair of liars say that she witnessed.                                        
 
The problem we find, once again, is that Rock quotes from the testimonies 
of people who he knew were telling a pack of lies.  Once again, the 
witnesses contradicted themselves and contradicted each other.  But once 
again, rather than having the testimonies of proven liars struck from the 
record and having the liars charged with perjury, Rock, Beale and the 
lawyers simply turned a blind eye to all the contradictory statements.  Of 
course, if this was not a MASONIC Article 32 proceeding, no way in the 
world would such hearsay evidence have been permitted in the first 
place.  But since it was masonic, not only was ï what was termed ï órank 
hearsayô evidence allowed [which would have been bad enough if it 
genuinely was hearsay] but, just like in the Bennie Hawkins testimony, it 
was only the pretence of hearsay evidence.  Iôll expand on that in a minute.     
 
First, the Chestersô contradictory óevidenceô.  Notice firstly that Susan 
Chester says Jan Snyder told her that she woke up because her daughter 
was crying, and this was somewhere between 3:00 and 4:00 am, which 
was around the time weôre told that Mac called the authorities after heôd 
murdered his family.  Funny how it was Winnie Casperôs daughter who 
woke her up as well, and that it was at 3:45 am.   
 
Susan Chester says that she had a conversation with Snyder on the 17th 
February at lunchtime, but that she wasnôt sure if it was in her house or on 
the front steps at the entrance to the house.  Surely she would remember if 
she had chatted with Snyder on the doorstep or if she had invited her into 



her house.  John Chester says he returned home at lunchtime on the 17th 
Feb.  When asked who was at home or who he had spoken to when he got 
home, he says: ñA   My wife, I think , was already there or was coming 

home  and I arrived and met her and Mrs. Snyder was talking to my wife .ò  If 
his wife was talking to Snyder she must have been óat homeô already; she 
could not have been ócoming homeô.   
 
Susan Chester says that during that lunchtime conversation Snyder had 
told her that she ñhad occasion  [that is lawyer speak!  Whenever you hear 
anyone testify like that you know that said person has been primed by 
masonic lawyers] to get up out of bed because her daughter was crying , and 

when she did get up, she heard a car running  outside of our house , so 
she went to the window and looked out and there was a car with the motor 

running  and then  she saw a girl running down the sidewalk.   She got into 

the car and  that it took off .ò  Mrs C says that Snyder had told her that the 
girl had long blonde hair and was running from the direction of the 
MacDonald house.  [Youôll notice that Mrs C slips up as she is about to 
say that ñtheyô got into the car.  Youôll also notice that there is no objection 
to Somersô leading question: ñShe didn't mention anything about a hat ?ò]  
When asked if Snyder had said how many people were in the car, Susan 
Chester contradicts herself by firstly saying she couldnôt remember Snyder 
mentioning that, then saying that Snyder had said just that there was 
someone in the driverôs seat.  
 
John Chester contradicts his wifeôs account.  He says that Snyder had 
said that her children were yelling [according to Mrs C, Snyder said she 
was awoken by her crying daughter]; that ñshe had occasion  [lawyer speak] 
to be up at 3 or 3:30  [Mrs C does not say that Snyder specifically said 3:30 
am] in the morning and heard a commotion  [vague or what] outside,  in front 

of the house, and went to look out the window and saw some people .   She 

was kind of vague  [ha ha, he means he is being vague; but thatôs ok, as 
what he is parroting is enough to please the masonic overlords] --  a 

woman  and some of men  [some of men?  Twat] get into an automobile 

and the automobile drove away .ò  His wife says that Snyder said that only 
the girl got into the car; also that Snyder had said that she saw just two 
people ï the girl and the driver.   
 
Later when questioned by Somers, John Chester says that Snyder had 
said there were four people.  Course there were ï four people, four 
assailants.    



 
Notice John Chester doesnôt say that Snyder had said that she had seen 
the woman [or was it a girl?] running from the direction of the murder 
scene.  He says: ñShe heard them  running. ò  Asked if she had seen óthemô 
running, he says: ñI couldn't say if she said that or not. ò  As for the car, 
Susan Chester says the motor was running; when John Chester was asked 
if Snyder had said that the ñautomobile was running ò he replied: ñNo.   She 

never mentioned the fact of whether or not it was running .ò  Asked if she 
had described the car, Chester says she didnôt, his wife on the other hand 
said that Snyder had said that it was ñred or maroon in color and it was a 

convertible .ò  Chester says that Snyder had said the car was parked ñIn the 

parking area , right on Castle Drive, across the street from our house .ò  
According to his wife, Snyder ñwent to the window and looked out and there 

was a car parked --  I don't know whether it was immediately in front of my 

house, our house, or between her house and ours .ò 
 
These clowns, the Chesters, had around six months to prepare for 
regurgitating a pile of masonic bullshit on oath at the Farticle 32 
proceedings; youôd think they would have got their stories straight.    
 
Letôs continue, John Chester continues to contradict his wifeôs testimony 
when he says: ñShe said that the woman had long hair.   She didn't say 

what color it was , she merely said it was long  and she wasn't specific as to 

the men .ò  His wife says Snyder had described a girl with long blonde 
hair; she makes no mention of men whatsoever.   
 

As for the FBI, how many agents visited and when?  Well John Chester 
says one FBI agent came to the house about ten days or two weeks after 
the murders, his wife says that two FBI agents turned up to interview them 
and then went next door to see Jan Snyder.  Jan Snyder says an 
investigator visited her on the morning of Feb 17th i.e. just a few hours 
after the murders, and that she did not recall speaking to any other 
investigator thereafter.   
 
Later however when questioned by Somers, John Chester majorly 
contradicts himself.  First, he says it was two FBI agents, then in answer 
to the leading [clearly scripted] question by the piss-taking pretender 
Somers: ñThe initial information with regard to this information was given to 

the FBI by your wife and against your will ò Chester replies that it was.  
Course no-one picked him up on the fact that he had told Segal that he 



had spoken to an FBI agent; that he had not said it was against his 
will; that he had also said that he had repeated the same information 
to a CID agent at the Provost Marshal office.  [The Q & A with Segal was: 
ñQ  Did you have occasion to repeat to anyone else what Mrs. Snyder 

had said to you ?  

A   Yes .  
Q  To whom  did you repeat that information ?  

A   Yes, an FBI agent  who came to the house about ten days or two weeks 
after that.   

Q  Did you ever have occasion to give that information to any CID 
investigator or PMI ?  

A   Yes, I did .  I went to the CID officer  at the Provost Marshal's office  on 
Fort Bragg.   

Q  What were the circumstances of your going to that office?   
A   They called me up and asked me to come in and give them a 

statement .  
Q  At that time, did you speak to the investigator ?  

A   Yes, I did .  
Q  Did you give him the information about what Mrs. Snyder had 

been stating to you and to your wife ?  

A   Yes, I did .ò  He told Somers, however, that he didnôt inform the CID of 
Snyderôs statements.  I quote: ñQ  Now as I understand it, you were  called 

to the Provost Marshal's office and talked to them at one time  about 
this ?  And did you tell them about the statements of Mrs. Snyder ?  

A   No, I didn't .  
Q  And did you tell them about this --  I gather this would have been after 

the incident with the man in the automobile?   

A   That's correct.   
Q  Did you tell the CID about that incident ?  

A   No, I didn't .ò] 
 
When asked why it was óagainst his willô, this is the pretend brigadeôs 
nauseating Q & A that followed: ñCPT SOMERS:   I think it relates to his 

credibility .   LOFL.  Somers cares not a jot about fellow masonic sell out 
John Chesterôs credibility. 
 

MR. SEGAL:   His credibility?   I don't know of any relevance at all to Mr. 

Chester's credibility .  Fellow masonic lackey, defender of baby killers, 
scumbag extraordinaire Bernard Segal would say that, wouldnôt he.         
 

CPT BEALE:   Well, your objection is overruled, Mr. Segal.   

 
Q  Why was it against your will?   



A   It was my opinion that any facts drawn as a result of this  pretend 
investigation  should be gotten without any help from anybody else.   Without 

any help from people who might give hearsay evidence .   Oh fer fuckôs 
sake.  This is just jaw-dropping.  This John Chester takes the pretend game 
to new levels.  Firstly the prick doesnôt have an opinion, he is a masonic 
puppet.  As for ófactsô, heôs having a laugh, these masonic pretenders 
absolutely did not want any facts surfacing at the farticle 32.  The twat 
Chester, constantly tripping up over his incessant lying [which was 
completely ignored by his fellow fakes] whilst acting his part in a masonic 
charade portrays himself as this noble army officer who was not happy 
about information that he pretended heôd heard from Jan Snyder being 
passed to the masonic controlled authorities.  Just like me, because all I 

could tell was what I heard somebody else say .   Yes, but you didnôt hear 
somebody else say anything, did you John Chester, you lying piece of shit 
freemasonic bum-sucker.  You were told to spew all these disgusting lies 
by a lying evil freemason, werenôt you.  [Who knows whether this lying 
shitbag Chester, and all the other slime ball masonic stooges are still alive; 
who cares.]              
Q  Why were you unwilling to do that ?  

  
MR. SEGAL:   That's objected to .  He's already answered the question.   

 
CPT SOMERS:   I don't think he has .  I think he said he was unwilling.   

 

CPT BEALE:   He has answered the question , Captain Somers. ò  Fukkin fake 
fukkers ï Beale, Somers, Segal, Rock.   
 
And here is another vomit inducing Q & A with Somers: ñQ  Do I gather 

then, that you did talk about the subject with reference to the MacDonald 

case?  
A   Yes.  

Q  And did you at that time volunteer the information, with respect 
either to Mrs. Snyder or to the incident with the rifle to  Captain 

Thompson ?  Thompson is Somersô co-counsel ï another vile pretender. 
A   No, I did not .  
Q  Why not?   

A   As I said before, at that time I didn't see any connection between 

the affair with the rifle and the MacDonald case at all .  Ha ha says the 
big fat pretender who sold out to the freemasons and told outrageous lies 
whilst acting his part in a dirty masonic script which would bolster the óhippy 
assailantsô masonic machination which would assist the masonic mafia 



clear the murderer Mac.  As to Mrs. Snyder's verbosity, I thought when we  

told the FBI that she had made these statements , or my wife  to ld 

them  that these statements had been made, I thought that this would be 

followed up on . There he goes again, tripping up over his own lies.  As for 
telling the FBI, CID, MPs, Santa Clause or whoever else he says he did or 
didnôt tell, theyôre all controlled by the same masonic powers who pull his 
strings, the strings of his lying witch of a wife, the Caspers, all the lawyers 
at the farticle 32, the óinvestigating officerô and many others who testified, 
and are óinô on the masonic conspiracy to clear Mac.  I didn't connect it to 

them.   

Q  Did Captain Thompson give you an opportunity to add anything else you 
might have known about this case?   

A   Yes, he did.   
Q  But you did not add that?   

A   That didn't have anything to do with the case.   
Q  Mrs. Snyder's testimony doesn't ?  

A   Not what she told me .  LIES LIES LIES.  Jan Snyder didnôt tell him 
anything.  Iôll come to her testimony in a min.  At least, in my opinion it 

doesn't.   No.   Not in the context that he used the word additional 

information about the case, the facts bearing on Captain MacDonald's 
innocence or guilt , didn't have anything to do with what Mrs. Snyder said, 

I didn't feel at t he time .ò  Says the dirty deceiver whilst playing his part in a 
disgusting masonic charade intended to clear MacDonald of any 
involvement in the murders.    
 
As for this flabbergasting question from the masonic brown nose slime ball 
Somers: ñMr. Chester, you do not now and did not ever want to be 

personally involved in this case, did you ò I just want to wring his bloody 
neck.  
 
As for credibility, hereôs another example of how the masonic lawyers 
continue the play act: ñCPT SOMERS:   No, there's no statement and I can 

ask him without any interview without showing him a statement, even if 
there is one, which there is not.   I'm attempting now to go to the credibility 

of the witness .   Masonic lawyers do not know the meaning of the word 
credibility.  They earn big bucks utterly DESTROYING truth and justice in 
the so-called ójustice systemô.  This is a perfectly good procedure.   

 

MR. SEGAL:   I don't object to that, sir .  Masonic lawyers are only allowed 
to voice objections if they are kept within the parameters of acceptability 
according to the masonic powers.  These masonic lawyers are not allowed 



to raise any óout of the masonic matrixô objections, as anything which is not 
masonic approved could lead to the proceedings being exposed as a 
sham.  I'd say it's been a procedure throughout these hearings, that if a 

statement is taken from a witness, that the witness be allowed to see it so 

that he may be questioned about it .ò  
 
When asked who it was that had reported hearing these same statements 
from Mrs. Snyder John Chester says: ñI was present when she told other 

people, the same story she had told my wife and I .ò  Except that the 
story as recalled by himself differs to the one recalled by his wife!  The 
comedian Segal asks: ñWas what you heard her telling these other people 
consistent  with what she told you and your wife ?ò  John Chester and his 
wife werenôt even consistent about what they say Snyder told them.  
Course Segal and all the other piss takers at the farticle 32 simply ignored 
that fact, didnôt they.  The lying shit Chester continues to play along saying: 
ñYes, sir, it was the same or substantially the same .ò  
 
Somers pretends to voice an objection to Segalôs line of questioning.  He 
didnôt object to the fact that the Chesters completely contradicted 
each other, and that they also massively contradicted themselves [Iôll 
come to Susan Chesterôs major gaffe in a minute.]  Beale pretends to 
ñdiscuss this legal matterò whilst totally ignoring the fact people giving 
evidence on oath at an army 32 hearing were outright lying.  Segal 
continues to follow the masonic script when he states that Jan Snyder ñdid, 

in fact, repeat it to other people  and we believe we can show through his  

John Chesterôs masonically dictated, and therefore perjurious 
testimony  that someone else apparently took it seriously enough to be 
involved in an episode on Saturday morning which involved pointing a 

high - powered rifle with a sniper scope at her hom e  é it seems to me, 
under those circumstances, it is clearly germane to the fact that there were 

persons other than Captain MacDonald who were responsible for the 

killings .ò  Somers continues the charade pointing out that Segal has not 
shown ñany causal relationship  between this incident on Saturday and 

anything that Mrs. Snyder said. ò  If Somers was not acting his part in a 
masonic charade he would have said that the óSaturday incidentô is totally 
unevidenced; it is mere tittle-tattle originating from clearly non-credible 
witnesses, the Chesters.  As for Mrs Snyder, until testimony can be heard 
directly from her, anything else is totally inadmissible.  Slime ball Segal 
continues the play act saying: ñThis is an ongoing chain of events, involving 

the actions of a number of persons  all of whom are liars which are 

consistently --  the explanation which has been given from the very first by 



Captain MacDonald  the king of liars as to what happened in his home , which 

the government has elected to disbelieve  [itôs not about belief, itôs about 
evidence.  The evidence clearly shows that Mac murdered his family; the 
evidence clearly shows that the testimonies of many people who testified at 
the article 32 are not credible ]  and we intend to show that there are 

substantial reasons to believe  the devil incarnate himself ï the father of lies 

Captain MacDonald .ò  Captain Beale pleases his masonic puppet masters 
and rules that the liar John Chester be permitted to parrot the 21st Feb 
masonic storyline.  Rock of course doesnôt rock the boat either; this joker 
even reminds the perjurer John Chester that heôs still under oath.  Course 
being under oath means jack shit when you serve the masonic agenda.  
Only non-masons need be concerned about testifying on oath.   
 
More on the masonic óhearsayô further down. 
 
Back to the Chesters contradictory testimonies.  Youôll notice by the way 
that I am focusing on what the Chesters are saying, not what Snyder 
herself states, which is very different!  John Chester contradicts himself 
when describing the car that he says he saw on 21st Feb.  Firstly he says: 
ñIt was pulled up to the curb and the engine was stopped ò then he says: 
ñIt was pulled close to the curb and the engine was running ò.  No-one of 
course pulled him up on that!    
 
In answer to the question did he report the 21st Feb incident to any 
authority, John Chester states that he did, that as he went to get his 
shotgun he told his wife to call the MPs, but that she never got round to 
it, and by the time he had returned [ten seconds later] the car had gone, at 
which point Snyder came over to their house whereby ñwe called the MP's 

and made a formal report of it .ò  Susan Chester however contradicts that 
account.  When asked if there was anything unusual that happened on the 
21st Feb morning that she saw or heard she says: ñWell, I didn't see it, but 

that morning after I'd gotten up, I was told, again by Mrs. Snyder , that 
there had been a car parked in front of the house. ò  
 

As for the ógeneral atmosphereô of folk in the days following the murders, 
John Chester says there was ña certain amount of apprehension but  the 

neighborhood didn't arm itself ò when Rock asks him if people were 
apprehensive or worried with regards the safety of their homes.  That of 
course contradicts the CID plonker Park who said that he and his idiot 



partner Judson were met with several weapons; that people were in a 
state of panic.   
 
When questioned by Rock, Susan Chester also majorly contradicts 
herself.  In answer to his question if it sticks in her mind that the time 
period that Snyder said she saw this alleged incident was between 3:00 
and 4:00 am, that it could not have been after 4:00 am, Susan Chester 
says: ñYes, it does stick out in my mind that that was the time.   That's 

when she called us .ò  The script remember is that Snyder informed the 
Chesters at lunchtime on the 17th February, not that she called them 
somewhere between the hours of 3:00 and 4:00 am on the 17th Feb!  
Woops, just like her husband, Mrs C was clearly having trouble sticking to 
the story sheôd been told to regurgitate.  But rather than picking her up on 
that glaring contradiction, Rock simply ignored it and went on to say: ñWhen 

you say you  called us, who was the "us" ?ò  WTF?  Mrs C did not say ñyouò 
ñcalled usò, she said ñsheò [Snyder] ñcalled usò.  And by ñusò she clearly 
meant herself and her husband.   Notice no-one corrected him and no-
one asked Susan Chester to clarify.  Instead Rock slyly overlooks that 
major gaffe and asks if she and Mr C were both together when informed by 
Snyder.  Even then Susan Chester is unsure, she says ñoriginally I think  I 

was by myself and then she told us both together .ò  
 

The great pretender Rock, continuing to ignore Susanôs major slip up, asks 
her if she is certain that she spoke to FBI agents and not CID agents, 
knowing full well that there is no difference between the two ï both of 
course are controlled by the same masonic fraternity as him.   
 
Youôll notice that almost half of Susan Chesterôs testimony is taken up with 
the pretend brigade discussing whether or not her [cough] óhearsayô 
evidence should be allowed [Iôll come to that], yet here we have a major 
contradiction in her testimony é and no-one bats an eye lid.  Ai yai yai yai 
yai.  Fake fukkers.      
 
SO clearly THE TESTIMONIES OF THE CHESTERS CANNOT BE 
TRUSTED, need I ask why they werenôt struck from the record, and why 
the scumbags Mr & Mrs Chester werenôt locked up for perjuring 
themselves? 
 

So, what does Jan Snyder say?  Well, have a read 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-12-a32-snyder.html  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-12-a32-snyder.html


She testified that she was shocked to hear on the news on the radio that 
the gang of baby killer protectors at the farticle 32 hearing wanted her to 
testify, but that they were having a devil of a job finding her [more on that in 
a min], so she immediately raced over to Fort Bragg [which mustôve pissed 
the masons off no end] to confirm that the Chesters were telling a pack 
of lies.  Snyderôs testimony is that she did not see a girl or anyone 
running, let alone from the direction of Macôs house; in fact she didnôt even 
see or hear anyone; all she saw ï at some unknown time during the night 
ï was a glance at the tail lights of what she thought was a car; she did not 
know what had caused the noise that had been loud enough to awaken 
her, whether it was the roar of the engine, the tires or something else.  She 
does not say that it was her daughter who had awoken her. 

Jan Snyder testified that apart from her immediate neighbours ï the 
Chesters and the McGowans ï she had no idea who else lived in the same 
block of houses as her.  She says she barely knew the Chesters.  When 
asked whether she might have talked to them or the McGowans about what 
she had seen and heard during the night of the murders Snyder says ñnoò.  
When asked if she had told the Chesters or anyone that she was 
awakened that night and had looked out and seen a young woman getting 
into a car, she said ñnoò.  When asked if she had ever told the Chesters 
that she had seen ña young woman and several men running toward and get 

in the car  that was parked across the street from your house on February 

17th in the early morning ò she was positive that she absolutely did not.  
She confirmed that she had never told the Chesters that ñthe young woman 

had long hair ò; also that she had never told anybody that she ñhad seen a 

young woman getting into that car  that you saw across from your house .ò  

When asked if the Chesters were telling the truth when they testified that 
they had heard her say that she had seen a girl with long hair, she said that 
they were both lying.  When asked if the Chesters were telling the truth 
when they testified that she had told many people about having seen the 
long-haired girl get into the car, she said they were lying.  Jan Snyder also 
testified that she didnôt recall even talking to the McGowans or the Chesters 
on that day; she didnôt recall telling anybody at all about being interviewed 
by an investigator that morning; neither did she recall talking to anyone 
else a few weeks later about what she had seen on that evening.      

As for the unidentified male investigator, he would have reported back his 
findings to his bosses, who would have been masons.  The masons would 
therefore have known that Snyder had heard and seen a car speeding off; 
they were then able to embellish what she had seen by way of the 



Chesters.  My guess is that the person driving the car seen by Snyder was 
a mason who was speeding past her apartment at some point after the 
murders, who then did a u-turn and sped back, in the hope that this 
speeding car would be witnessed by at least one of Macôs neighbours.  
[Snyder says: ñI thought perhaps it was just, you know, someone turning 

around or --  real fast , or something. ò]   

Now notice how sly Segal tries to spin what Snyder is saying ï to make it 
look like she must have witnessed the real killers making a swift getaway.  I 
quote: ñQ  Did  you have occasion to talk with me and Mr. Eisman a few 

moments ago in the room adjoining this courtroom?   

A   Yes, I did.   
Q  Did either one of us ask you that question a few moments ago as to 

whether or not this had ever happened before ?  

A   Yes.  
Q  Do y ou recall the answer that you gave us a few minutes ago?   

A   It was unusual enough  that I did get up and look out the window.   
Q  Do you recall saying that it had never happened before or afterward , 

while you lived on Castle Drive ?  
A   No.   

Q  You don't recall that ?  
A   No.   Not exactly that way, no .  

Q  Isn't it a matter of fact that you had never before been awakened 
out of your sleep by some episode involving the starting or moving 

of automobiles  during the period of time you lived on Castle Drive ?  
 

CPT SOMERS:   I object.   She's answered that.   
 

MR. SEGAL:   She's not answered it to the extent that she will confirm or 

deny that she's indicated it never happened before .  

CPT SOMERS:   She did answer it.   She said she didn't recall.   

 
MR. SEGAL:   I suggest to the witness, sir, that she may have said 

differently a short while ago  and she's allowed to reflect upon that and to 
be followed up again by the request to answer that question.   This is cross -

examination.   I think we are entitled the same lat itude. ò  

And look how the freemasonic sewer rat, filthy liar Segal has the brass 
neck to question Jan Snyderôs credibility whilst he and everyone else at the 
farticle 32 proceedings stayed completely silent on the blatant lies 
being told by the Chesters [and the Caspers and all the other liars who 
testified at the Article 32]: ñQ  You do not.   Did you ever have occasion to go 



by the name of Janice Dobbs?   

A   Sir (to Colonel Rock), do we have to go into my personal life ?  
Q  I asked you a question.   Do you go by the name of Janice Dobbs?   

 

CPT SOMERS:   I pretend to object to this.   

 

COL ROCK:   I'd like to --  Captain Thompson, would you escort Mrs. Snyder 
to my office?   We want to discuss some technical details here.   If you will 

please remain, we will go  into this a little further later on.   
 

(The witness and Captain Thompson departed the hearing room.)   
 

COL ROCK:   What is the rationale behind this?   

 
MR. SEGAL:   I think we can show that this young lady has had occasion on 

a number of occasions to pass h erself off as being different people.   In other 
words, that she has misstated as to who she is, because I suggest that in 

view of the contradictory testimony of Mr. Chester and Mrs. Chester , 
that either she has lied to us  under oath  here today or that she lied  to 

the Chesters and other people  on February 17th , and that we are 
entitled to confront her with other independent lies  as to how she has 

held herself out.   Cheeky fukkin bastard.  What about his lies?  What about 
his credibility?  What about the blatant lies of the Chesters, and other key 
farticle 32 witnesses; and their credibility?  What about the credibility of all 
the other freemasonic lawyers and the óinvestigating officerô???  I don't 

intend to pursue this any great length, si r, but I think that that question and 

a couple of questions about her present marital relationship will conclude my 

examination of her.  

CPT SOMERS:   Iôm continuing to act in the masonic charade remember 
when I say I think if there is something which relates to her credibility with 

respect to this specific testimony, then it is relevant.   I think the defense is 

not permitted to apparently impeach a witness by going into her marital life 
or whether she has used a diff erent name because I fail to see that this has 

anything to do with her credibility  at this point.   I think they are trying to 
go into specific acts of some sort of misconduct or something to 

impeach her .  I don't think they are permitted to do that, and furthermore, 

I think it's clear that as a witness --  well, let me withdraw that.   I think that 
this is totally improper, impermissible and should not be permitted.   I do 

object .  I do not think that this is in any way the proper way to proceed to 
impeach t his witness. ò  

And the equally fake, equally evil, lying freemasonic puppet Warren Rock 
responds: ñCOL ROCK:   This hearing will come to order.   Let the record 



reflect that those parties that were present at the beginning of the recess 

are currently present in the hearing room to include now, again, Mrs. 
Snyder, the witness.   Mrs. Snyder, I advise you again that you are under 

oath . Cheeky bastard Rock.  He should have been languishing in prison 
for lying and condoning lies in a military hearing which enabled a cold-
blooded murderer escape justice.    
     Let the record reflect that counsel for the accused was asking certain 

questions.   I requested that both counsel for the government and 

counsel for the accused  [who are in reality one and the same] submit 

their questions to me as I felt it was more appropriate, as investigating 

officer , that I should ask these questions . LOL.  Investigating officer, my 
arse.   
 

Questions by COL ROCK:   
Q  Mrs. Snyder, because of the fact certain other witnesses, who have 

appeared as witnesses in this hearing room, have testified to certain 
information which is at variance with information that you have 

presented , [yeah witnesses named John and Susan Chester who LIED 
REPEATEDLY ON OATH] it is necessary for me to ask certain additional 

questions  in an effort to try to clarify this matter , and I hope you will bear 

with me in this.   What the sly bastard actually means is, in an effort to 
expose her as a liar. 
     Mrs. Snyder, have you ever divorced Captain Snyder  in Reno? ò  It is 
absolutely jaw-dropping that an investigating officer would question 
the credibility of Jan Snyder, who had not shown any evidence 
whatsoever of lying, whereas he completely ignored the incessant 
lying of the Chesters.  

And here is fellow filthy liar, freemasonic controlled Captain Clifford Somers 
also questioning Snyderôs credibility whilst questioning John Chester [and 
completely ignoring the fact that what Chester says are lies built on a 
mountain of lies]: ñQ  As I understand it, your apartment was next door to 

the Snyder's?   

A   That's correct.   
Q  Did the Snyders have any fights that you ever heard ?  

 

MR. SEGAL:   Since I too am acting in a masonic charade I am of course, 
as usual, only pretending when I say That's objected to.   What has a fight 

between Captain Snyder and Mrs. Snyder got to do with this case?   
 

CPT SOMERS:   Well, the witness has indicated that he knows only Mrs. 

Snyder was a female person.   I'm trying to discover if he  [a scumbag who 



should have been locked up for a very long time for lying on oath] knew 

anything else about her, about her personality , because it's relevant as 

to what she's apparently been saying .  
 

MR. SEGAL:   There may relevant questions, but whether she ever had an 
argument with her husband; it escapes me how it is addressed to the issue.   

 
CPT SOMERS:   I think perhaps we will discover she did  and I think it's 

also relevant to whether she may or may not be divorced  and whether 

we can find her .ò  The prick Somers contradicts himself since he told 
Segal [whilst acting his part in the masonic charade] that he objected to him 
trying to go into some sort of misconduct to impeach Snyder.  This is the 
chief prosecutor who was ï in reality ï protecting a baby killer and 
protecting numerous others who lied on oath in order to protect that 
baby killer.     

So, Colonel Rock totally ignored the fact that Jan Snyder confirmed that 
the Chesters were bare-faced blatant liars.  The masonic tool simply 
quoted from her testimony, and casually commented that her testimony 
conflicts that of the Chesters.   Well duh, of course it does because Jan 
Snyder was stating the truth.  That is evident by the fact she gave a 
consistent account, whereas the Chesters didnôt.  This is what Rock states: 
ñMrs. Jan Snyder, Route 5, Fairmont, North Carolina, testified she and her 

husband lived at 306 (7) Castle Drive.  On the night of 16 -  17 February she 
was awakened by a noise (possibly a car) and went to the window.  Going 

down the street was a car with roun d tail lights.  She was unable to recall 
what time it was, and she does not remember hearing voices or seeing 

anyone running . She denies ever telling Mr. or Mrs. Chester, her next 
door neighbors, or others that she saw or heard anyone that 

evening . (IO Note  -  This testimony is in direct conflict with that of the 

Chesters .)   
 

Approximately 1020 hours  [ she says it was around 10:30 or 11] on February 

she reported to some investigators who came to her apartment the noise 
and sighting of the car.    

On Sunday immediately following 17 February, Mrs. Snyder and her husband 
were having breakfast when she looked out the window and saw a car with 

two young boys . One was holding a gun .  Actually she says the guy in 
the passenger seat was holding a gun.  She  thinks the car was a light 

colored Buick convertible.  Immediately she called the MPs.  The person was 

holding the gun up , he was seated on the passenger side  and the car was 
heading downhill.  Mrs. Snyder denies banging on the wall dividing the 



Snyder and C hester apartments to get assistance from Chester .  (IO 

Note -  Parts of her testimony are in direct conflict with that of Mr 
Chester .) (p 1270 -1294) .ò 

As for the ógun incidentô Jan Snyder says she only thought she saw a gun, 
she could not see the people [two of whom she says were young boys] in 
the car clearly; she says a guy in the passenger seat was just holding the 
gun up; she didnôt know if the gun was being pointed at a building.  She 
couldnôt remember how long after the murders it was that sheôd witnessed 
this, although it was on a Sunday.  When told that John Chester had 
testified that she had banged on the adjoining wall to alert him of the man 
with a gun, she said he was lying about that.  Not surprisingly John 
Chester gives a different account.  He says that the driver was holding 
the gun and aiming it directly toward the second story area of their [his and 
Snyderôs] building [although he couldnôt be sure that the man was looking 
through the scope sight of the rifle.]  He also says there were two adults in 
the car, one of whom could have been a woman, NOT that there were any 
children in the car.  He also says that the car was a late model with a hard 
roof, and that within a matter of seconds he saw it driving off.  Snyder says 
the car was a convertible, that it did not have a hard top and that it was 
parked.  He says he witnessed this on the Saturday 21st February 1970.   

Who knows whether or not, at some point after the murders, there was 
someone with a gun in a car which was parked momentarily outside the 
apartment complex which housed the Chesters and Jan Snyder.  John 
Chesterôs testimony is clearly not reliable since he is a proven perjurer.  
That leaves Snyderôs testimony since no one else backs up this story.  
She canôt even be sure that it was a gun that she saw; and even if it was, it 
was merely pointing upwards, it was not aimed at her apartment, and she 
did not feel threatened by it.  That being the case the gun story has no 
substance either.                                          

Ok, putting aside the fact obvious lies being told were completely ignored, 

as said the órank hearsayô evidence wasnôt even hearsay, it was all a 

masonic charade [i.e. completely made up stories i.e. LIES]; in other 

words the prosecutors were only pretending to be objecting to hearsay 

evidence, and as to whether or not such testimony should be struck off the 

record.  If Somers and his masonic colleagues were genuine, NO WAY 

would they have stayed silent on the criminal acts of perjury being 



committed by Captain Chester and his wife.  But since they were masonic 

puppets they were happy to act their part in the disgusting charade.   

Just have a read of this discussion for some more nauseating pretence.  I 
quote: ñCPT SOMERS:   This is, of course, rank hearsay , which is not 

necessarily the only basis of this objection, but when we're going to have 
hearsay of this nature with witnesses who are themselves ab sent , then I see 

no reason why the conversation can be entered, Mrs. Snyder could not be 
heard directly  and I do object to this unless there's a very good reason 

for it .   The reason was to give legs to the masonic invented óhippie 
intruderô story.  Sly git Somers did not object to the perjurious statements 
made by the Chesters which supported the óhippy intruderô LIE.   
 

MR. SEGAL:   Sir, the defense has expended what I would consider 
extravagant efforts  to bring the witness to this court, Mrs. Jan Snyder , 

[liar Segal; the last thing he or any of the other farticle 32 pretenders 
wanted was Snyder testifying] who was known to the government and 

interviewed by the government , [as said if anyone was interviewed by FBI 
or CID ï both of whom, as you know, are controlled by the same masonic 
hand, the same hand that was pulling the strings of Segal, Somers, Rock, 
Beale and all the other lawyers ï it was just for show] whom the 

government, I believe, would testify if she, herself, Mrs. Snyder, were here, 
that on the morning of 17 February 1970, that she was awakened because 

of a group of two or three men and a woman with long blonde hair was 

running down her street, in t he direction of  544 Castle Drive  [sloppy 
Segal; the script [read by Susan Chester] says the girl was running from 
the direction of Macôs house] and that they entered a car in front of the 

residence of Mrs. Snyder, that Mrs. Snyder saw this and then related this 
information at noontime on the 17th, to the Chesters; and that, in fact, she 

was interviewed thereafter by Army investigators  and the government 
has nei ther noticed nor made available or assisted in any way to let the 

court know of the existence of this witness , whom, in my judgment, 
has information of the most critical nature in regard to whether or 

not Captain MacDonald's allegations of the way in which  this crime 
took place are true .  It is clearly obvious, through the testimony of Mrs. 

Chester and Captain Chester is hearsay  --  well, it is hearsay, at least, 

the kind that we all know about .  Ha ha, says Segal, pretending the 
Chestersô testimony was hearsay, when he and they were participating in a 
masonic script.  Youôll notice that throughout the testimonies of the 
Chesters and Snyder that there is emphasis on reports having been 
made to the authorities ï the point the farticle 32 play actors were making 
is that the army authorities were ignoring those reports because their 



theory was that Jeff MacDonald was guilty.  It was never a theory of 
course.  All the evidence was there at the Article 32 which proved Macôs 
guilt.  But the armyôs masonic mafia were in truth intent on absolving him of 
any blame.  We also intend to prove  further that there were subsequent 

events which took place involving Mrs. Snyder , which other personal 
knowledge of other witnesses who will testify , indicating there is 

considerable significance to outside persons --  as to Mrs. Snyder 
having repeated her accusation  and what she said she saw that morning, 

seems to me to make this critical in this proceeding .  That was just 
another lie from Segal since there were no other witnesses testifying.  
 

CPT BEALE:   Where is Mrs. Snyder?   
 

MR. SEGAL:   The defense has attempted, in seven states of the area, 

through investigators and other persons , to locate this woman , [funny 
that isnôt it, all that searching for this woman and she was only a ½ hour or 
so drive away.  Course if she hadnôt been by chance listening to a ónewsô 
bulletin she would never have known of the pretence that she was being 
sought.  I call that divine intervention] and we cannot.   We have constant 

reports carried  back to us at present that she is in this area , but she was 

ordered off post because I understand her husband is in service in Vietnam, 
and she was no longer entitled to have access to post housing.   But this 

woman has not been able to be located by us, b ecause we have had, 
number one, difficulty locating people who knew her  and would admit 

to knowing her whereabouts  [scumbag Segal pretending people were 
too scared to be associated with someone who the Chesters say witnessed 
people in the vicinity of Macôs house at around the time of the murders, 
driving off, and therefore might have had something to do with the murders] 
and I will say again that this is a witness that the government has known 

of and has interviewed  and, I assume, gotten statements from since 

about 17 or 18 February, because Mrs. Chester and Captain Chester  a pair 
of masonic controlled bare-faced liars will verify that other agents 

came to them, that they advised the government agents about what 
Mrs.  Snyder had seen .   The government agents went immediately 

next door and interviewed Mrs. Snyder  [the script, read by Susan 
Chester, says Jan Snyder wasnôt at home when the investigators called] 

and she reported repeatedly that she had been interviewed and 

given this information .   So I suggest Mrs. Chester can give us -

-   Lawyers are good actors arenôt they; hereôs Segal really getting into his 
role declaring that the army prosecutors were deliberately ignoring 
information Snyder might have had because she might have been a 
witness to something which would prove that Mac didnôt murder his family. 



 

COL ROCK:   Has anybody written to Captain Snyder in Vietnam to 

determine the location of his wife ?  Rock of course didnôt rock the boat; the 
slime ball was happy to go along with the pretence.  It seems to me that 

would be simpler.   

 

MR. SEGAL:   If you will permit, Captain Douthat  [another evil little 
masonic puppet who participated in a sham hearing, doing his bit to clear a 
baby killer; he was another defence lawyer, not that it mattered which ósideô 
any of the lawyers were on, they all answered to the same masonic puppet 
master] will indicate to the investigating officer what efforts were made 

to locate Mrs. Snyder .  

 
CPT DOUTHAT:   I came by this information, sir, by way of rumor, which I --  

informers had tracked.   I could offer proof that to my knowledge, Mrs. 
Snyder is now divorced from her husband.   Her husband was in the Air Force 

and is now stationed in Thailand.   I cannot contact him .  It is also my 
under standing, from talking to his old commanding officer, who I might add 

is also an associate of Mrs. Snyder, because he lived around the corner from 
them and the ex -Mrs. Snyder had his wife's wigs and other apparel that he 

has been trying to locate for a cou ple of months .  Yeah yeah; yawn.  That 

Captain Snyder does not know where his wife is.   His wife is a Lumbee 

Indian, from Lumberton, North Carolina.   Her parents are Lumbee Indians, 
however, as a stepfather; the name is not the same as Mrs. Snyder.   I can 

estimate they live on a farm outside of Lumberton.   I've done everything 
within my capabilities to locate Mrs. Snyder .  I'll be glad to turn all of my 

information over to the Criminal Investigation Division , as I am 
certain they'll be glad to bring this --  for your edification, the 

statements that they took from Mrs. Snyder .   Look at the douchebag 
Douthat pretending that he did everything he could to locate a woman who 
might have witnessed people in the vicinity of Macôs house at around the 
time of the murders, driving off.  The liar of course didnôt have any 
information to hand to the CID, who are controlled by the same people who 
were controlling him.      
 
COL ROCK:   What information does the government  have on this Mrs. 

Snyder ?   
 

CPT SOMERS:   Sir, first let me say  Iôm pretending that I've never heard of 

Mrs. Jan Snyder .  Secondly, I do strenuously  pretend to object to any 

testimony from Mrs. Chester with respect to any conversation with Mrs. 

Snyder .  I will be glad to  pretend to make available all of the resources 



of the Criminal Investigation Division and the FBI, to the extent that 

I can motivate the FBI, to find Mrs. Snyder, effective right now .  But I 

repeat that I certainly do pretend to object to any testimony of this 

nature  from Mrs. Chester , and I suggest, sir, that we take a break now 

and put this apparatus to work  on this question.    Funny how we didnôt hear 
him objecting to the blatant lies being told by both Mr and Mrs Chester 
during their testimonies!  Nor of course did he wish to move to strike their 
testimonies. 
 

MR. SEGAL:   We have  other witnesses  [another lie] who can testify  to 

certain subsequent events on the Saturday after the killing , of their 

own personal knowledge, indicating --  well, I'll indicate now, sir, the witness , 

the bold faced liar Captain Chester , who lied when he said that on the 

morning of 21 February was awakened from his sleep by Mrs. Snyder 

pounding on the adjoining wall saying there's a man pointing a gun from 
across the street and Captain Chester went to the window and there were 

two men sitting in a car  [the script, according to John Chester says there 
were two individuals] with a high - powered rifle with a scope on it , 

pointing in the direction of the house which Mrs, Snyder lived 

in .  Now, this was reported to the military police  at that time, this 
episode and that surely should be on someone's record somewhere  
[says the snake Segal, knowing that if this was not a masonic charade i.e. if 
there had been a genuine investigation, all interviews done by the military 
police, FBI or CID would have been on record] and I would suggest to you 

that Mrs. Chester's testimony can be received , not necessarily to prove the 

truth of the accusations made by Mrs. Snyder , [ha ha, the cheeky 
bastard lying lump of shit Segal never knew the meaning of the word truth; 
Snyder wasnôt the one lying, the liars were the Chesters, all the farticle 32 
lawyers, the phoney óinvestigating officerô, the Caspers et al] but it sets the 

groundwork for  the liar Captain Chester's testimony of what he saw 

on Saturday .  It's unusual, I think, extraordinary episode and secondly, I 
think you should receive this testimony, sir, so that you may ascertain 

whether in fact the government does know  whether the prosecution 
counsel personally know  whether government investigators do know  

of the existence of this witness, who would seem to have material 
information that should go before this investigation .  
The government was given the name --  they know of Captain 

Chester, because he was on their witness list  and he he ard the 

conversation also, the words of Mrs. Snyder .  And so therefore, it is 

another method which the government could have been aware or should 

have been aware of what Mrs. Snyder had to say and there's a written 

statement of Captain Chester , although I don't believe this written statement 



had put down the substances of the conversation with Mrs. Snyder, but 

Captain Chester is here  himself this morning and he would likewise 

testify to his recall of the conversation .  

CPT SOMERS:   I think perhaps, sir, it is now incumbent upon me to say 

that my co -counsel, Captain Thompson , [another masonic controlled lying 
lump of turd] has spoken to Captain Chester at some length, who has 

never mentioned Mrs. Snyder to any of us .  More pretence; Thompson 
did not speak to Chester at length; Thompson was involved with Chester in 
a sophisticated masonic conspiracy to absolve Mac of murder.   Counsel for 

the government has never heard of Mrs. Snyder .  Oh yes they 
had.  Certainly, we will pretend that we  do not contend that she may not 

have been interviewed; however, I feel sure she didn't give that information 
to our agents.   But I reiterate, I am willing at this point to put the 

apparatus of the United States Government , to the exte nt that it's 
available to me, and that can be a rather large extent , to work on 

finding Mrs. Snyder .   Wow.  Folks, the Chestersô so-called óhearsayô 
evidence is extremely vague and contradictory, yet government 
prosecutors were willing to go to such lengths, costing an untold number of 
tax dollars, to locate someone who ultimately could only testify that she 
thought she saw someone, although she had no idea when, holding a gun 
up.  [It could have been a toy gun; after all Snyder did say that two young 
boys were also in the car.]  Not that the prosecutors were really going to do 
that, since this is all masonic pretence remember.  If this was a genuine 
scenario though I donôt think the tax paying American public would have 
been content with their money being squandered in such a way.  There 
again I donôt think the public would be happy if they realized that their taxes 
are funding the secretive masonic mafia which is slowly and stealthily 
enslaving them.  I think we now do come down to  what we are pretending 
is very, very critical testimony  when actually it is a masonic fabrication 
and I continue to pretend to object in the extreme  to having it come out 

through Mrs. Chester .  

 
MR.  SEGAL:   Well, if I may, I did not choose to mention during it during the 

original argument of this matter, but I believe the government has been 
permitted to use a considerable amount of hearsay the whole of the 

testimony of the investigator who went to L ong Island , repeating 
these incredible conversations that he had been there, but were nothing 

more than hearsay , and that was ruled upon.   I cannot understand when 
we get to something which is much more germane  than the conversations 

in Long Island , and for the first time we have imposed upon us a rule which 

says you can't receive the testimony of a witness which can be offered for 



two reasons.   You have to admire how very cleverly these sneaky bastard 
masons play the game.  Segal continues the pretence that since the 
prosecutors were allowed the, ahem, óhearsay evidenceô of Bennie 
Hawkins, the defence were surely entitled to the same.  Mrs. Chester's 

testimony came in not only to indicate, under our rules, to permit  pretend 

hearsay , what Mrs. Snyder said , but we need to have her testimony as the 

background for  pretend eyewitness testimony of  the bold-faced liar 
Captain Chester  as to what happened on Saturday, the 21st .  That 

testimony will be taken out of context and will not have any meaning 

in the record of this case, unless it is clear what were the incidents 

that happened on the 17th .  What a fantastic liar Segal, now deceased, 
was.  No wonder he was ñone of America's most respected and renowned 
lawyersò https://almanac.upenn.edu/archive/v43/n36/deaths.html  That 
bastard was part of an elaborate masonic conspiracy to get an evil baby 
killer off the hook.  All of this is pretence; the only thing that happened on 
the 17th was that Jeff MacDonald murdered his family.  The ógun incidentô is 
completely without merit.  In addition, we expect to ask  the lying masonic 
puppets Mrs. Chester and Captain Chester , did numerous people speak 

in the neighborhood about hearing Mrs. Snyder say this .  No-one in 
the neighbourhood spoke about hearing Snyder say anything.  Only the 
Chesters did, and they were not sincere; they were not repeating what 
Snyder said, they were parroting a masonic storyline [and a conflicting 
one at that!]  Now, not again, to say that numerous people believed her or 

that they knew the truth or falsity of what she said , but as a result of having 

heard her statements ,  [Segal means óas a result of having heard 
freemasonic statements passed off as Jan Snyderôs statementsô]  we 

believe an attempt was made on her life, only thwarted because 

Captain Chester or other persons responded .   That is the masonically 
painted picture.  There was never an attempt on Snyderôs life of course for 
the twat John Chester or anyone else to respond to.   Now that testimony 

can't come into this record with any meaning, unless we have the 
foundation testimony of what Mrs. Snyder said to her neighbors , and 

I do not understand why the defense is not permitted to have 

hearsay at this point .  If the government wants to put its machinery into 
operation, I think you should permit them to do it after you've heard what 

Mrs. Chester has to say , but if you do n ot hear it anticipatorily, it's cut 
off.   There's no basis for the government to go and see --  they don't know 

what she'll say, they have no report of what she says, why should they go 
and look for this particular individual, merely because I said so?   I d oubt that 

that's sufficient, sir.   Because Mrs. Chester [who is a despicable liar] 
sa id so seems to me is a proper basis  because she is a person who 

https://almanac.upenn.edu/archive/v43/n36/deaths.html


was talking to the elusive  Mrs. Snyder .  Doesnôt all that pretence just 
wanna make you vomit.     
 

MR. SEGAL:   Sir, this means that Mrs. Chester is to be cut off now  [the lying 
bitch should have been cut off] and perhaps if we don't find Mrs. Snyder, we 

can put her back on.   It would seem to me the other way around; Mrs. 

Chester's testimony ought to be rece ived now .  If Mrs. Snyder is 
found, she most obviously is going to be brought before this 

tribunal .  Ha ha, little did the prick Segal know that she was going to 
expose his fellow masonic poodles as filthy liars.  If she's not found, we 

still have Mrs. Chester's testimony .   If for some reason, after you hear 

Mrs. Snyder, the investigating officer believes that we ought to strike 
the testimony of the Chesters from the record that may be 

appropriate at that time  [said the masonic slime ball, safe in the 
knowledge that his fellow masonic stooge ï the phoney óinvestigating 
officerô Warren Rock ï also answered to the masonic overlords, and was 
therefore not allowed, even if he so wished, to strike the Chestersô 
testimony from the record since the masons needed that masonically 
fabricated testimony to lend support to their óhippy intruderô story] although 

again, I do not think that would be appropriate .  In view of our other 
consistent rulings that hearsay testimony that appears to be 

germane should be allowed  in this proceeding .  Hereôs Segal continuing 
the pretence that the Chestersô testimony is hearsay ï and that since it is 
more germane than Hawkinsô óhearsayô, it absolutely should be allowed.  Of 
course any testimony which is riddled with contradictions, such as the 
Caspersô and the Chestersô is obviously untrustworthy and therefore should 
be struck from the record.  That would be all the key witness testimonies 
then!  
 

CPT BEALE:   Mr. Segal and Captain Somers, Colonel Rock  has  pretended 
that he again batted back and forth this question in light of --  going back to 

the testimony of the dodgy CID investigator  who made the trip to Long 

Island, [yeah ok] the nature of the  ócoughô gross hearsay which he 

testified to .  In an effort to save money  [what monstrous lies; this masonic 
kiss ass lying piece of shit Beale didnôt give a damn about wasting tax 
payersô money; nor did he give a ratôs arse about truth and justice] and not 

have to  bring the witnesses down here --  of course, the relative weight to 

give to that testimony, i f any, is solely within the discretion of  fellow 
masonic kiss ass Colonel Rock  --  because the presence of this Mrs. Snyder 

is not presently known [I donôt buy that either] and cannot be immediately 

ascertained, although it is  pretend gross hearsay , he has pretended to 



have reconsidered the question of whether or not Mrs. Chester will 

be permitted to testify  and has decided under the dictate of our masonic 
masters to pretend that he has reversed himself  and decided to go 

ahead and let her testify , [ta-dah] although it is extremely gross 

hearsay, just as is Mr. Hodges'  [Hawkins] testimony , I believe .   It is 
incalculably worse than óextremely gross hearsayô it was the fucking 
pretence of that.      
 

CPT BEALE:   Hawkins.   Again, this is received with the same caveat, that 
Mr. Hawkins' testimony was received and might be stricken completely 

from the record, if it is determined not to be of any weight at 

all .  Yeah, all fucking disgusting masonic pretence.   Do both sides  

understand? ò  There were no bloody sides; there was the pretence of that; 
there was Fred [backed up by Mildred] up against Mac and his masonic 
army.    
 
Unfortunately, some TEN YEARS LATER, Jan Snyder was also persuaded 
to sell out to the dirty masonic powers; she came under the control of the 
evil little rat bastard lying lump of shit masonic controlled thug Ted 
Gunderson, and was persuaded to write a statement, dated December 13th 
1980, which contradicts her Article 32 testimony 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1980-12-13-jault.html  Her ï 
Gunderson dictated ï statement counts for nowt of course since she was 
never cross examined on it in court; not that that was necessary since she 
makes statements which are obvious lies.  For example she states: ñTed 

Gunderson has shown me the artist conceptions which he says were made 

by Dr. MacDonald. These artist conceptions, according to Ted Gunderson, 
are of the individuals who Dr. MacDonald says invaded his home early a.m. 

2/17/70. The artist conception with #44  at the bottom of the page is 

identical with the person mentioned above who was on the passenger side of 
the blue Mustang that night and who I saw  in the neighborhood on a number 

of occasions after the murders. I remember him specifically because of his  
piercing deep set eyes and the sneer on his face. I could pick him out of a 

crowd today. I cannot recall seeing any of the other individuals in the 

pictures shown me.ò   #44 is Allen Mazerolle  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/aff14-madden-1984-07-
12.html  An FBI report however proves that Mazerolle was not in the vicinity 
of Macôs house around the time of the murders because he was in jail 
during the period 29/1/70 to 10/3/70  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/3-1981-11-05-fbi-rpt.html   

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1980-12-13-jault.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/aff14-madden-1984-07-12.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/aff14-madden-1984-07-12.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/3-1981-11-05-fbi-rpt.html


And: ñOn a number of occasions after  2/17/70, I recall seeing the same blue 

Mustang in the neighborhood on Castle Drive. On one occasion about two or 

three months after the murders  the same person I saw in the passenger 

side of the blue Mustang the night of 2/17/70 parked across the street i n 

this car. He sat in it with another young white male and they appeared to 

be  look ing at a gun . They did not point it at anyone  but merely appeared 

to be looking at it . I called the MPs and by the time they came to the area, 

the car and the young men were  gone. The MPs told me they would check 

into it but I never heard any more from them. ò  The prick Gunderson, in his 

zeal to extract perjurious statements from weak-minded people ï whether 

by carrot or stick ï must have forgotten that the masonic script says the 

gun incident happened a few days after the murders ï on Saturday 21st 

February, not 2 or 3 months later.  

Iôm not going to waste time commenting on all the other bullshit that 

Gunderson has persuaded Snyder to spew; especially all the nauseating 

pretence about the CID ï who answer to the same dirty masonic puppet 

masters who pulled his strings when he was alive and infecting our 

planet.     

Without these testimonies supporting the possibility [no matter how vague] 

that a group of crazed hippies entered Macôs apartment and butchered his 

family, there is no way of course that the Article 32 freemasons could have 

got away with declaring MacDonald innocent.  Such testimonies [and 

others which Iôll come to] would be repeatedly referenced in the coming 

months and years [and decades] by the masonic controlled 

mainstream and óalternativeô media to support their numerous 

masonic authored ónewsô articles and books which would try to 

convince the public that Jeff MacDonald had suffered a monstrous 

miscarriage of justice, and that the real killers were never investigated.                                   

For an example of that take a look at the óinternationalskepticsô forum which 

Iôve already mentioned  

http://www.internationalskeptics.com/forums/forumindex.php  As said these 

discussion threads are used to spread disinformation.  Some scumbag 

masonic sellout supporter of MacDonald calling himself Henri McPhee [this 

prick could be one of Macôs lawyers for all we know] is a master poster 

[master poster ï master mason???]  If you click on the McPhee 

pseudonym or any of the other pseudonyms of the various other ómembersô 

http://www.internationalskeptics.com/forums/forumindex.php


youôll find links to no-where; you will not find any information anywhere at 

all about any of these posters [not even anyoneôs real name.]  As said I bet 

there are just a handful of people [masons] operating the various 

pseudonyms.  I very much doubt there are any genuine members.     

Curiously a thread that I had copy/pasted from which had comments from 

Henri McPhee has now disappeared.  The internet link is: ñDr Sam 

Sheppard and Dr Jeffrey MacDonald are innocent OK - Topix 

www.topix.com ü JonBenet Ramsey 
The Stoeckley murder gang pointed a rifle at the window of one of Dr MacDonald's 
neighbors, Jan Snyder, a few days after she informed the Army CID that she had 
seen the murder gang enter Dr MacDonald's apartment.ò  
 
This is what I copy/pasted from that McPhee post before that thread was 
removed: ñThe Stoeckley murder gang  pointed a rifle at the window of 
one of Dr MacDonald's neighbors, Jan Snyder, a few days after she 
informed the Army CID that she had seen the murder gang enter Dr 
MacDonald's apartment .  That of course is just more spin and lies based 
on the Chestersô masonically machinated perjurious testimonies.  
 
She got out of town soon after that, and she never testified at the 1979 
MacDonald trial.  It's what is known in this country as the intimidation of 
witnesses.  More spin. 
 
The Army CID  did nothing about that matter. They are idle and 
incompetent. It's a bit like the reaction of my local council when you 
complain about a barking dog nuisance.  Nice try shill.  CID and local 
councils are not idle and incompetent; they are MASONIC; just like you.    
 
This is some background chat about this from the Article 32 proceedings in 
1970: 
 
About Jan Snyder from the 1970 Colonel Rock inquiry :-ò  
 
McPee copies verbatim from John Chesterôs testimony the Q & A section 

with Segal re the gun story.  Wonder why McPhooee didnôt copy/paste Jan 

Snyderôs testimony!    

Clearly there is a massive masonic operation in place to convince the 

public that Mac has suffered a gross miscarriage of justice.   

http://www.topix.com/forum/news/jonbenet-ramsey/TGG4N5PCO8B1MUAP6/p19
http://www.topix.com/forum/news/jonbenet-ramsey/TGG4N5PCO8B1MUAP6/p19


This is what McPhee says in the comments section: ñIôve read quite a bit of 
the documentation with regard to those MacDonald case appeals, a lot of 
which is on the internet. I have not been impressed by the legal work of the 
judges, or by Murtagh in those MacDonald appeals. 
 
If I could ask the great MacDonald case expert JTF [Iôve commented on 
JTF in my coverage of the óNY4ô.  As said knock me over with a feather if 
these nom de plumes ï JTF and McPee ï are not the same person] who 
always, of course, has right judgment in these matters, a simple little 
question? This is from a red-blooded Englishman to an Irish-American. 
 
How the f*** could there be a right judgment in the 1984/85 appeal if the 
biased Judge Dupree was in charge of the MacDonald appeal, and also the 
original biased 1979 trial?  The evidence presented at the 1979 trial 
overwhelmingly proves Macôs guilt [as did the evidence provided at the 
Article 32 hearing.]  Also have a read of                         
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/facts-claims.html [1/2 way 
down] re the former son-in-law of Judge Dupree James Proctor.  Read also  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1984-06-08-pkearns.html 
[page 7.]  Iôm sure that would never happen in this country and Iôm none too 
sure if it would happen in Burma or Zimbabwe either. 
 
Murtagh immediately got up to his old tricks of trying to cover up the 
MacDonald case forensic evidence by trying to deny the MacDonald 
defense lawyers the MacDonald case forensic information, and the 
information about the Helena Stoeckley murder gang, under the Freedom 
of Information act. That forensic and other information should have 
been available to the MacDonald defense at the original trial in 1979 under 
the American Brady law.ò   There have been many appeals on the basis of 
so-called new forensic evidence ï all have failed.  The óStoeckley murder 
gangô was masonically contrived [and McPhooee is part of the masonic 
conspiracy.] 

And what does the CID óre-investigationô uncover?  Well take a look at page 
71 of the report http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-
05-31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf  There is absolutely no mention 
of any contradictory statements of course.  All we have are more 
contradictions in a very short paragraph on John Chester and a very short 
paragraph on Jan Snyder [surname not even spelt correctly in the report!]  I 
quote: ñCriminal Investigator Frank M Toledo executed a written statement 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/facts-claims.html
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regarding his pretend interview of another former neighbour of the 
MacDonalds, CPT John W. CHESTER.  CHESTER advised that he and his 
family returned from a trip to their residence at 306 Castle Dr, between 
0300-0345, 17 Feb 70.  CHESTER recalled that he was busy unloading a 
trailer he had hitched to the rear of his car during the period 0300-0345 and 
he observed nothing in the area to include pedestrian or vehicular traffic, 
and further he observed that it was very quiet in the neighbourhood.ò  That 
is yet another contradiction [why am I not surprised!]  According to 
Chester he was in the back bedroom of his house between the hours 
of 2 am and 4 am on the morning of the 17th.         

Also on p 71 of that masonic written report: ñMr Leon O. WIGGINS, former 

military policeman, in a written statement said that on the morning of 17 

February 70 he was detailed, as a Provost Marshal Investigator, to assist in 

interviews of residents in the MacDonald neighbourhood.  He related that 

he interviewed Mrs Jan Snider, 308 Castle Dr, and she advised that 

sometime during the early morning hours of 17 February 70 she heard a 

car ñrunning back and forthò [Wiggins twists Snyderôs words ï she said she 

thought it was someone turning around] in the neighbourhood but she did 

not leave her bed to investigate.  That directly contradicts what Jan Snyder 

says.  She says she was roused from her bed.  She also told WIGGINS 

that the vehicle could have been a jeep but she was not that familiar with 

automobiles to make the distinction.ò  Jan Snyder didnôt say that either, she 

said: ñAs it was pulling away, the car was going down the road when I 

glanced at the back of the tail lights and they were --  well, like round Ford  

lights, because I distinctly remember that they were large .ò  

 

Of course the freemasons had to find someone who was willing to back up 
the story that MacDonald was this loathed ófinkô [person who grasses 
people up to the authorities] which would provide the motive for some 
disgruntled drug addicts to pay Mac a visit and exact revenge.  Segal says: 
ñWe intend to show by the testimony of Captain Williams, an episode 

involving a change of attitude  by another personnel of the unit which 
Captain MacDonald was the preventative medicine officer, which inv olved 

persons who had abused various drugs and narcotics .  That the testimony 
would indicate the circumstances of that and the fact that there came to be 

the belief  that Captain MacDonald was, in fact, reporting to Military 
Police and other authorities  enl isted personnel who were negated in the 

abuse of drugs.   Notice that there was only the belief that Mac was grassing 



up young men.  I think that this is very much to the heart of the matter, 

since the government feels that there's no motive for other people to have 

revengeful or other motives against Captain MacDonald and his family.ò  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-11-a32-
williams.html  
 
And: ñ é the investigating agencies  spent considerable periods of time 

inquiring of Captain MacDonald as to the motives of other persons against 
him and his family.   They devoted considerable questions to what they 

considered to be the absence of motive  and we intend to show, I think, 
through the testimony of Captain Williams, and possibly other witnesses , 

[who do not exist] that there was a very substantial circumstance --  we're 

not necessarily able to identify these , but there were persons who 

shall remain anonymous who were jeopardized, in danger of severe 

punishment because of their use of drugs , and what they had told 
Captain MacDonald, which he in turn  was --  as it happened in some of the 

incidents, was compelled to reveal to other persons .ò  
 

Somers says: ñ é the simple fact that somebody may have had a change of 

attitude toward him concerning drug counseling is, as I said, irrelevant, 

unless it can be shown that some of these people specifically might have 

been involved in this incident on the evening in q uestion .ò  Youôll notice that 
Somers of course doesnôt ask for evidence that these people even exist.  
Why didnôt he ask the army authorities for information on soldiers who had 
been referred after being treated by Mac as a result of using drugs, and 
whether or not anyone was punished for using drugs?   
 
Masonic puppet Beale pleases his paymasters when he rules that Somersô 
objection [remember, this is all theatre] is overruled, thus allowing the 
important Williams testimony.   
 
Step forward Jeff MacDonaldôs close friend and yet another lying masonic 

suck up Captain James Williams , who at the time of his farticle 32 

testimony [August 11th 1970] still considered Mac to be a close friend.   
 
Williams says: ñI physically had control of Captain Jeffrey  MacDonald in 

January of 1970 , when he reported in and assigned by the Group Surgeon, 
Captain Meyland Easton, to myself in the position of Preventive Medicine 

Officer on the medical section of the group. ò  
 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-11-a32-williams.html
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And: ñAt the first of January , we started having more and more cases of 

young men requesting counseling  by a doctor .  Notice the vagueness; 
notice he wasnôt asked to specify the number of men requesting 
counseling.  These were drug abusers that we were  [we were???] trying to 

kick the habit or get more information.   The  unnamed command on the post 

initiated a drug program, to try to give information to these young 
people.   In my capacity, I would receive calls and schedule almost all 

these young men to see Captain MacDonald .  He was the only doctor 

in my  group that did counseling to these young men .   Notice no-one 
corroborates that claim.  To keep continuity, in the middle of January , we 

were asked by the group surgeon to present a 15 minute talk  to the entire 
6th Group on the medical aspects of drug abuse.   I assisted Captain Easton 

in preparing charts and the initial run - through or the practice talk on 
this.   We all met in the auditorium, in group formation.   Mr. Pat Reese  gave 

his lecture, Capt ain Easton  gave his talk and then the Chaplain, James 

Ware , gave his talk.   There is no testimony from these men ï Reese, 
Easton or Ware.  Reese was the newspaper reporter who covered the 
farticle 32 hearing.  Since all media is masonic it is no surprise that he too 
failed to expose the numerous criminal acts of perjury being perpetrated at 
that hearing which shows that he too was complicit in the masonic 
charade which enabled the Ice Pick baby killer to remain a free man 
for so many years.  During the Chaplin's lecture , basically on the morality of 

drug abuse, or the immorality, he mentioned the fact that he was the only 

person who had privileged conversation .  In other words, he defined it down 

to the men that even talking to a doctor is not privileged in this 
conversation.   He explained by what he meant by privileged, the fact that if 

it came to a court -martial, a doctor would be called to testify and he would 
be required, according to Army regulations, he  would not be able to shelter 

an individual.   At the completion of this lecture, many, many people, 
young men came to me and asked if this was true  and I said yes .  

Notice he wasnôt asked to give an approximate number or even name just 
one of those men!  Immediately, a noticeable drop in the next week of those 

people who were scheduled for Captain MacDonald .  And those people that 

would talk to me as far as anyone counseling them were evasive.   Before 
they would tell me in general terms why they wanted to see Captain 

MacDonald, they would ask for him by name .ò  All of this is unevidenced.  
 

Jeff MacDonald directly contradicts Williamsô testimony, saying in his 
farticle 32 testimony  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-15-a32-
macdonald.html  http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-
16-a32-macdonald2.html that he had nothing officially to do with drug 
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abuse, that he just ended up seeing the referrals [all referrals, not just the 
ones in connection with drug abuse] that came into the office, and that this 
was because Captain Hiestand [no mention of Captain James Williams] 
didnôt like to counsel patients.   
 
James Williams exposes himself as a masonic controlled liar as he 
states in his farticle 32 testimony that Mac did not participate in the drug 
seminar.  Here is the Q & A: ñQ  Did Captain MacDonald participate in this 

drug seminar  which was held before the 6th Special Forces Group?   

A   No, he did not .  Captain Easton took it upon himself to give the lectures 
himself, so as to impart the position of a group surgeon, of authority, so that 

people would lend a little bit of credibility to this program.   
Q  Did Captain MacDonald's name come up during this seminar ?  

A   No, it did not .ò  
 
During Macôs 1979 trial however, Major James Williams says that Mac did 
participate in it.  I quote: ñQ What was Mr. Reese's part of this seminar  for 

the troops on January, 1970?   
A  He described the paraphernalia and the actions of drug abusers and 

addicts, and he had a briefcase. He showed us all the tools and instruments 

that some of us had not seen before.   
Q Did he describe the effects of drugs --  what they had on various people?   

A  In his layman's terms, yes. He was followed by the doctor  to explain 
the medical aspects .  

Q Now, that was Dr. MacDonald  you are speaking of?   
A  Right .  

Q Without going into detail, what was the nature of Dr. MacDonald's 
presentation  and how did he present it to the men that were present?   

A  He presented it as the  addiction and the drug abuse as related to the 
medical effects as to what this does to an individual's body, and he was 

followed by the chaplain  who announced that the chapl ain was the only 
individual who had privileged conversations  with those they discussed 

anything with ï"   http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1979-08-
21-williams-tt.html  
 
Now, since every lawyer and judge that was involved in the Jeff MacDonald 
case must have known what had been said by witnesses who had 
previously testified on oath, why did the prosecutors James Blackburn 
and Brian Murtagh and others stay silent on that glaring contradiction?  
Well because freemasonry dictated that no-one other than Mac was going 
to be held accountable for their crimes.  So instead of the likes of James 
Williams facing any criminal charges ï or even being questioned ï over 
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their [in service to freemasonry] perjurious statements, they were instead 
rewarded; Captain James Williams must have really pleased the masonic 
overlords with his farticle 32 performance as he had received a promotion 
to Major by the time he was asked to testify at the 1979 trial.  Doesnôt that 
just stick in your craw! 
 
In answer to the question did he know who the people were that Mac was 
counselling, James Williams says that at one time he knew almost every 
patient.  But he didnôt name one, and wasnôt asked to do so.  When asked 
how many there were he says approximately four patients a day which 
meant approximately 20 in total.  [In his 1979 testimony he again 
contradicts himself saying that there were ñFrom approximately an average 

of 20 a week  before, with referrals from the hospital .ò] 
 
In contrast Mac says that he counselled three or four people when he was 
at the 6th Special Forces but does not mention counselling anyone when he 
was at Cape Fear Valley hospital, only that he ótreatedô one or two drug 

abusers per night.  In answer to the question: ñIn February 1970  how many 

persons were referred to you through the drug abuse program ?ò he 
says: ñWell, I had weeks  where I saw one or two and I had weeks  where I 

saw eight , so I would therefore say five  would be a fair figure .ò  So does 
that mean he saw five per week in February, which would mean ten in total 
for February as there were only a couple of weeks before the murders; or 
did he mean five in total for February?  Notice no-one asked for 
clarification.  Whatever he meant contradicts what he told óNewsdayô 
Reporter John Cummings which was that he was labelled a drug specialist 
by reporters; that he had nothing to do at all with drugs in the army out 
of the ordinary [no mention of him counselling anyone.] 
 
Williams also contradicts himself over the amount of people he says were 
scheduled to see MacDonald after the seminar, saying during his farticle 32 
testimony that there was a ñnoticeable drop ò and ñin the last part of 

January , we had almost no  drug abuse counseling ò whereas during the 
1979 trial he says: ñOur calls to set up appointments with Dr. MacDonald 

dropped almost to zero . We had nothing  for about a week or two weeks 

immediately after this seminar .ò 

  
As for being a ófinkô Williams says: ñThe information I received from my  

unidentified medics during the various training , was that Captain 

MacDonald had the reputation of being a " finkò.  My medics indicated 



to me that they believed men were being turned in to CID  for being on 

drugs. ò  Notice there is no corroboration of this by any of these unknown 
medics.  Later the Q & A went like this: ñQ  Did you personally ever hear 

anyone say that you --  that they considered him a fink?   
A   No, sir.   Only in generalities.   

Q  What do you mean, only in generalities?   Did you ever hear in general 
say something similar to that to you?   

A   Yes, sir.   It was brought out during a discussion our medical MOS 

training , that it was hard --  well, I got this --  not exactly  --   
Q  Did anyone ever tell you that they thought that he was a fink or anything 

like that ?  

A   No, sir , not Captain MacDonald .ò  So all of these medics told him that 
Mac had the reputation of being a fink, yet not one of them said that they 
themselves believed he was a fink?   

 

So, thereôs no real evidence that anyone thought Mac was a fink.  
 

As for being threatened by drug users Mac, not surprisingly, again 
contradicts himself, saying [in his article 32 testimony] that he was 
threatened on multiple occasions when he was at Cape Fear Valley 
Hospital, later telling Col. Rock that being threatened by drug users was not 
a frequent occurrence.  During his Feb 19th 1971 Pruett/Kearns interview   
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-pruett-kearns_1971-02-

19.html when asked who had threatened him Mac didnôt know any names, 

when asked which hospital it had occurred he could only say: ñI know it 

occurred at Cape Fear.   I can think of at least one specific instance where 

the guy was sitting up on the stretcher and shouting  at me.ò 

This is the Q & A with James Williams re threats: ñQ  To your knowledge, 

did any of these 20 people ever threaten Captain MacDonald?   

A   I knew of only one individual  who was very mad  when he came out of 

Captain MacDonald's office.   

Q  But I'm asking if any of them ever threatened him ?    

A   I was never present  during counseling.   I do not know.   

Q  Did any of them ever in your presence or to you threaten him?   

A   No, they did not .ò  

So, thereôs no real evidence that anyone ever threatened Mac. 

As for the sequence of events after receiving a call at 4:30 am on 17th 

February from Lieutenant Charles Pendlyshok and the time he visited Mac 

in hospital Williams contradicts himself there too.  At the farticle 32 he says: 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-pruett-kearns_1971-02-19.html
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ñA   At  0430 that morning, on the 17th, I was called by Lieutenant Charles 

Pendlyshok, who was my MSC medical supply officer.   His position was staff 

duty officer of the 6th, that morning.   He called me at my home and told me 

that something dreadful had happened  to Captain Mac and his family.   I 

came in to group headquarters .  I spent  approximately two minutes  

talking with Lieutenant Pendlyshok and immediately went over to 

Womack Hospital .ò  He says the first time he saw Mac on the 17th 

February ñwas approximately 1600 hours, at Womack Army Hospital. ò  He 

then says that it was ñOn the evening  of the 17th when I first saw him.ò   

During his 1979 testimony, however, he says: ñI received a phone call 

approximately 4:30 the morning of the 17th from Lieutenant Charles 

Penlishock (phonetic). He was my medical supply officer --  medical service 

corps officer. He was on duty that night for the group. He was also Dr. 

MacDonald's next door neighbor.  He told me that something had happened 

at Mac's house and that there was a murder . I got into my car and I raced 

on to the post  .. . I stopped into the group headquarters . After that , I got 

back in my car and I drove to Corregidor Courts . I stopped, couldn't get 

any information, tried to find out what happened --  where are they?  The 

only thing that I knew was that something had happened. I did not know 

whether he or anybody was alive .   He just said Pendlyshok had told him 

that there was a murder ï notice no-one questioned him on that!  I went 

around the back of the  house  and an MP asked me if I was a medic . He 

said then that the doctor had been taken to the hospital. I didn't know then 

whether he was alive or dead. I got in my car and went to the Provost 

Marshal's Office .  [Military Police Headquarters.]  I went inside to the desk 

sergeant , he referred me back to the back of the building . He told me 

to look up some investigators. It wasn't until about an hour and a half 

after  I had made the initial contact with the desk sergeant that two 

investigators sat down and I told them what had happened the day before.  It 

was in the afternoon, I went to the hospital .ò 

Now observe how the masonic tool Williams exaggerates the facts and 

embellishes the truth re his friendôs injuries, even to the extent that he says 

he hurried out, grabbed the first medic he saw who he told to "Get someone 

in there, I think he's dying ."   Williams didnôt really do that; he had no 

need to behave so dramatically.  This is what else he says: ñOn the evening 

of the 17th  when I first saw him, I walked into the room.   The first 

impression I had was that he had injuries on his forehead that appeared to 

me to be horns  é there appeared to be lumps on his head  and they seemed 



to be the formation of small horns é the contusion on the left forehead 

looked as if it had been bleeding  é the one contusion I thought  I saw on the 

back portion of the head é I could not tell  because the hair was matted, 

whether it was an actual bump or whether it was just matted hair .  It 

appeared to be a lump with matted hair.   When I looked at him, he was 

coming out of sedation .  He was still heavily sedated .  His speech was 

slurred , but we didn't say anything  when we looked at each other at 

first.   Then I told him, "Jeff, I'm sorry."   Again, we paused.   We couldn't say 

anything to each other  é the prosaic thought came into my mind, " My God, 

he's dying ," because he was shocky, he was completely pale, his eye di d not 

appear to be normal, he was having difficulty breathing .  His eyes appeared 

not to focus on me; they appeared rather glazed é he became more 

coherent as the days went on .  I was told prior to going up that he'd just 

come out of surgery  and in my layman's opinion, surgery denotes 

anesthesia; therefore, I assumed he was sedated .ò  

Mac was sedated, but not because of surgery, it was because of his 

emotional state.  Have a read of Dr Bronsteinôs testimony 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/gj-1974-12-04-

bronstein.html  I quote some of the questions and answers: ñA  When I first 

came into the intensive care unit , he was in the glass cubicle and I could 

see him from the door. And he was remarkably pale. He was very upset . He 

had a bruise  on his forehead .  Just a bruise on his forehead.  He had a 

superficial  stab wound of the left upper arm. He had a stab wound down to 

the rectus fascia  in the left upper abdomen. And he had a stab wound in his 

right anterior chest .  His vital signs were normal . And the most remarkable 

thing to me about him was that he was so upset .  He was tearful. He 

was  continually asking me where his family was . At one moment 

talking about one thing and at the next moment talking about 

something else . But always very agitated.  He wanted me to call his mom, 

to call his in - laws . I was very concerned for him and, because he was kind of 

hysterica l  I thought, I wanted him to be sedated . And generally when a 

person has had a head injury, which I felt that he had, and --   

Q Not a serious head injury, I take it.  

A  I thought so because he had a bruise  and he said  that there had been 

times when he had lost consciousness. And this would indicate medically 

that he had sustained a concussion. But I wanted to give him sedation. I 

wanted to give him a narcotic to relax him and I wanted to give him a 

barbiturate to help him to sleep.  I'm sure that he had no other head 

injury  because I went over his scalp and his hair . And I did give him those 

drugs. I gave him a fair amount of them . 
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Q All right. You mentioned a wound in his upper  left abdomen. Is that 

correct?  

A  Yes, sir.  

Q So, it went through the skin, through the fascia and no farther ? 

A  Right . As far as we could tell. And it was obvious, you know, from his 

further course  that this was a good judgment.  

Q Did it require suturing ? 

A  No . 

Q You referre d to a wound in his chest area.  

A  It was a cut in the skin and the soft tissue and it apparently had 

penetrated the chest because on chest x - ray he had a partial collapse of his 

lung with air entering the pleural cavity. He had  a problem called 

pneumothorax.  

Q Was it a jagged  wound with tearing or was it a clean, sharp incision you 

might say?   

A  It was a clean wound . 

Q And relatively small ? 

A  Clean, small, sharp . 

Q Did you arrive in your own mind at a conclusion as to whether or not 

something should be done at that time so far  as the pneumothorax was 

concerned?  

A  I felt that this was also an area of medical judgment. I felt that it could 

either be treated with a chest tube or not . And I left that decision to my 

senior, Dr. Gemma . When I got back about a half hour later, Dr. Gemma 

had inserted a chest tube to re -expand the lung .  Dr Gemma says that Mac 

was only in intensive care because it was more convenient there to put the 

tube in.  He says it was minor surgery; that such procedures are done at 

the bedside under local anesthesia; that it isnôt necessary to go to the 

operating room.  He also states that Mac was never in critical condition; 

that he was not apprehensive that he might die.  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/gj-gemma_1974-11-13.html   

But the reason there was a question in my mind was there was no 

compromise the patient's clinical status . He was not having any difficulty 

breathing  at that time  and also had no circulatory compromise.  

Q Were you concerned about let's say his life, his ability to survi ve the 

effects of the injuries?  

A  No. I was concerned about his emotional status . That was the thing that 

affe cted me the most, the thing that impressed me the most , the thing that 

I had the greatest difficulty, as a physician, in dealing with.  If he had had 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/gj-gemma_1974-11-13.html


more medical problems, then I could have dealt with this clinically and 

gotten my mind off the situation. H e didn't have a lot of other things . And so 

these  were the injuries that he had.  

Q In your professional judgment, it was rather a toss -up as to whether or 

not to put in a chest tube to relieve the pneumothorax or not? That is, it was 

reasonable to expect that without a chest tube he would nevertheless 

make a satisfactory recovery. Is that correct ? 

A  Yes . Or, that if h e didn't you could always put the tube in later.  

Q And actually, in your opinion, it was not an emergency situation that 

required immediate intervention ? 

A  No, sir . 

Q Now, you say that Dr. MacDonald  implored you to stay with him.  

A  Yes. He wanted me to call his mom and he told me  that she might not be 

at home  é he told me  her address or where she was located. And he told me  

that if she wasn't at home she would be at school. And he told me  the name 

of the school or the school distric t. And he gave me enough information  so 

that I would be able to find her. And he also asked me to  call his in - laws and 

to ask them to  come down also.  

Q Now, in that connection, would you say that he was well oriented as to 

time and place? He knew who he wa s? He knew who you were? He knew 

where he was? He knew --   

A  Yes, sir. He was fully oriented .  

Q He knew what the situation was? He had no difficulty in let's say getting 

through to you  or you had no diffic ulty in getting through to him?  

A  No, sir.  

Q As far  as you were concerned he was --   

A  He was oriented as to time and place. He was intellectually aware of what 

was happening. And he was able to communicate to me, you know, 

what he wished for me . The only thing I noticed was that he was upset , 

but he told me this and I wrote it d own.  

Q All right, now, tell us about his interviews with the MPs, the CID, the FBI.   

A  Very early on I think , probably even before I had had a full chance to 

thoroughly examine him  or give him any medication  

Q Well, you said he had a series of visitors  which would include CID agents 

sometime around eight o'clock, and two men, one of whom was an FBI 

agent, sometime around eleven o'clock. And, at this time, would you say he 

was alert ? 

A  He was alert for --  at all times .  

Q Was he respon sive?  



A  Yes.  

Q He was able to comprehend the questions that were being asked of him 

and give responsive replies ? 

A  Yes, sir . 

Q Would you say he did or did not have fourteen ice pick wounds  around his 

belly button?  

A  No. He absolutely did not have any ice pick wounds anywhere on 

his body . But definite ly not around his belly button.  

Q And he had no injuries on his back ? 

A  None . Unless it wa s a small scratch or something.  

JUROR:  Well, the medication you gave Jeff, did you give it to him far 

enough in advance that he could talk to the MPs and the CID's without 

crying wh en they arrived or being upset?  

 

A  Yes. I gave it to him because he was very upset. I gave it to him to try 

and relax him. I wanted to put him to sleep. But I never really accomplished 

what I int ended. I mean I never really knocked him out or made him 

incoherent in any way .ò 

 

So, no mention of slurring; Mac was clearly coherent and very talkative, 

even in the intensive care unit.  He even says so himself.  I quote from 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/claims-facts.html ñI was -- it 

seemed to me that -- no, I honestly can't say that someone said to me, 

gee, you sound confused ."  

 

Dr Bronsteinôs testimony is backed up by Dr Fisher.  He says that ñall of 

Jeffrey MacDonaldôs wounds are compatible with self-infliction.ò  

http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-

31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf  [Interestingly Dr Fisher also states 

that since there was a distinct cooling of the bodies at 4:00 am when 

examined, that would suggest that the victims had been dead for more than 

an hour prior.  He puts the time of death at ñsometime after midnightò and 

sometime before the MPs arrived.   

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1971-04-05-ltr-

fisher2ivory.html  So what was Mac doing from the time he had murdered 

his family until the time weôre told he raised the alarm?  Was that time 

spent with him discussing with his freemasonic friends that he would get all 

the masonic help he needed to convince all and sundry that murderous 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/claims-facts.html
http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf
http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf
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drug-addled hippies were to blame?  See also 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/gj-1974-12-11-fisher.html  I 

quote: ñA  He had a description of an impact to the left forehead, a bruise . 

He had a superficial cut  in the left upper abdomen, which went through the 

skin, but not into the underlying muscle. He had a stab wound  in the right 

chest which had, indeed --  well, the other stab wound in the right chest, 

which was represented by the scar less than half an inch  or about half an 

inch long . And he did have a pneumothorax. One assumes the collapse of his 

lung was associated with that stab wound, since one s aw no other holes in 

his chest.  

He had a cut --  or two small cuts in his left arm. Described in the hospital 

record were four other small puncture wounds  in the left chest.   

Q Are they described as being superficial?  

A  They were described as being superficial  --  just little round holes in the 

skin which penetrated no further and which required no medical treatment  in 

the hospital.  The entire medical treatment in the hospital was the 

application of a bandage to the wound on his arm, another to the 

wound on his abdomen , plus the treatment of his collapsed lung , which, 

of course, did require surgical intubation.  So, the probability that these 

wounds were inflicted by the assailants that are described --  it's just very 

difficult for me to believe . 

Q Could a doctor, with surgical training and working towards being a 

surgeon, inflict a pneumothorax on himself  under controlled conditions that 

would not imperil or endanger his life?   

A  Oh, I think so. Certainly . 

Q And from your observations with respect to Captain MacDonald, 

considering the point where the pneumothorax may have been made --  

slightly below the ni pple and the seventh intercostal space --   

A  The incision was  in the chest wall --  the scar.  

Q Could that have been done by him deliberately  without endangering his 

life?  

A  Oh, in my judgment, yes, sir .  

Q From the records that you reviewed of Dr. MacDonald's treatment in the 

hospital, the observations that were made concerning his vital signs, his 

blood pressure, his respiration, his temperature, his heartbeat, etc., was he 

ever in serious peril  as a result of whatever happen ed on the night of 

February 17?  

A  No, sir, not in my judgment. He was at no time in significant peril , really. 

He did require treatment, but the treatment was simple and successful .  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/gj-1974-12-11-fisher.html


Q And there were no signs of neurological d amage and only a few 

superficial marks  on his body, plus this pneumothorax condition ? 

A  Certainly nothing according to the records, nor did I elicit anything in 

talking to those physicians  when I interviewed them. ò 

Bronsteinôs testimony is also backed up by SSG Wallace Henniger, medical 

corpsman, who says that MacDonald could have walked into the hospital 

and it wouldnôt have done him any harm.     

http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-

31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf     

On September 4th 1974, during the grand jury investigation, Mildred Kassab  

testified that she went to visit MacDonald in the hospital the evening of 

February 17th 1970 and that: ñHe was eating dinner with apparent 

enjoyment and sitting up  éò  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/claims-facts.html 

And from the Feb 19th 1971 Pruett/Kearns interview: ñYou maintain that you 

were struck on the head two or three times.   From your medical records, 
and the physicians that looked at you, this is not substantiated .ò  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/mac-pruett-kearns_1971-
02-19.html  

The CID report concludes: ñAll of Jeffrey MacDONALDôs wounds are 
compatible with self-infliction.  Taken together they do not support the 
allegation of a significant physical attack by one or more assailants.ò    
http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-
31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf  

So, once again we have a farticle 32 witness who contradicts himself, and 
we have more conflicting stories.  MacDonaldôs testimony obviously cannot 
be trusted, and neither can the word of his close friend James Williams 
since he also exposes himself as a liar and clearly has a penchant for 
exaggerating, embellishing and distorting the truth.  There is no real 
evidence that soldiers needed drug counseling or that there was a drug 
seminar, and no evidence that Mac counselled anyone or that he reported 
any drug addicts to anyone.  Nor is there any evidence that he was 
accused of being a ófinkô.  And why would he be?  No hippy or anyone else 
ever threatened Mac or wanted to do him or his family any harm.  There is 
no evidence for that.  Mac alone murdered his family.  We can therefore 
conclude that Macôs friend James Williams is just another lowlife, lying 
masonic sell-out who has been handsomely rewarded for playing his 

http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf
http://www.crimearchives.net/1979_macdonald/cid/1972-05-31_cid_investigation_rpt_final_pt1.pdf
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part in a masonic charade, the purpose of which was to show that there 
was a motive for drug addicts to enter the MacDonald home and wreak 
vengeance. 
 
The idea that the army believed MacDonald dunnit and that they were 
trying to bring him to justice was all pretence.  The reality is the army 
closed ranks to pervert justice and protect a murderer.  These key 
Article 32 testimonies just ooze freemasonry.  Course masonic 
involvement is the crime that must be protected.   
 
The freemasons are the biggest bullshit artists/dirtiest liars/most 

dangerous criminals on the planet. 

And for anyone who needs more proof that this protector of a baby killer 
Major James Williams is a lying scumbag of the highest degree, this is 
what he says in August 1979 ï more than 9½ years after the murders ï in  
answer to the question: ñDo you have an opinion, Major Williams, as to Dr. 

MacDonald's character in regard to whether he is violent or assaultive 

toward children ?ò he says he believes Mac to be ñincapable  of that type of 

action .ò  And in answer to the question ñbased upon your knowledge and 

contacts with Dr. MacDonald, having worked with him, do you have an 

opinion as to whether he is a truthful man  or not ?ò James Williams says: ñI 
believe him to be a truthful man; yes .ò 

 

So, who else was willing to lie at the farticle 32 military hearing, and 

risk being locked up for perjury in his efforts to support the lying murdering 

monster MacDonald and his lying masonic army?  Well, just another of 

Satanôs little helpers; just another fool who was willing to sell out to the 

masonic powers ï William Edward Posey 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-13-a32-posey.html  

[Aug 13th 1970.] 

This liar was another extremely valuable witness to the masons because 

he testifies that he had seen Helena Stoeckley who regularly wore hippy 

attire which included a blonde wig, floppy hat and shiny boots returning to 

her apartment not long after the murders; also that one of her friends was a 

black man who used to wear a confederate jacket all the time, and that the 

man shown in óExhibit A-36ô looked similar to the man who drove the blue 

Mustang because of his hair style, his big eyebrows and his mustache.  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-13-a32-posey.html


Warren Rock includes Poseyôs testimony in his list of ñevidentiary  [LOL. 

Rockôs idea of evidence is masonic story telling] factors supportive of the 

accused ò.  He states: ñ(18)  One witness (Posey) observed a girl Stoeckley 

coming home in a car with at least two males during the early morning 

hours (0345 -0430) on 17 February  in the Haymount section of Fayetteville, 

North Carolina.  He described her as a "hippie" type who frequently wore 

attire similar to the accused's description of the female assailant . The girl 

told Posey she was "stoned" and had no alibi for her whereabouts  that 

night.  She was subsequently interviewed by CID Agent Ivory and he 

obtained the same information.   

 

Posey, a reluctant witness , testified on 13 August.  He had never previously 

provided this information to police authorities stating he was fearful of t he 

possible consequences from members of the hippie community .ò  That is the 

pretence.  Poseyôs testimony is clearly just another masonically 

rehearsed script.   

Posey was never a óreluctant witnessô, he was not fearful of any hippies; 

that became evident when he took a polygraph test which revealed that he 

had lied through his teeth when ógiving evidenceô at the farticle 32 and 

when he gave statements to CID investigators.  He even made admissions 

as follows:  

[a] That he did not believe his residence was unlawfully entered on 16th 

August 1970. 

[b] That a butcher knife found in the bedroom of his residence following the 

alleged housebreaking incident had probably been left there by his wife 

who kept it there for protection. 

[c] That he did not observe Stoeckley dismount from an automobile on the 

morning of 17th February 1970. 

[d] That he does not know that the automobile observed near Stoeckleyôs 

residence was a Mustang.  

[e] That he is not positive that the morning he observed Stoeckley walking 

to her residence from the direction of a parked automobile was the date of 

the homocides. 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1cid_posey_poly_1971-06-

13.html    

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1cid_posey_poly_1971-06-13.html
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Incidentally isnôt it funny how a ónobodyô such as William Posey can be 

exposed as a liar but not the óimportantô folk ï the óhigh upsô such as the 

Captains/Lieutenants/Corporals, the CID investigators etc etc.  You donôt 

get to be in a position of authority or to climb high up any career ladder 

unless you are approved by the freemasons; and they will always protect 

their own.         

This scumbag Posey was exposed as a liar in 1971, but that didnôt stop 

him lying at the 1979 trial when he testified on voir dire, thankfully in the 

absence of the jury http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt_1979-

08-17_posey.html   http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-

1979aug20-posey.html  

Poseyôs statements in 1979 clearly contradict what he had stated in 1970.  

The lying shit even contradicted himself on his address, stating at the 

farticle 32 that he lived at 1106 Clark St and then saying during his 20th 

August 1979 testimony that his address at that time was 1108 Clark St!  

And statements made during his farticle 32 testimony were also 

inconsistent or should have been challenged or clarified.  For example, he 

says that sometime between a quarter to four [the time weôre told Mac 

informed the army authorities of the murders] and four-thirty in the 

morning he awoke to visit the loo when he heard a car next door ñwhip in, 

real fastò.   He confirms that he had never before awoken at that time so 

how did he know it was within that time range?  [He says he ñdidnôt look 

at the time , exactly what time it was .ò]  Why wasnôt he asked that 

question?   

Posey also says in 1970 that he had observed Stoeckley in funeral attire 

sitting alone in her apartment on the day of the funeral which was on the 

21st February, that a day or so after the funeral she left.  He also says that 

he had a conversation with Stoeckley a week or two after the murders; that 

within a few days of that conversation she left.  And when asked to confirm 

that heôd seen Stoeckley twice since the 17th to talk to her he says that 

Stoeckley ñstayed  around there after that for a while , but then she left  and 

Iôve only seen her twice since she left.ò   So why wasnôt that inconsistency 

challenged?  

During his August 17th 1979 testimony Posey repeated the lie that 
someone had broken into his house. 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt_1979-08-17_posey.html
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The following are some more contradictory statements:- 

He says on 20th August 1979 that he saw Stoeckley between 4:00 and 4:30 
am on 17th February; that he knew it was that time because for years he 
had been going to the bathroom between 4:00 and 5:00 am every morning.    

During his farticle 32 testimony he says Stoeckleyôs hair when he saw her 
at around 4:00 am on February 17th was brunette and shoulder length, 
during his 20th August 1979 testimony he says he didnôt take note of her 
hair, he didnôt know if she had her blonde wig on.   

During his farticle 32 Posey says he didnôt know what Stoeckley was 
wearing when he saw her that morning getting out of the Mustang; on 20th 
August 1979 he says she had a purple blouse on [on 17th August 1979 he 
says she had a purple vest on.] 

Posey says during his farticle 32 that Stoeckley used to wear all purple 
silky outfits with a vest and a white blouse; in 1979 [Aug 20th] he says the 
blouse was purple.  

In 1970 Posey didnôt know if the Mustang that he says he saw Stoeckley 
exit on 17th Feb was the same blue Mustang that heôd seen there lots of 
times before; in 1979 [20th Aug] Posey says that it was the same one.  

Now take a read of Helena Stoeckleyôs August 17th 1979 testimony 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1979-08-17_tt_hs.html 
She had an inkling soon after the murders that she was being set up.  She 
states that about a week and a half after the murders she had a 
conversation with Bill Posey whereby she says he ñseemed to be trying to 

put me on the spot  or something. ò  

Also during that testimony she says that she was joking when she told 

Posey that his wife had better keep her door locked, because ñHe was 

leading me on  in this conversation, and I felt like he was trying to make me 

say things that I didn't want to say .ò  

Little did she know that the lying little puppet Posey was being paid by the 
masonic mafia to try and get her to admit to being a party to murder.  
During his farticle 32 performance he says: ñé she said that she didnôt think 
she could kill anyone because she wasnôt that type of person that, you know, 

was hos tile, and I said, ñWell you could have just been holding the 
light ò.ò 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1979-08-17_tt_hs.html


Note sleazy Segalôs focus on Stoeckleyôs use of drugs and her interest in 

witchcraft ï rituals, animal sacrifice, killing cats, use of candles, black attire 

é  The masons of course knew Stoeckley very well long before the 

murders ï they knew what she wore, and they knew that she and her 

friends did strange things at all hours whilst under the influence of drugs.  

They also knew that words such as ópigô, óacidô and ógroovyô were common 

at the time of the murders.  [Mac ï in agreement with his masonic mates ï 

says that the woman in the floppy hat was chanting ñAcid is groovy; kill the 

pigsò.]    

Note also how the filthy pig Segal bullies and threatens the totally innocent 

Helena Stoeckley to try and get her to incriminate herself in order to get his 

client ï the Ice Pick baby killer ï off the hook.  Have a read of this Q & A 

[from Stoeckleyôs testimony] for an example of that bastardôs disgusting 

thuggish behaviour:- 

ñMR. SEGAL:  At this time, Your Honor, I ask for leave of Court to take this 

witness as on cross, because she is a surprise and hostile witness.   

I represent to the Court that during the interviews with me and with other 

persons present she stated that when she looked at the picture she had a 

recollection of standing over a body holding a candle , se eing a man's body 

on the floor.  

The photograph that I showed her of the bedroom of Kristen MacDonald: 

during the interview yesterday, she stated that she reme mbered riding the 

rocking horse when she looked at that picture . 

She also stated yesterday she remembered standing at the end of the sofa 

holding a candle . She also said when she saw the body of Kristen MacDonald  

--  the one when she was clothed, with the b aby bottle --  that that picture 

looked familiar to her . 

That scene looked familiar. She also said when she was shown the 

photograph of Colette MacDonald  --  the same one I showed her today --  

that she said that the face in that picture looked familiar , exce pt that the 

chin was broken and made it a li ttle hard.  

She also stated that she was standing of the corner of Honeycu tt across 

from Melonee Village . 

She has a recollection of standing there during the early morning hours of 

February 17th, 1970 . She further stated yesterday, and I intend to ask her 

now, that she has a recollection of standing outside the house looking at her 

hands and saying, "My God, the blood; oh my God, the blood ."  

She said that took place February 17, 1970. There are witness es to each 



of these things .  Christina adequately addresses the ówitnessesô here 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/corner-2011-05-15.html  I 

must say, Your Honor, there were persons present the entire time this took 

place .  The only person present was his client ï the murderer Mac.   
I intend to now ask her directly each of these questions. If she refuses or 

denies her statements I ask for leave to confront her :  

"Did you not say that yesterday when you were confronted with these 

photos?"   

If she persists in denying it we will of course impeach her  as we have the 

right to impeach her under the rules. Although we have called her as a 

witness, there are rules that pe rmit that to be done . 

When I am done with that I intend to turn her over for cross -examination.   

That scumbag Segal should have been impeached ï for harassment, 

perjury, perverting justice, aiding and abetting a murderer é 

MR. BLACKBURN:  Of course, I was not there when she talked with the 

Defense yesterday, but in her interview with the Government none of those 

statements were made . She specifically told us --  

 

THE COURT:  (In terposing) Did you ask her any?  

 

MR. BLACKBURN:  Yes, sir. She specifically told us that she had been shown 

the photographs and we asked her, " Did you recognize any of the scenes  in 

those photographs?"  

The answer was no . I asked her, " Have you ever been in that house ?" She 

said no . I said, "Do you know anything about that?" "No." " Who do you think 

did it ?" " Dr. MacDonald ." You know, it just went one right after the other .ò 

 

Thankfully the wise old judge Dupree was quick to slap Segal down.  I 
quote:  
 

ñTHE COURT:  I have detected nothing in the demeanor or answers or 

anything else in this witness to indicate any hostility whatever  to your 
questioning. She has answered the questions forthrightly and intelligently , 

and I see no reason to vary the rule.   
 

MR. SEGAL:  My point would be --   
 

THE COURT:  (Interposing) Mr. Segal, look --  you spent virtually all day 

yesterday at the expense of the Court and the jury with leave to examine 
this witness. You wanted 30 minutes. You extended it to 45, and hour and 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/corner-2011-05-15.html


15 minutes, and finally it ran the gamut of the whole day . W e did nothing 

yesterday while you could explore this thing .  
Now, I don't think it is fair for you to come now and to establish her 

version of the testimony  through this witness , who has exhibited no 
hostility at all , and I am not going to let you do it. ò 

 
And: 
 
ñTHE COURT:  You have a witness who apparently is doing a pretty good job 

at it . You are up here just to see if you may vary the form of the 
questioning, so that you may give her the answers  in the question, and 

that is what I am precluding your doing  right now .ò  

 
And the prosecutors acknowledged that Stoeckleyôs presence in court was 
a red herring. 
 
Course there was never enough evidence to charge Stoeckley with murder 
or with being an accessory to murder, but the masons made sure there 
would be enough rumour to show that Stoeckley and her mates might have 
had something to do with the murder which would be enough for the 
disinfo agents and masonic media to convince the public that Jeffrey 
MacDonald was the victim of a gross miscarriage of justice.  
 
So why would William Posey tell a pack of lies ï on oath ï at the article 32 
military hearing and at the 1979 trial?   Well, for some sort of masonic 
reward ï money probably; and I bet it was a lot more than the $100 - $150 
he claims he received for his moving expenses; I bet it was more like the 
$5000 reward that was being offered by slimy Segal and his masonic mate 
Eisman for ñinformation leading to the conviction or arrest for the murderò.  
And why was Posey never charged with perjury?  Well because he was 
protected by the same masonic super power who rewarded him for lying 
his head off at the farticle 32, to CID and during his 1979 testimonies. 
 
When you serve the bastard freemasons in some way you get 
protection and rewards, when you piss them off ï whether 
accidentally or deliberately ï you get persecuted; and that 
persecution will be in any and every way imaginable.       
 

And who else says they might have seen something to indicate that 
persons other than Mac might have been responsible for the murders?  



Well Specialist Fourth Class Kenneth Mica (MP) .  He testified 

on July 7th and 8th and August 10th 1970 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-07-a32-mica.html  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-08-a32-mica.html  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-10-a32-mica.html 
and also during the 1979 trial 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-19-mica.html 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-20-mica.html  

This is what Warren Rock states: ñSP4 Kenneth C. Mica, Company A, 503d 

Military Police Battalion, Fort Bragg, North Carolina, who previously testified, 
stated he was en route to 544 Castle at approximately 0345 hours on 17 

February.  The patrol vehicle he w as in stopped for 4 or 5 seconds at the 
corner of Honeycutt Road and North Lucas Street.  Mica was in the passenger 

seat and, looking through the plastic side window of his jeep, saw a female 
standing on the corner.  He estimated her age to be between 20 and  30 

years.  She was wearing a wide brimmed hat, raincoat cut above the knees 

and she had "pretty nice legs ." (p 1023)   So he noticed she had nice legs, 
therefore she couldnôt have been wearing boots; she was just a woman 
who wore a wide brimmed hat [not even a floppy hat.] 

When shown a composite drawing of the face of the female (Exhibit A -31) 
Mica stated it could possibly be the person he saw ; however, he admitted he 

could not identify any specific features of the girl. ò  

Who knows if he did or didnôt see a woman who might have vaguely 
resembled Helena Stoeckley.  What is pertinent is Micaôs testimony canôt 
be trusted either.  He also continually contradicts himself; or he gives 
ñdonôt knowò or nonsensical answers or an unclear or implausible account; 
all of which go unchallenged. 

For starters Mica wants you to believe that Mac was drifting in and out of 
consciousness ï he ñwould start quivering, his teeth were chattering, and 

his eyes would just close and he would seem to black out ò, and that Mica 
had to administer mouth to mouth resuscitation ñat least three times, 

possibly more ò, however despite being in such a bad way, Mac was able to 
struggle with Mica [he was trying to push him off and get to his wife] whilst 
Mica was struggling to restrain him!  In view of the fact Mac was not 
attacked by anyone since he is the murderer, and since his self-inflicted 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-07-a32-mica.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-08-a32-mica.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-08-10-a32-mica.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-19-mica.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-20-mica.html


injuries were minor, the idea that Mac was ever unconscious or that he 
ever stopped breathing is a bit of a tall story.    

When asked about Lieutenant Paulk ï ñWhat did you observe, if anything, 

about where he went or what he did? ò  Mica replies: ñWell, sir, I don't 

remember seeing him in the house at that time .  I remember passing 
Specialist Williams in the hall, getting back  to Captain MacDonald,  kneeling 

down next to Captain MacDonald, and then after I looked back over my 

shoulder, I had my back to the doorway, I saw he's been there .ò  Huh?  He 
saw heôs been there, but doesnôt remember seeing him in the house at that 
time?   

Now before going any further, a quick reminder here that the masons want 
you to believe that the Article 32 revealed a seriously flawed investigation 
into the murders such that the army had no choice but to dismiss the 
charges against MacDonald.  Macôs masonic friends in the media, and the 
shill repeaters want us to believe that the masonic controlled army botched 
the investigation; that evidence was 
lost/tainted/destroyed/mishandled/poorly preserved/tampered with.  They 
are telling us that the governmentôs staged [it was staged ï but not just by 
Mac] crime scene theory [overturned furniture, overturned flower pot etc] 
quickly fell apart when it was revealed during the Article 32 proceedings 
that much of the óconfusionô was directly a result of crime scene changes 
made by on-the-scene personnel such as military police and ambulance 
attendants.  What no-one is telling you is that the testimonies of ALL those 
who allegedly attended the crime scene soon after the murders CANNOT 
BE TRUSTED, since ALL of them are proven liars; neither is anyone telling 
you that the farticle 32 proceedings was a dirty masonic charade, and that 
the men in charge and all the lawyers earned big bucks play acting.   

With that in mind take a look at the questioning of Mica re the plant pot.  I 
quote from his 8th July 1970 testimony: ñQ  Now I would ask you please to 

look further at the photograph  marked as A -8 and tell us whether there is 
anything else there in that photograph that appears different than 

the living room scene appeared to you as you came in ?  
A   Yes, sir.  

Q  What is that?  
A   It appears to be the white flower pot .  

Q  Now what is different about that white flower pot in the photogra ph than 
as you recall seeing?  

A   Well, in this photograph  it is standing on what appears to be on its 
base .  I remember it as being on its side .  



Q  Do you have any doubt in your mind now when you first came into the 

living room , after Captain MacDonald was carried out  that that white 
flower pot was lying on its side , rather than standing on its base as it 

appears in the photograph ?  
A   No , sir. ò   

I now quote from just a little bit further on during the same Q & A with 
Segal: ñQ  The  white flower pot was still lying on its side as you had 

observed it ?  

A   No , sir.  
Q  What position was it in?   Was it on its base?  

A   It was on its base .  
Q  And how had it gotten from its position of lying on its side to standing on 

the base ?  
A   I don't know for certain, sir, but I believe it was that man who sat on 

the couch.   I believe he sat it upright .   This man is referred to as the 
unidentified man who wore blue jeans.   
Q  But that, of course, was not the way that the pot had originally been 

seen by you when you first had occasion to go into the MacDonald 
living room and make observations of the arrangement of the items 

there ?  

A   That's right, sir, I don't remember it that way .ò  Notice how sly 
Segal helps Mica cover up the fact that he contradicted himself, since 
he earlier said that he saw the flower pot on its side, even after Mac had 
been carried out [not just when he first went and looked into the living 
room]; that it was only in the photo that he saw it on its base.  Notice the 
other lying lawyers, the so-called óinvestigatingô officer and his lying 
loathsome legal advisor ignored that gaffe.  

During his 19th July 1979 testimony Mica says that the flower pot was on its 
side but that during the time he was in the MacDonald house the pot was 
moved to an upright position.  I quote: ñA  At that time, I believe the flower 

pot  was still on its side . 
Q Did it remain on its side while you were there ? 

A  No, sir; it didn't .  
Q What happened to it?  

A  A medic or an ambulance driver  walked across and turned it .     

Q During the remainder of your stay in that living room area , what was 

the physical position of the flower pot ?  
A  As far as I remember,  it was standing 

upright .ò http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-19-
mica.html  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-19-mica.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-19-mica.html


As for the person who supposedly moved the flower pot Mica says on July 
20th 1979 ñWhether or not it had been moved prior , or if he  had actually 

stood it up himself the first time, I don't know ò 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-20-mica.html]   

On 19th July 1979 Mica says that a medic or an ambulance driver turned 
it onto its base.  On 20th July 1979 when asked what the position of the 
person who moved the pot was, he says he believes he was an 
ambulance driver; indeed he even told the man to ñput it back down .  I  

told him, I  said, "Don't touch it; put it down.  At that time I believe he 

stood it up on its base .ò  On 8th July 1970 however Mica says that a 
[supposed] unidentified man who wore blue jeans ñwalked past the coffee 
tableò whereby he ñbent down as if to pick up somethingò.  When asked if 
this person, who he thought might be an ambulance driver [when asked if 
he was an MP or medic he wasnôt certain] was attempting to turn the flower 
pot upright from the lying down position, Mica said he didnôt know.   

And, um, didnôt he say that he instructed this man to put the pot down, in 
1979?  That wasnôt what he said in 1970.  On 8th July 1970 he said: 
ñSomeone said, and again I don't know who  it was  that said it, but 

someone said , "Don't touch anything," and he said, "Oh." ò   

And on 20/7/79 he says: ñA  I saw a white --  what appeared to be a white 

plastic pot and a plant with the root ball attached, but they were not 

together . They were separate. The pot and the plant were separate .ò  Isnôt it 
funny that he didnôt mention that in 1970.    

As for how many MPs were in the room at the time that the mystery man 
moved the pot, on 20/7/79 Mica says: ñA  I believe there were --  I would say 

possibly three, possibly more .ò  When asked if he could recall who they 
were he says: ñA  Myself, I believe Lieutenant Paulk  was still there, and I 

think Sergeant Tevere  was also still there. ò  That was not his recollection on 
July 8th 1970.  He doesnôt mention Tevere, he names ñSergeant Hageny  

and Sergeant Caldwell ò as well as ñLieutenant Paulk  and myself, and 

possibly one of two MP's .ò 

Notice the silence from the so-called óalternative mediaô on those 
contradictions!  This is what the lying masonic controlled Warren Rock is 
telling you: ñThere is conflicting evidence as to the degree the crime 

scene was preserved  from the time the first MP arrived on the crime scene 

and until photographs were taken  some minutes later .  The point being 
made remember is that the photographs reflect an altered crime scene.  
The NWO shills are telling you that it was proven at the farticle 32 that 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/tt-1979-07-20-mica.html


things were moved by the MPs or medics prior to the arrival of CID.  The 

controversy specifically relates to the fact of whether or not the white towel 

and blue  pajama top were on Colette's body when first seen by the MPs, the 
location of the handset of the telephone in the east bedroom, the relocation 

of the white flower pot holder in the living room by some unknown 
individual  and the number (12 to 14) of military police, CID agents, and 

medical personnel initially in the apartment and their movements through 
the rooms with the chance of inadvertently altering the crime scene .ò  

Jesus fucking wept, anyone who believes the bullshit that there was 
anyone unknown at that crime scene needs a serious check-up from the 
neck up.  And Rock, Beale, all the lawyers and all the other criminals who 
participated in that farticle 32 hearing want you to believe the shite that 
several months after the murders said person was still unknown!!! 

Folks, remember, this is all masonic pretence, we have no idea what 
happened at Macôs apartment soon after he slaughtered his family ï we 
donôt know who turned up or who moved the furniture; all the information 
presented can be taken with a pinch of salt since Mica and all the other key 
witnesses [including all the MPs and CID agents] are liars.     

Here are some more contradictions in Micaôs testimony:- 

July 19th 1979 testimony: ñQ How many times, if you recall, did you go near 

the area of Castle Drive ? 
A  I don't recall .  

Q More than once?  
A  I would say either on Castle Drive or on a street that intersected it, we 

went past it .ò 

July 7th 1970 testimony: ñQ  In  patrol that night did you pass the 544 Castle 

Drive area ?  
A   Yes, sir.   

Q  About how many times?   
A   I'd say at least six or seven times .ò  

July 19th 1979 testimony: ñQ Did you know any of those Military Police in the 

front area?   
A  Yes.  

Q Who were they?  

A  Lieutenant Paulk was there with his driver . 

Q Do you know who his driver  was?   

A  I believe it was someone called Dickerson .  



I don't know what his rank was. I don't recall what his rank was. Tevere 

was there with his partner . 
Q Do you recall his partner's name ? 

A  No, not at this time. There may have been one  other patrol there, but I 
don't recall .  

Q How many Military Police were th ere at that point, if you know?  
A  I know of at least four . 

Q Besides you and your partner?  

A  Yes.ò  On July 8th 1970 Mica says there were at least six other MPs there 
and was able to name, in addition to Paulk and his driver Dickerson and 
Tevere, Sgt Hageny and Specialist Williams.   

July 19th 1979 testimony: ñQ After you went to the front of the apartment, 

what did you do?  
A  We waited around for a minute  and at that time I believe I heard Sergeant 

Tevere come around from the back of the house, come up along the side of 

the house, and he yelled something about "getting Womack ASAP." ò  On 
July 7th 1970 he says they stood there for a few minutes. 

July 19th 1979 testimony: ñA  Jeffrey MacDonald was lying off to her side. It 

would have been her left side .ò  On July 7th 1970 he says Mac was lying 
on the right hand side of his wife. 



Mac would have had to have been on Coletteôs left side:-

 

July 19th 1979 testimony: ñA  At that time, I believe myself and Sergeant 

Tevere  started down the hallway of the house. ò  On July 8th 1970 he does 
not say Tevere went with him down the hallway, he says Specialist 
Williams was already down the hall.  

July 19th 1979 testimony: ñQ In that particular room , sir, was the light on or 

off?  
A  The light was off.  

Q What i llumination, if any, was there?  

A  The hall light was on , and I believe there was a light in the kitchen area 

someplace. ò  On July 7th 1970 when asked about lighting Mica says that 
there was light from the ñkitchen or the dining areaò and the master 
bedroom only.  There is no mention of the hall light being on.   

July 19th 1979 testimony: ñA  He told me there were four people: three males 

and a female. One of the males was black. He was wearing a fatigue jacket, 

and I believe he said it had Army stripes --  Sergeant stripes .ò  In 1970 he 



does not state that the negro wore a fatigue jacket with army stripes.  Mica 
says he was relaying to his colleagues everything Mac was telling him, so 
that a description of these four óintrudersô could be broadcast over the radio 
for those patrolling to ókeep a look outô.  Not that such a broadcast was 
really made of course ï this is all pretence remember.   

July 19th 1979 testimony: ñThe female white he described as having blonde 

hair, muddy white  boots, short skirt , holding a candle. ò   In1970 he does not 
say that the boots were white or that the female wore a short skirt. 

July 19th 1979 testimony: ñA  He stated that they  kept saying, "Acid is 

groovy. Hit  the pigs. Hit them  again. Kill the pigs." ò  In 1970 [July 8th] Mica 
says ñShe  kept saying, "Acid is groovy.   Kill  the pigs.   Hit him  again."ò  

July 19th 1979 testimony: ñQ Now, Mr. Mica, during this time that you were 

in the master bedroom , besides Colette and the Defendant Jeffrey 
MacDonald, who else, if anyone, and if you know, was also in that room?   

A  Myself , Sergeant Tevere, John Sellick, Mario D'Amore,  Sergeant Duffy, 
Lieutenant Paulk . I believe Sergeant Hageny came in . And I believe Spec. 4 

Morris also came in  for a short period. ò  In 1970 [July 8th] Mica says there 
were three or four MPs in the master bedroom, but [apart from Tevere] he 
couldnôt be sure who they were.  He says that he had his back to the 
doorway and Paulk and a group of people were standing behind him.  
Asked if he meant toward the hallway or toward the utility room he said 
toward the utility room.  When asked if other persons entered/left the 
master bedroom he says he couldnôt be certain, but he remembered two 
others ï Specialist Sellick and Specialist Four Demon.    

July 19th 1979 testimony: ñA  The  only thing I observed anyone touch in the 

master bedroom was Sergeant Tevere picked up the phone that was on the 

dresser . 
Q When he did that, what, if anything, did you do ? 

A  Told him to put it down . 

Q What did he do?  
A  Put it down .ò 

That is not how it was portrayed in 1970.  On 8th July 1970 the Q & A was: 
Q  Specialist Mica, I gather from what you are saying that you did observe 
the telephone very shortly after you came into the master bedroom?   

A   Yes, sir.   
Q  And what was there that you observed abo ut the handset  part of the 

phone?   
A   Well, sir, it was off the --  it wasn't in the cradle.   It was off the cradle and 



I believe it was laying on the dresser  next to the phone.   

Q  Well, when Tevere was told or someone was told to do what about that 
phone ?  

A   Yes, sir, I believe the radio message was that as soon as someone 
got inside the house, pick up the phone  and let them know what the 

situation was, when we were inside and everything was under control.   
Q  And did Tevere do that when he picked up the  telephone to speak into it ?  

A   Yes, sir.   
Q  Do you know what he said at that time?   

A   Yes, sir, I believe he said the line was dead.   
Q  He said the line was dead?   

A   I believe so.   
Q  Did you observe what he then did with the telephone ?  

A   He put it  down , but I did not notice where .ò  [On 20th July 1979 Mica 
says: ñI believe he put it down basically right where he had picked it 

up.ò]  

Youôll notice that no-one exposes that contradiction either [Mica and all the 
others who apparently attended at the crime scene could never be exposed 
as liars]; Rock tells you about the ócontroversyô relating to ñthe location of 

the handset of the telephone  in the east bedroom  éò   

Here are some more contradictions in Micaôs testimony:- 

July 19th 1979 testimony: ñQ After he did that, what, if an ything, did you 

observe him do?  

A  Somebody yelled, "Don't touch anything." He continued and he walked 
over and sat down at the couch . 

Q What, if anything, did you say  to him?  
A  I  said , "Get up, " you know. He walked back to where he was and just 

stood there.ò  On 8th July 1970 Mica says that the óunidentifiedô person ñsat 
down on the couch and someone  said to him, " Hey, don't sit down ,"ò  

July 20th 1979 testimony: ñQ What  did you believe was the nature of the 

emergency that you were responding to at that time?  
A  That was given over as a domestic disturbance .ò     

July 8th 1970 testimony: ñA   Yes, sir, I was standing outside the house at the 

front door.   There were already  five or six people up there knocking on the 
door.   And I said to my partner, I said, "Well, let's go.   It must be  a regular 

disturbance ."   And I was about to leave. ò  In 1970 he assumed it was a 
domestic disturbance i.e. it wasnôt ógiven overô as one.  



July 20th 1979 testimony: ñQ Now when you arrived at the MacDonald house, 

how many other Military Police vehicles  were already there?  

A  There were two that I am certain of . There possibly could have been  
more.   

Q And the two that you were certain of, one of them was the vehicle which 
contained Lieutenant Paulk  and his driver, Sergeant Dickerson ?  

A  Yes, sir.  
Q The other would be the vehicle which Sergeant Tevere , and I think it's 

probably Specialist D'Amore , was in?   

A  Yes, sir.  

Q Then there is your vehicle with you and Specialist Morris?  
A  Yes, sir.  

Q You had the impression that there may have been even additional MP 

vehicles ?  

A  It is possible .ò  In contrast he says in 1970 that there were at least three 
other military vehicles there, also that in addition to the above names he 
was able to name Sergeant Hageny and Specialist Williams.  He did not 
name DôAmore.    

July 20th 1979 testimony: ñQ Well , where were these various Military 

Policemen when you came up?  
A  I believe Paulk, and possibly Tevere, were at the front door , and the 

others were standing back towards the sidewalk . 

Q So there were two military persons on the steps , and the others  --  

wh atever number they were --  were standing about 14 feet away .ò  

However on July 7th 1970 Mica says: ñA  Well my partner and I walked up 

to the front door .  There was already a few MP's standing up there knocking 
on the door  trying to get in.ò 

July 20th 1979 testimony: ñQ What did you do then as you came up to this 

group of men?  
A  I believe I asked what was going on --  if they had gotten in to the house. 

They said, "No, evidently it's the wrong address ."ò  They said itôs the wrong 
address!  So why were they banging on the door?  Why werenôt they 
hotfooting it to the correct address?  On August 10th 1970 Mica says there 
was some mix-up as to the address; that he and his partner had gone 
ñdown North Dougherty to begin withò as they had been given ñthe address 
of 544 or  534 North Dougherty ò.  Well which number on North Dougherty 
were they given ï was it 544 or 534?  Course if the actual radio 
messages/telephone calls which were made to the first responders were 



published weôd find that a mix up re the address is just more of the same 
shiny masonic bullshit.  

July 20th 1979 testimony: ñQ Had the screen door closed behind Tevere 

when you got there ?  

A  I  believe it may have . 

Q And how did you get through the screen door?  I assume you grabbed the 
door at the handle and went in?  

A  I opened the door and went in .ò  On July 7th 1970 Mica does not say that 
he opened the screen door.  He says: ñA   Well, we found the screen door 

on t he house closed .  The inside door was open.   At that point Sergeant 
Tevere was ahead of me.   He opened the screen door  and we went 

through .ò 

July 20th 1979 testimony: ñA  I tried to get as best a description from Captain 

MacDonald as I could about the girl. He was mumbling something about her 
muddy white boots. He remembered muddy boots. And also I believe there 

was some type of a light  on her face. I believe he said possi bly a candle .  
Q I'm sorry. You said Dr. MacDonald told you that the girl had some type of 

a light on her face ?  
A  Yes , sir.  

Q You understood him to say that he believed that it was a candle ?  
A  I believe that is what he said. Yes, sir.ò   

July 8th 1970 testimony: ñQ  And did he indicate anything more about the 

candle  that she was carrying, whether it was lit  or not ?  

A   No  sir, not that I remember.ò 

July 20th 1979 testimony: ñA  I don't recall if I said anything to them, but I 

did pass on what Dr. MacDonald was telling me as far as the description of 

these four individuals.  
Q Did you pass that on to Lieutenant Paulk  or to someone else?  

A  Again, Tevere was behind me , and I know somebody  in that room had a 

pad . I am almost  positive they were writing it down .ò  On July 8th 1970 
Mica was sure he repeated the info to Paulk; he also believed Paulk was 
the one writing it down: ñQ  You were repeating that to Lieutenant Paulk ?  

A   I believe it was Lieutenant Paulk .  There was a group of people standing 
behind me but I believe he was the one that was writing it down .ò  

July 20th 1979 testimony: ñQ But it was a piece of blue material?  

A  Yes.  

Q Where did you see this blue material ?  
A  That was --  again, that was partially on the body of Colette  MacDonald , 



and I thought --  again, Dr. MacDonald and the body of his wife were close 

together at that time. It was partially draped onto Colette MacDonald's body, 
and I guess underneath Dr. MacD onald's .ò 

July 8th 1970 testimony: ñQ  Would you be good enough to also examine A -5 

at this time and describe for the court if there is any differences in terms of 
the covering of the body of Mrs. MacDonald?  

A   Just the white towel which I don't remember seeing, and also this blue 
cloth.   I don't remember seeing that .ò 

This blue material you will remember is referenced in Rockôs report ï he 
says: ñThe controversy specifically relates to the fact of whether or not  the 

white towel and blue pajama top were on Colette's body  when first seen by 

the MPs .ò  The point he makes is immaterial when the information 
available cannot be trusted since it is given from a bunch of liars.      

You can see the photos of the blue pajama top and white towel on Coletteôs 
body here http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/vic-01.html  

July 20th 1979 testimony: ñQ By the way, the trundle has been brought into 

the room in a collapsed position?  
A  Yes.  

Q Was it at any time raised to its full or regular height?  
A  Not that I recall.  

Q So it was being rolled out in the collapsed position ?  
A  Yes.ò 

Just a bit further on in the same testimony he says: ñA  I believe almost in 

an upright position. Again, I was in the rear. I couldn't observe the entire 
thing, but there was a little bit of a struggle. But I don't know if he actually 

got off the trundle or  not .  
Q But he made, as far as you can tell, some effort to get off the trundle?  

A  Yes.ò    

July 8th 1970 testimony: ñQ  And what was Captain MacDonald doing when 

they were taking him down the hallway?  
A   Okay, sir.   At the time he reached the doorway o f the front bedroom, he 

tried to get off the stretcher.   At that point the medics, I believe it was 
Sergeant Tevere, I'm not certain, tried to restrain him, hold him down.   He 

said, "God damn MP's, let me see my kids."   At that point I believe he 

collapsed  and they put him back on the stretcher .ò  That implies that 
Mac fell off the stretcher, so how could it have been in the collapsed 
position???  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/vic-01.html


So which version is correct?  Was the stretcher in the collapsed position?  
Did Mac get himself off the stretcher or did he collapse whereby it was 
necessary for somebody to put him back on the stretcher?  Or did he just 
attempt to get off the stretcher?  Or, is it the case that there was no 
stretcher needed, and Mac just walked out? 

Aye yai yai, contradictions galore.   Mica was clearly having trouble 
keeping to the script.   

Note the óA/Mô silence on those contradictions!  Youôll never find the 
masonic media [mainstream and óalternativeô] pointing out the stuff I do ï 
the óout of the masonic matrixô things [the non-masonic genuine 
contradictions], because that is the information that will reveal the real 
corruption, which is the secretive masonic skullduggery.  Instead youôll find 
the following masonic propaganda being spouted by the baby killer 
protectors ï scumbag super shills like Stephen Karadjis [who is almost 
certainly a high degree mason]: ñA second example of their alleged ñstaged crime 
sceneò, centered on a white flower pot . It had toppled from the coffee table and was 
standing upright while the plant and root-ball lay a few feet away. During the time of the 
hearing it was learned that a military policeman had noticed the pot on its side, and 

being a tidy person  [LOL] had stood it upright again.  An unknown MP had stood it 
up?  Or an unknown medic?  Or an unknown ambulance driver?  Or just an 
unknown fella in jeans?   
 
The truth is we simply donôt know who turned up at Macôs soon after the 
grisly murders, who did what, when, why é because all this is an elaborate 
charade; none of it happened in the way it is portrayed.  
 
During the hearing, it became apparent that the crime scene was mismanaged badly  
and the interior of the residence had not been preserved with any integrity. Prior to the 
arrival of lead investigator William Ivory, numbers of military police had trampled through 

the house unimpeded. A report made by CID agent Robert Shaw [Shaw is a masonic 
controlled shyster too ï Iôll come to him] puts the estimation at 18 military 

policemen. There were also medics who transported MacDonald to the hospital and 
reports of neighbors entering and leaving the residence.ò 

https://www.crimetraveller.org/2017/07/innocent-man-part-i-trial-of-jeffrey-
macdonald-critique-of-the-case/                                                                                                                                                                    

Among all the other lies and disgusting disinfo the masonic sell-out Karadjis 
parrots is: ñKenneth Mica and Dennis Morris [Morris is yet another pathetic lying 
masonic stooge ï more on him coming up] were the MPs patrolling the 

neighborhood that night.  On route to the MacDonald ground floor apartment Mica 

https://www.crimetraveller.org/2017/07/innocent-man-part-i-trial-of-jeffrey-macdonald-critique-of-the-case/
https://www.crimetraveller.org/2017/07/innocent-man-part-i-trial-of-jeffrey-macdonald-critique-of-the-case/


reported he: ñéspotted a woman é  Mica mentioned his sighting of the woman to his 
superior. He testified at the Army Article 32 hearing, against the wishes of his superiors, 
to disclose his eye-witness account of the woman in the floppy-hat. The police officers 
and CID investigators also had their suspicions about the woman in the floppy-hat.ò  

Reference to that part of the play-act can be found in Micaôs 10th August 
1970 testimony.  According to fellow great pretender and odious little lying 
masonic lickspittle Somers: ñé the government knew that an individual was 

found on this corner, that in fact the individual proved to be a man , not a 

woman, and that for that reason, the government does not feel that is 

particularly germane, however, the evidence came in through Duffy  that he 

found such an individual .ò  Duffy is just another bare faced bloody liar and 
utter sellout.  No surprises there.  More on him coming up.    

The masonic controlled friends of Mac are letting it be known that no patrol 
was sent to approach the person supposedly spotted nearby soon after the 
murders, despite numerous requests by Mica to do so.  [The pretence is that 
Mica was ignored by those heôd informed ï Paulk, Kriwanek and the FBI, all 
of whom serve the same masonic puppet master as him ï because the army 
had already decided Mac was guilty.]  What none of Macôs masonic friends 
will tell you is that Mica was one of many farticle 32 totally unreliable, 
untrustworthy witnesses.  

J P Myers is yet another pathetic morally corrupt masonic lickspittle lackey.  
He spouts the following typical shill spiel: ñIn chapter 2 of the book Fatal Justice 
there are a lot of examples on how the crime scene was just a huge debacle . In 
this excerpt of that chapter ñEarly Crime Scene Protectionò even the Doctorôs wallet was 
stolen.  This section just floored me. Reading just this chapter anyone can see that the 

good Doctor should not be in jail .ò  https://medium.com/@lajp/the -botched-
crime-scene-in-the-dr-jeffrey-macdonald-case-8e9cd3463736   

Who knows whether or not Macôs wallet was actually stolen.  Ambulance 
driver Paulsen says he stole it.  Did he really steal that wallet ï and keep the 
$6 he supposedly found in it or was he just told to say that by the masonic 
paymaster?  I have no idea; all I do know is that Paulsenôs testimony is not 
credible either [Iôll come to that lying S.O.A.B in a minute.]  As said we have 
no idea what went on at Macôs apartment soon after he snuffed out his family.  
We donôt know if Macôs wallet was actually moved by anyone; I very much 
doubt it.  We are certainly not getting a grain of truth from Mica or any of the 
other masonic puppets who say they were at Macôs residence soon after the 
murders.  

https://medium.com/@lajp/the-botched-crime-scene-in-the-dr-jeffrey-macdonald-case-8e9cd3463736
https://medium.com/@lajp/the-botched-crime-scene-in-the-dr-jeffrey-macdonald-case-8e9cd3463736


This is what Myers writes: ñShortly after the arrival of the MPs, Mica saw the wallet 
on the living  
room floor , but someone in the crowd of people in the house  soon 
moved it to the top of a desk near the front entrance.  It lay on a corner 
of the desk when Major Joe Parson and CID chief Grebner first became 
aware of it around 5:15 A.M. But at about 5:30, a military policeman in  
the living room noticed that the wallet was no longer there. Grebner and 
Parson first performed embarrassed searches of each other, then they 

searched the MPs and medics.  Well thatôs what we are being asked to believe.  
Finally, they had the vehicles searched, 
including Paulsenôs ambulance, but to no avail. The wallet was gone.  

When questioned ten months later as part of the armyôs re-investigation  of the case, 
ambulance attendant Paulsen freely admitted that it was he who stole the billfold .  He 
took the money, SIX dollars, and tossed the wallet out of the ambulance window on his 

way to the hospital later that morning.ò  Iôll cover all that, and will expose grubby 
Greb in a min too.   

Youôll notice of course that Myers makes no mention of the fact Mica 
committed flat out perjury [and should have been doing bird]; nor does he 
let on that all the other farticle 32 key witnesses also perjured themselves.  
And, of course, he too stays schtum about the farticle 32 hearing being a 
total sham ï his masonic loyalty safeguards the dirty little secret that Rock, 
Beale and all the lawyers earned big bucks protecting the farticle 32 
perjurers, which ensured murderer Mac escaped justice.       

Now youôll notice Mica was asked about a dollôs head.  I quote from his 
8/7/70 testimony: ñQ  And as you stood there at the entry to the living room 

where the step is, did you observe anything unusual  on the floor or --  or 

about where you were standing?  

A   Well, sir, right at the end of the hallway, I believe it was on the top step 
there was a doll's head  laying right in the corner. ò   

Who knows whether or not there was a dollôs head lying around on the hall 
floor, and if there was, how it got there [for all we know one of the masonic 
collaborators who attended soon after the murders could have snapped the 
head off one of the dolls which belonged to Kimberley or Kristy]; what is 
significant is that this dollôs head is ï according to ósatanic cult expertô 
Gunderson ï a satanic sign.  This, weôre told by Macôs friends, bolsters 
the story that a group of drug-addled murdering hippies were behind 
the killing of Macôs family.  I quote: ñAn unexplained doll head  and 

feathers were found in the house, Gunderson, who is considered a satanic 
cult expert, advises that when satanists commit a murder they leave signs at 



the scene. Gunderson believes that the doll head and feathers and stab 

wounds on  one of the children's chest were satanic 

signs .ò  http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/td-brief-sum-4.html  

Now since this ï alleged ï sighting of a woman [or was it a man?] in a big 
hat was such a big deal youôd think that Mica would have asked his partner 
MP Dennis Morris [long before giving evidence several months after the 
murders] if he had also seen this person!  [When asked if Morris had seen 
this woman, who incidentally had long hair according to Mica on August 
10th 1970 and shoulder length hair according to him on 20th July 1979, he 
says he didnôt know, that he doesnôt believe that he did.]  Morris confirms, 
during his July 9th 1970 testimony, that he didnôt see anyone.   
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-09-a32-morris.html 

Unfortunately the testimony of Specialist Fourth Class Dennis 
Morris (MP ) is also unreliable.  His account is also inconsistent, 

woolly, nonsensical and not believable.  For example he says that he 
ñproceeded back down the hallway to the master  bedroom and someone 
said  that someone should  guard the back door, and that's what I 

proceeded to do , guard the back door ò whilst also saying that someone had 
told him to guard the back door.  I quote: ñQ  And who was it that told you  

to go to the utility room?   

A   I do not know , sir.   
Q  Was there, in fact, some person who did suggest to you or order you  to 

go and stand in the utility  room?   
A   Yes, sir, and go out the back door, or guard the back door .ò  

As for the weapons he says he found, on the one hand he says that they 
had been photographed just before they were picked up and placed in 
plastic bags; that he had observed the photographer taking the photo.  I 
quote: Q  Had the ice pick and the knife  which were located at the bush 

been photographed to your knowledge before they were picked up and 

placed in plastic bags ?  

A   Yes, sir.   
Q  You observed the photographer doing that ?  

A   Yes, sir, I did.   
Q  Was the stick on the ground or the club on the g round also photographed 

before they picked it up and put it in a plastic  bag?   
A   Yes, sir, I believe it was.   

Q  To the best of your recollection, Specialist Morris, were these 
photographs being taken just  before the items were picked up and placed in 

pla stic bags ?  

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/td-brief-sum-4.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-09-a32-morris.html


A   Yes, sir.  He then says that CID agents covered the ice pick and knife 
with a box to keep the rain off; that it was approximately ½ hour before all 
the items were picked up and placed in plastic bags; that when the box was 
removed no pictures were taken of the ice pick and knife prior to them 
being placed in a plastic bag.  I quote: ñQ  And then they came around, I 

gather from what you are saying, removed the box, and put those two items 
in a plastic bag, or did they take another pictu re again ?  

A   To my knowledge, they took another picture of the box  underneath the 
bush.   

Q  And then the box was removed, did they take --  did they take again a 
picture of the knife and the ice pick on the ground ?  

A  No , sir.   To my knowledge, they had  taken the picture of the ice pick 

laying under the bush first , and then the box was placed on top of it .ò  

No-one of course questioned Morrisô claim that the ice pick was not in the 
location reflected in a photo.  I quote: ñCOL ROCK:   Specialist Morris, are 

you aware that there is an ice pick in this photograph ? Would you please 

point that out to him, counsel?   
 

COL ROCK:   The ice pick is in the photo graph here and the knife is not far 
from it.   

 

WITNESS:   Yes, sir, I see the ice pick  now, sir.   
 

Q  Does that appear to be the location , Specialist Morris, where you saw 
the ice pick ?  

A   No, sir, not at that time .  What does he mean by ónot at that timeô?  
Why wasnôt he asked to clarify? 
Q  Is it your recollection that it was more to the  right  as you have already 

pointed out?   

A   Yes, sir. ò  How could it have been ómore to the rightô when he saw the 
photographer take the photo and he was guarding the ice pick and knife for 
the whole time that he saw them until they were bagged?   

Morrisô testimony is that MPs were searching the grounds for evidence 
using their torches during the hour or so that he was guarding the back 
door; that he then took it upon himself to search the grounds whereby he 
found the ice pick and knife under a bush; at this point the sun was rising 
and torches were no longer needed; he then informed a CID agent who 
had just come around the corner of the house.  Well if Morris arrived at 544 
Castle Drive at approximately 3:50 am as Mica says, and he spent a few 
minutes or so walking down the hall and back up whereby he did an hourôs 



guard duty as he claims, it must have been around 5:00 am when he went 
to the bush.  Would there have been enough natural light at 5:00 am on 
February 17th at Fort Bragg for him to spot those weapons?  I donôt think 
so.  Sunrise would have been around 7:00 am, civil twilight around 6:30 
am, nautical twilight around 6:00 am and astronomical twilight around 5:35 
am https://www.timeanddate.com/sun/usa/fort-bragg-
ca?month=2&year=2019  Since he claims to have had ñAbout halfway light ò 

the time that he discovered the weapons must have been around 6:15 am.  
So thatôs a bit of an anomaly.         

Morris, like all the others who supposedly attended at the crime scene, is 
story-telling remember; can you really believe that MPs searching the 
grounds wouldnôt be able to spot a knife and ice pick under a bush, 
especially after searching for an hour in an area which was pretty much 
open space with barely any vegetation, as we shall see; and why was 
Morris unable to say ï until pressed for an answer ï how far apart roughly 
those two items were?   

If we take a look at the exterior crime scene photos  
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/exterior-cs.html we see that 
the area consists mainly of very short and sparse grass, a path and just a 
couple of small bushes:  

https://www.timeanddate.com/sun/usa/fort-bragg-ca?month=2&year=2019
https://www.timeanddate.com/sun/usa/fort-bragg-ca?month=2&year=2019
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/exterior-cs.html


 

 

The ice pick and knife were found near the utility room door under a shrub.  



 

As I keep saying we do not know what really happened after Mac had 
snuffed out his family ï we donôt even know who turned up at his house.  
We cannot even be sure that it was Mac who threw the murder weapons 
out; it could have been him or it could have been any one of his mason 
friends ï such as one of his police friends ï who turned up at his house 
soon after the murders.  

The CID agent that Morris mentions is Robert Shaw.  This masonic 
controlled lying snake says that he found the ice pick and knife under the 
bush.  I quote from his July 5th 1970 Pre-Article 32 Q & A: ñYes, sir, this is a 
photograph depicting an icepick, which I  found on the ground underneath 

the bush  at the northeast corner of the quarters, very close to the knife  
depicted in photograph Number 4 ò 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1970-07-05-pa32-
shaw.html  Iôll come to his vague, inconsistent, perjurious testimony in a 
minute.  

Now youôll notice the constant referencing of photos and related questions 
which reveal the masonic anomalies, for example the questioning re the 
white towel, blue pajama top, blanket or robe é the stuff that enabled Rock 

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1970-07-05-pa32-shaw.html
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/0-1970-07-05-pa32-shaw.html


to declare that there is conflicting evidence as to the degree the crime 
scene was preserved.  Youôll notice, for example, that Morris is asked 
about the position of the flower pot in the photo, that when he replies that it 
is standing up and that he recalls seeing it in the upright position, it is 
pointed out to him that ñother witnesses have testified that they were also 

present in the living room and observed the flower pot lying on its side ò.  

No-one of course ever pointed out that none of these key testimonies can 
be trusted since all those witnesses gave contradictory and vague 
accounts.  

You wonôt see Rock or any of the farticle 32 lawyers [or the so-called CID 
óre-investigatorsô or the so-called óinvestigativeô journalists] exposing the 
contradictory statements made between witnesses that I do i.e. the non-
masonic ones because they are the ones which expose the key witnesses 
as liars and thus the whole farticle 32 hearing as a masonic charade which 
was geared solely towards exonerating the baby killer Jeff MacDonald.  For 
example:-  

Morris says that he was the first person of the military police that saw the 
bodies.  I quote: ñCOL ROCK:   Do you think you were the first person of the 

military police that observed the bodies ?  

 

WITNESS:   Yes, sir. ò  See also this Q & A: ñQ  And  did you go up on the 

main porch ?  

A   No, sir, I did not.   
Q  Why not ?  

A   Someone shouted out that someone should go to the back door .  

Q  Who was this someone that shouted out?   

A   I cannot say , sir.   So, nearly five months after the murders when it was 
Morrisô turn to testify he hadnôt bothered to find out who had shouted that 
out!  
Q  Did you respond to that shout?   
A   Yes, sir, I did.   

Q  What did you do?   
A   I then proceeded to run around to the back door .  

Q  When you got to the back door what did you discover?   
A   I discovered --  I looked in the back door --  the back door was open --  I 

seen two bodies laying on the floor .  One was a lady laying on her back and  
a man laying beside her.   

Q  Now did you observe any other MP's come around that way?   
A   Yes, sir, I did.   

Q  Would you tell us about that, please?   



A   Sergeant Tevere  ran around when I did , and I got to the back door 

first , and he came up behind me , and  he saw what was inside  and he 
turned around and went back to the corner of the house and then four to 

five more MP's came right behind him. ò  

That contradicts Micaôs account.  I quote: ñWe  went up to the door  and we  

were standing around there for a few minutes , and at that point someone 

said to go around back and check around back .  
Q  Who said that?  

A   I believe it was Lieutenant Paulk.  
Q  What did you do then?  

A   Well, I  started around the side of the house, goi ng towards the back 
door, and Sergeant Tevere  was ahead of me , and as I --  I got about 

midway around the side of the house, Sergeant Tevere was already coming 

back.   He yelled to me, "Tell them to get Womack ASAP."   At that point we 
both ran back around to  the back of the house and we went in .  

Q  You said he yelled, "Tell them to get Womack."  
A   Yes, sir.  

Q  Were there any other MP's in the vicinity when he said that ?  
A   I don't remember seeing anyone .ò 

And: ñQ  When you ran back to the door of the utility room with Sergeant 

Tevere  and you entered into the utility room and then the master bedroom 
do you recall other MP's coming in directly behind you?  

A   Yes, sir.  

Q  And if I was to suggest to you that you were followed by  the following 
MP's, would you indicate whether my suggestion is correct  with regard to 

your own memory?   I would ask you then as far as you can recall by MP's 
Morris , Sellick, Demon, Lieutenant Paulk and Specialist Dickerson?  

A   Well, sir, they came in a fter I did  to the best of my knowledge, but the 
one I remember distinctly coming in behind me was Sergeant Duffy. ò 

As for the lighting conditions, Morris and Mica contradict each other and 
Morris contradicts himself.  He says there was enough light for him to see 
clearly into the living room but that he didnôt know the light source, later 
saying that the light was emanating from the bedroom.  I quote: ñQ  From 

what vantage point did you look in the living room ?  

A   I was standing on the stair steps there  going into the living room.   
Q  What were the lighting conditions in that area?   

A   The lighting conditions were very light .    

Q  Are you saying that there was a light on?   

A   Yes, sir, somewhere in the house .   It wasn't dark .  



Q  Do you know where that light was ?  

A   No , sir, I don't .ò  

And: ñQ  What else did you observe in that living room  at that time other 

than the white flower pot?   

A   That's all, sir, except the table had been turned upon its side.   
Q  At that time where was that light emanating from that you were using to 

make your observations ?  
A   I'd say from the master bedroom , sir.   

Q  The light was coming from the master bedroom?   
A   Yes, sir.   

Q  You didn't observe any light in the living room or the kitchen  at 
that time did you ?  You didn't observe any light coming from the dining 

room  at that time, did you?   

A   No , sir .  
Q  You didn't observe any light coming from the kitchen  at that time, did 

you?   
A   No , sir .ò  

Mica on the other hand says there was only enough light to see in an eight 
to ten foot radius of the living room, and that light was emanating from the 
kitchen or dining area.  I quote: ñQ  Was there any source of light in that 

area?  

A   There was a light on .  I believe it was either the kitchen or the dining 
are a .  

Q  Did you see any mud or foreign debris on the floor of hall which traversed 
and the living room?  

A   No, sir.  
Q  If it had been there in the hall or on the living room, could you have seen 

it ?  
A   I believe I would have seen it in the hallway .  As far as the living room, I 

believe I could have in maybe an eight to ten foot radius  of where I stopped; 
I believe I would have seen it. ò 

And Morris says that Mica moved Mac from the master bedroom 
approximately five to six feet before Mica started to administer mouth-to-
mouth.  Mica however makes no mention of moving Mac.  Incidentally 
Morris talks about Mac as if he were dead, referring to him as óthe bodyô 
which is laughable when Mac the murderer was never lifeless!    

Ok, so did Sergeant Robert Duffy (MP)  see a man who might 

have been the person Mica says he saw?  Well there is no mention of it in 



his farticle 32 testimony [also given on July 9th 1970.] 
http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-09-a32-duffy.html   

This lying piece of shit dense twat Duffy also has great difficulty keeping to 
the script.  His testimony is nothing but embarrassing ï he doesnôt know 
anything/cannot recall much/is extremely 
vague/unsure/inconsistent/contradicts others, and his grammar is appalling; 
much worse that the others whose grammar is also shocking.  Here are a 
few examples of his shameful grammar and his vagueness:-  He says: ñI 
didn't  judge nothing .ò  And: ñ I didn't  get no  answer .ò  And: ñWell, sir, I 

couldn't see nothing  at the present time, so I asked Specialist Mica on a 

number of occasions to move over, at w hich time I had to push him over , 
and as I got by him I seen  the two individuals lying on the floor of the 

master bedroom. ò  And: ñI can't notice no  chips at the end. ò  And: ñSir, I 
didn't write no  statement. ò  And, in answer to the question ñDid you, w hen 

you at some point received information about the serious incident at the 

MacDonald house, request or suggest  that certain steps be taken by the 
military police in order to further the investigation  or the incident that you 

had been advised about ò replies: ñSir, I --  there were steps to be taken , sir, 

and I took the first steps I could which was the right steps .ò   Ha ha, the 
clown took the first steps which were the right steps.  How fukkin vague is 
that.  Wonder what the masonic reward was for agreeing to participate in 
this kangaroo court! 

As for him pushing Mica over, Mica says that Duffy pushed him out of the 
way.  Mica claims to have pushed past Specialist Williams.  And isnôt it 
funny that Mica had allegedly ñbumped into him ò [Williams] in the hallway 
ñright between them ò [the girlsô rooms] since Duffy claims to have run in to 
Dickerson in the hallway just outside the girlsô bedrooms!  This is what 
Duffy says: ñWell, sir, as I left the master bedroom  I ran down the hall 

into the rear  bedroom  and Dickerson was right behind me .  I just seen 
him like go in .  I didn't see him stop or how far he went in.   I couldn't 

answer that.   That's when I went into the rear  bedroom.   I just kept going 

down the hall .ò  This is the Q & A with Duffy: ñI ran in to Specialist Four 

Dickerson  who was tapping me on the shoulder, and I turned around as I 

was leaving  and he said to me that there was a baby  that was also killed .  
Q  In where?   

A   In the other bedroom  that was on the left . Q  Is that the bedroom 

that is referred to as the front bedroom ?  
A   Yes, sir. ò   

http://www.thejeffreymacdonaldcase.com/html/1970-07-09-a32-duffy.html


Now that brings up another anomaly which was totally ignored.  If Duffy 
was walking from the master bedroom down the hall, and he went into the 
bedroom that was on the right i.e. the rear bedroom as he claims, then he 
wouldôve been in Kristenôs room [i.e. the babyôs room.]  That being the case 
how could Dickerson [who Duffy says went into the bedroom that was on 
the left i.e. the front bedroom] have been looking at the baby, since that 
room was Kimberleyôs.  See diagram below:-    

 

It is no surprise that Duffy who he says had ñobserved a little girl laying 

down ò ñcouldn't tell you approximatel y ho w old she was ò.  If the lawyers and 
Rock had been doing their jobs rather than acting in a charade in service to 
their masonic pay-master they would not have ignored Duffyôs gaffe, they 
would have informed him that if Dickerson had indeed been in Kristyôs room 
then he [Duffy] would have been in Kimberleyôs which was the front room. 
They would also have asked the twat why ï nearly five months after the 
murders ï he still didnôt know that the baby Kristy was aged 2 and her older 
sister Kimberley was aged 5.    

Duffy claims to have seen that ñshe was bleeding from her neck and from 

her shoulder ò.  When asked what light was on in the rear bedroom Duffy 
replies: ñThere was no light in the rear bedroom.   It was just that the 


